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Al decennialang is de Rohorst het sport- en ontmoetingscentrum van het brinkdorp. 
Stoere voetbalsters, voetballers, bestuurders, kaderleden, toeschouwers, sponsoren, 
vrijwilligers, enthousiaste ouders, trotse opa’s en oma’s, burgemeester en wethouders 
van de gemeente Twenterand, ...; kortom alle leeftijden en van allerlei pluimage en 
gezindten weten het sportpark te vinden. Het is ook opvallend hoeveel bekende 
trainers, spelers, personen, nationale clubs en internationale teams in de afgelopen 
driekwart eeuw ons complex hebben betreden. Na een zeer stroef en uiterst wankel 
begin heeft v.v. Den Ham dus een belangrijke functie in de samenleving gekregen.  
Het is een vereniging met warmte en uitstraling. Grootste charme en kracht: de leden 
en vrijwilligers tonen echte clubliefde en grote betrokkenheid, ze hebben het besef 
dat het hun club is. Voor het mega-aanbod aan onderwerpen hebben we keuzes 
moeten maken, maar wel diverse blikvangers en bepalende personen naar voren 
geschoven. Een tijdlijn met alle opmerkelijke gebeurtenissen en feiten is de rode draad 
van het boekwerk. Ook hebben we in 5 tijdsblokken van 15 jaar diverse opvallende 
items en personen eruit gelicht. Het is niet allemaal historie wat de klok slaat. Recente 
en actuele feiten en ontwikkelingen komen ook zeker aan bod. De jubileumeditie 
schakelt hierbij vanaf 2021 moeiteloos over in een presentatiegids. Zoals hierboven 
al is aangegeven hebben we niet ‘alles’ meegenomen en we zullen ook vast enkele 
duizenden personen moeten teleurstellen omdat ze geen plaats in de ‘hall of fame’ 
hebben gekregen. Onze oprechte excuses hiervoor. Er zullen ongetwijfeld feiten zijn die 
in het verleden niet haarscherp zijn vastgelegd of door de overlevering net iets anders 
worden weergegeven. Hopelijk kunt u zicht razendsnel over deze ‘teleurstellingen’ 
heen zetten en kunt u wel genieten van het gevarieerde aanbod in dit boek. 

We nemen u mee naar de roots in Eerde, laten u genieten van de interessante  
verhalen van de toppers uit de vorige eeuw, ziet u de opmerkelijke veranderingen van 
het sportpark en krijgt de gouden lichting de aandacht die ze verdient. Een gedreven 
drietal laat hun blauwwit hart spreken, we hebben een Caribische brief ontvangen 
en u kunt nogmaals smullen van memorabele kampioenschappen en promoties. 
De bewakers van de rode draad geven hun visie en een ervaren bestuurder laat zijn 
veelzijdigheid zien. Natuurlijk ontbreekt de supportersvereniging niet en hebben we 
ruimte gemaakt voor misschien wel de beste blauwwitte voetballer en voetbalster aller 
tijden. Een markante ‘buitenlandse’ trainer komt aan het woord, drie generaties Nijzink 
worden in het zonnetje gezet en de nieuwe jeugdopleiding voorspelt een succesvolle 
toekomst. Van de cracks van weleer tot aan de talenten die bij v.v. Den Ham en  
BVO’s spelen. De dames van het eerste uur tot aan de stoere vrouwen anno 2021. 
Kortom, een hele serie prachtige onderwerpen en legendarische verhalen, die 
onderbouwd zijn met schitterende historische en actuele foto’s. Allen die een 
vruchtbare bijdrage aan dit jubileumboek hebben gegeven: Hartelijk Dank.  
U/jij uiteraard veel lees- en kijkplezier toegewenst. 
In deze unieke editie houden we het vizier op de toekomst, maar hebben respect 
voor het speciale Hammer verleden.

Den Ham 
de club waar 
ik van hou!

75 jaar voetbalvereniging 
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“We hebben 
nu een echt
voetbalbestuur”
“Den Ham is met organisatorische zaken 
altijd voorloper in de regio geweest”

 Joop Kleinnijenhuis en Dennis Bosch
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De lamellen van de bestuurskamer zijn gesloten als het gesprek 
met Dennis Bosch en Joop Kleinnijenhuis plaatsvindt. Het ruikt 
er zelfs een beetje muf. “Binnenkort hebben we hier weer een 
fysieke bestuursvergadering. Dat hebben we maanden online 
gedaan.” Hij verheugt zich erop om ‘zijn’ ploeg weer in het  
echt te zien. “Die gezelligheid onder elkaar heb ik echt gemist.  
Alle zakelijke actiepunten kun je prima online bespreken.  
Maar juist in deze tijd merk je hoe belangrijk de sociale kant van 
onze vereniging is. Niet alleen binnen het bestuur, maar ook op 
de velden en in de kantine. Ik zal blij zijn als er volgend seizoen 
weer flink wordt gemopperd over een te volle parkeerplaats.” 

Bosch is trots op zijn medebestuursleden, alle vrijwilligers en 
sponsoren van de vereniging. “Niemand heeft ons in de steek 
gelaten. Er is veel werk verzet om trainingen en zaterdag- 
activiteiten door te laten gaan voor onze jongeren. 
Daarin hebben we de kracht van onze club weer kunnen zien  
en daar kun je als bestuur alleen maar trots op zijn”, vertelt de

voorzitter die aangeeft dat de schade door corona verder 
gelukkig ook meevalt. “Natuurlijk mis je kantineomzet. Maar 
onze voorgangers hebben zo goed voor de club gezorgd dat  
we een flinke stoot kunnen hebben.” 

Over één van de voorgangers gesproken: Joop Kleinnijenhuis 
nam in 1997 het stokje over van Jan Bakker. “Die man heeft 
ongelooflijk veel werk verzet voor onze vereniging”, blikt Joop 
met grote waardering terug. “Een echte doener, die overal 
bovenop zat, sturing gaf, maar heel vaak ook zelf de handen liet 
wapperen. En hij had een scherp oog voor alle belangen in het 
dorp. Jan zorgde er bijvoorbeeld altijd voor dat alle kerkelijke 
bloedgroepen goed vertegenwoordigd waren in het bestuur  
en de andere vitale functies.” 
Joops bestuursperiode bestond vooral uit bouwen en 
vernieuwen. “Ik vond het een eer om samen met heel veel 
vrijwilligers te werken aan een toekomstbestendige vereniging, 
waar we met z’n allen trots op kunnen zijn.” Nieuwe velden, 
uitbreiding van de kantine, privatiseren van de kleedkamers, 
nieuwe sponsorconstructies met o.a. de komst van Starselect, 
zonnepanelen op het clubhuis en het idee om samen met 
andere clubs te gaan onderhandelen over de bierinkoop. 
“Moesten ze bij Grolsch toch even aan wennen, dat we ook 
in gesprek gingen met Hertog Jan. Al wisten wij natuurlijk 
wel vooraf dat die het nooit zouden worden”, aldus Joop die 
aangeeft dat veel ideeën van de Hammer voetbalvereniging  
vaak vernieuwend waren en al snel door andere clubs in de 
regio werden overgenomen. “Maar ik heb ook veel geleerd bij  
de uitwedstrijden. Misschien niet zozeer over voetbal, maar ik 
ging actief met bestuursleden van andere clubs aan de praat 
over organisatorische en accommodatiezaken.”

De huidige voorman Dennis Bosch kwam dankzij zijn 
voorgangers in een gespreid bedje terecht. “Dat is zeker zo, 
we hebben het qua accommodatie hier allemaal heel goed 
voor elkaar. En door de inzet van de vuttersploeg en andere 
vrijwilligers houden we dat ook zo. Wij hebben de opdracht om 
onze club stabiel te houden en toekomstbestendig te maken. 
En dat geeft in deze tijd weer zijn eigen uitdagingen. Daarom 
ben ik ook zo blij met een bestuur dat heel veel disciplines in 

Het besturen van v.v. Den Ham is al 75 jaar een uitdaging. Maar tegelijkertijd ook  
een hobby die in de geschiedenis van de club door veel Hammenaren met plezier 

werd ingevuld. “We hebben de laatste jaren weer een echt voetbalbestuur”,  
zegt de huidige voorman Dennis Bosch. “Na doener Jan Bakker, kwam bouwer  

Joop Kleinnijenhuis. En nu we al een paar jaar qua accommodatie alles goed voor 
elkaar hebben, is de focus van het huidige bestuur weer veel meer gericht op het 

spelletje en alles wat daarbij komt kijken.” 

zich heeft. We maken slim gebruik van de kwaliteiten en ervaring 
die binnen de club en het dorp aanwezig zijn. We hebben 
een groep mensen, die gezellig bij elkaar wil zitten. Maar ook 
tegelijkertijd verantwoordelijkheid neemt voor zijn taak en daarbij 
enthousiasme uitstraalt. Die combinatie van daadkracht en 
gezelligheid straal je ook uit naar de rest van de club, waardoor 
anderen erbij willen horen en ook meer willen doen dan alleen 
een potje voetbal op zaterdag.” 

Het ledenaantal van v.v. Den Ham is al een paar jaar stabiel. 
“Met name het aantal dames is wel flink toegenomen. Dit 
zorgt voor meer diversiteit. Zo zitten er dames in verschillende 
commissies. En qua kantineomzet doen ze zo langzamerhand 
niet meer onder voor de mannen”, lacht Dennis Bosch. 
De voorzitter is verder trots op het vlaggenschip. “We zijn  
realistisch: we willen de komende jaren een stabiele 
tweedeklasser blijven. En dat is al best een opgave als je 
ziet dat bij diverse tweedeklassers de portemonnee ook al 
wordt getrokken voor spelers. Wij doen dat niet en gaan dat 
ook niet doen. We doen alles om ervoor te zorgen dat alle 
omstandigheden goed voor elkaar zijn, want dat zorgt er ook 
voor dat de mannen blijven.”

“Maak 
gebruik van 
alle kennis 
en ervaring, 
die in de club 
en het dorp 
aanwezig is”

Opvallend: ‘slechts’ 5 voorzitters in 75 jaar
Het mag best uniek worden genoemd: v.v. Den Ham heeft ‘slechts’ vijf voorzitters 
‘versleten’ in haar 75-jarig bestaan. Waarvan de huidige voorman Dennis Bosch zes  
jaar aan het roer staat. En zijn voorganger Joop Kleinijenhuis, die in 1987 al in het  
bestuur kwam en van 1997 tot 2015 voorzitter was. 

De langstzittende leidsman was Jan Bakker, die maar liefst 34 jaar de voorzittersrol 
op zich nam. Terwijl hij bij zijn aanstelling in 1963 zei dat hij die taak zo’n vier jaar zou 
vervullen. Het kan verkeren. De allereerste voorzitter van de club was H.J. Teisman.  
Hij was erbij tijdens de oprichtingsvergadering op 1 augustus 1946 in zaal Harwig.  
Hij beleefde met de club het allereerste kampioenschap in 1949. Maar ook het 
grootste dieptepunt in het seizoen 1953-1954, toen er een groot conflict ontstond 
tussen bestuur en de elftallencommissie over de samenstelling van het eerste elftal. 
Die ruzie werd v.v. Den Ham bijna fataal. Maar gelukkig stond er een commissie van 
wijze mannen op die de club van de ondergang redde. Daaruit kwam ook de tweede 
voorzitter: F.J. Teusink, die ervoor zorgde dat de voetbalclub een steeds belangrijker 
plek kreeg in de Hammer samenleving. Zijn opvolger was in 1963 dus Jan Bakker,  
die toen zelf nog actief voetbalde. 

“Jan keek altijd of alle 
kerkelijke bloedgroepen 
wel voldoende vertegen-
woordigd waren in 
het bestuur”

Dennis Bosch:

H.J. Teisman

F.J. Teusink

Jan Bakker
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Met veel genoegen lever ik een bijdrage, middels dit voorwoord, aan het jubileum-
magazine van v.v. Den Ham. Een gezonde sportvereniging met bijna 900 leden. 
75 jaar jong en ondertussen veel meer dan een voetbalclub. Het clubhuis aan de 
Rohorst is een soort dorpshuis waar allerlei activiteiten worden georganiseerd, van 
informatiebijeenkomsten tot dagopvang en politiek debat. De vereniging heeft een 
belangrijke plaats in onze gemeenschap en is een ontmoetingsplaats voor jong en oud.
Een jubileum is ook een goed moment om te kijken naar de toekomst. Het voert te ver  
om hier alle onderwerpen van te benoemen, maar noemenswaardig vind ik wel dat de  
zonnepanelen op het clubhuis ook worden ingezet voor de stroomvoorziening in de  
omgeving. Heel vooruitstrevend.
Ik denk dat de oprichters op 1 augustus 1946 niet konden bevroeden dat deze club zou 
uitgroeien tot de grootste sportverenigingen van Den Ham. Eén van mijn voorgangers, 
burgemeester Bramer, mocht op 17 september 1949, het nieuwe speelveld aan  
De Rohorst openen.
Een club met zo’n lange historie heeft door de jaren heen erg veel te danken aan de  
vele vrijwilligers. Ook in deze tijd stoppen veel Hammenaren belangeloos hun tijd in  
deze mooie club. Ik wil als burgemeester graag mijn waardering daarvoor uitspreken. 
Ik denk dat 75 jaar meedoen aan voetbalcompetities door v.v. Den Ham het beste wordt 
gekarakteriseerd door een couplet uit het clublied:

“Onze club heeft moeten knokken, ze kreeg het niet cadeau
Veel is sindsdien veranderd, maar de sfeer is nog steeds zó
Kampioenschap, degradatie, altijd blijven we je trouw
Niemand mag je naam bezoed’len, want dan kom ik op voor jou”

Gemeente Twenterand 
feliciteert v.v. Den Ham

Ik complimenteer de samenstellers van het magazine met hun gedegen werk. Het magazine 
geeft een heel interessant en volledig beeld van de geschiedenis van deze voetbalclub.  
Ik beveel het van harte aan. Goed dat er weer een interessant document is toegevoegd  
aan boeiende historie van de gemeente Twenterand en haar kernen.

Ik wens u allemaal veel plezier met het feestelijk jubileum- 
programma dat plaatsvindt in het jubileumseizoen 2021-2022.
Daarnaast wens ik u veel leesplezier met het jubileum- 
magazine en hoop dat de vereniging nog zeker 75 jaar  
mag blijven bestaan.

Burgemeester van Twenterand

Hans Broekhuizen

Tuinontwerp, -aanleg en -onderhoud

Kroezenhoek 2, 7683 PM Den Ham
Telefoon 0546 56 41 13
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Verrassend 

Voetbalvereniging Den Ham is een gezellige, goed 
georganiseerde, gastvrije club uit het brinkdorp Den Ham. 
Zij heeft sportpark de Rohorst als haar thuishaven, ze telt  
per 1 augustus 2021 875 leden en het vlaggenschip speelt in  
de tweede klasse (za.). De vereniging is in 1946 opgericht  
en is 75 jaar na dato meer dan springlevend en staat volop 
in de samenleving.

veelzijdig

Voetbalvereniging Den Ham is een echte amateurclub, die draait 
op de tomeloze inzet van een groot legioen vrijwilligers en zij 
betaalt geen vergoedingen aan spelers uit. Het fraaie sport- 
complex aan de westkant van Den Ham telt 2 kunstgrasvelden, 
3 natuurgrasvelden, een trainingsveld en een pannaveldje. 

Bij Den Ham gaan prestatie en recreatie hand in hand. De club 
speelt met 34 teams in diverse competities, ook zijn er nog 
teams voor dames en heren ‘op leeftijd’ die uitkomen in een 
recreantencompetitie. De jongste leden spelen elke zaterdag in 
een interne competitie, de zogenaamde F-League. Er is bij 
Den Ham volop ruimte voor het meiden- en vrouwenvoetbal. 
Met een vijftal teams en een groot aantal voetbalsters die in een 
‘jongensteam’ spelen, is de vrouwentak goed vertegenwoordigd. 
Door met alle teams herkenbaar, technisch en verzorgd voetbal 
te spelen, heeft Den Ham al tijden een goede naam opgebouwd 
in de regio. Een grote schare trouwe supporters bevestigt 
decennialang de prima voetbalvisie.

Bruisende vereniging
Het Hammer voetbalgebeuren kan niet draaien zonder de  
inzet van een legioen vrijwilligers, ook zijn financiële injecties  
van sponsoren een must voor de continuïteit van de club. 
Den Ham heeft de beschikking over ruim 250 vrijwilligers,  
die zich dagelijks/wekelijks met veel enthousiasme inzetten.  
De mannen van de supportersvereniging en materiaalcommissie 
zijn onmisbare schakels binnen het geheel. Menig persoon 
is wekelijks vele uren actief om het sportpark in topconditie 
te houden. Schoonmaakploegen, een groep vitale Vutters en 
leden van de accommodatiecommissie zorgen ervoor dat de 
voetbaltempel er altijd fraai bij ligt. 
Den Ham heeft een activiteitencommissie die diverse evene-
menten organiseert. Het Hammer Buurtvoetbal, de jaarlijkse 
vrijwilligersavond, het Sinterklaasfeest en de familiedag zijn 
hierbij bekende blikvangers. Het totaal gerenoveerde clubhuis is 
het paradepaardje van de vereniging. In de zogenaamde ‘derde 

helft’ staat het kantinepersoneel voor u klaar en is het er goed 
toeven. Landelijke bekendheid geniet de presentatiegids, die 
sinds het begin van deze eeuw jaarlijks een mooi visitekaartje is 
van de blauwwitters. Sponsoren weten de Rohorst ook prima 
te vinden. De rode loper wordt hierbij uitgerold door de actieve 
sponsorcommissie.

Maatschappelijke functie
Den Ham onderhoudt goede banden met omliggende 
voetbalverenigingen en betaald voetbalorganisaties in de regio. 
Het clubhuis is multifunctioneel. Diverse lokale verenigingen 
en clubs organiseren hun activiteiten in het fraaie en ruime 
clubgebouw. Jarenlang is v.v. Den Ham al met duurzaamheid 
bezig en zij wordt in 2012 tot ‘groenste sportvereniging van 
Nederland’ gekroond. Nog steeds wordt er op allerlei gebieden 
aan duurzaamheid gedaan. Toekomstgericht bezig zijn komt 
eveneens tot uitdrukking bij het anti-rookbeleid. Op weg 
naar een rookvrije generatie is in 2019 de eerste stap gezet: 
zaterdagochtend is het sportpark rookvrij. Met een gedegen 
alcohol- en drugsbeleid timmert het eveneens succesvol 
aan de weg. Het jaarlijkse Hugo Venebrugge toernooi is een 
topevenement, waarbij sinds 2009 vele tienduizenden euro’s is 
geschonken aan organisaties die strijden tegen kanker. Bij v.v. 
Den Ham staan veiligheid en actief bezig zijn in een vertrouwde 
omgeving hoog in het vaandel. Hierbij spelen de ‘geheime’ 
werkzaamheden van de vertrouwenspersonen een belangrijke rol 
en is de aanleg van het fietspad naar het sportpark de beloning 
van een jarenlange veiligheidsvisie van het hoofdbestuur. 

Tijdens de drukbezochte nieuwjaarsreceptie blijkt altijd weer  
hoe prominent v.v. Den Ham in de samenleving staat. 
Voetbalvereniging Den Ham laat al jaren zien dat ze meer  
is dan voetbal. Mensen komen graag naar het sportpark.  
Het is zonder twijfel het bruisend centrum van het brinkdorp.  
Het is een vereniging waar je bij wilt horen: v.v. Den Ham is 
verrassend veelzijdig. 

Staand v.l.n.r.: Rieks Hemmink, Albert Dubbink, Leo Soepenberg, Mans Voort, Gerrit Veldhuis, Allard Hemmink
Zittend v.l.n.r.: Jerry Poel, Rieks Bijlstra, Jan Ekkel, Gerard Brakert, Luuk Schumer

“Veiligheid en 
actief bezig zijn in 
een vertrouwde 
omgeving staan 
hoog in het 
vaandel”
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Wat hebben wij het daar altijd mooi gehad, en nog steeds. 
Natuurlijk met ups en downs, gelijk het hele leven. Ook al  
bleven absolute topprestaties nogal eens uit, ik had het voor 
geen goud willen missen. De Rohorst en het blauw en wit zitten 
voor altijd in ons hart. Eigenlijk met geen pen te beschrijven, 
zoveel plezier elke wekke doar achter de Bekke. We zijn er 
gepokt en gemazeld. Van destijds één veld met de nodige 
kuilen en gaten, naar het huidige hoogwaardige prachtige 
sportcomplex en met een clubhuis om ‘U’ tegen te zeggen  
en dit alles bereikt met de benodigde zelfwerkzaamheid van  
de vele vrijwilligers. Kortom, een machtig mooi spul. HULDE!!!
Niemand had 75 jaar geleden kunnen voorspellen dat de 
Rohorst het bruisende centrum van het brinkdorp zou worden. 
In het begin was namelijk de animo voor de voetbal minimaal. 
Er zat heel weinig muziek in de voetbal, terwijl in dit millennium 
de plaatselijk muziekvereniging een grote taptoe organiseerde... 
op de Rohorst. In de vijftiger jaren van de  
vorige eeuw stonden de kerken/dominees helemaal niet te 
juichen voor onze blauwwitters en wat zagen we in deze  
eeuw: de evangelisatiecommissie van de drie kerken hield  
een inspirerende dienst op de heilige kunstgrasmat. 

Gouden tijd
Op jonge leeftijd mocht ik lid worden van de plaatselijke 
voetbalvereniging. Er was echter geen elftal voor mij, dus alleen 
meetrainen met de oudere jeugd van het A-elftal. Na enkele 
jaren kwam er een B-team bij, dus toen begon ook voor mij het 
echte spelletje met de echte sterretjes van goud toen te weten 
de Poeltjes (Jerry en Jan). Jerry der Bomber en neef Jan als een 
soort Henry Buitenzorg (nog sneller dan het licht). Ja, kregen wij 
de bal bij één der Poelen dan was het bijna altijd BIN GO(AL). 
Ja, kein geloel alle ballen op Poel. Onze trainers waren destijds 
om de week de gebr. Ekkelkamp uit Ommen (Hendrik en Gerrit). 
Zij bezorgden ons de benodigde oefenstof en stoomden ons 
klaar voor de volgende krachtmeting. Vaste prik: eerst tien 
rondjes om het veld in een meedogenloos tempo, dan enkele 
baloefeningen en vervolgens het ultieme potje voetbal met  

een echt lederen voetbal met veter en dan na afloop met de 
tong op het stuur naar huis. En oh ja, aan het begin van elk 
nieuw seizoen, als opwarmertje naar de Sahara en daar in het 
mulle zand het luie zweet er zien uit te krijgen. Ik heb doar nog 
wel eens een schuffie achter een boom e stoan um te kieken 
hoe het ollemoal gong. Als ‘vrijwilliger’ iedere zaterdagmorgen 
met Jan van Broons het veld speelklaar maken, lijnen kalken, 
mollen vangen, netten ophangen en dan met z’n allen op goal 
schieten. Om 12.00 uur rap noar huus ett’n en om 13.30 uur 
terug voor de wedstrijden. Een gouden tijd om nooit te vergeten.

Beruchte kalkput
Ons eerste elftal moest vele jaren geleden een keer aantreden 
tegen Sparta uit Enschede, destijds vele maten te groot (drie 
klassen hoger). Een hele delegatie bestuurders en technische 
staf kwamen mee om eens poolshoogte te nemen, hoe het 
daar in goddelozen ‘n Ham d’r an toeging, nou ze hebben het 
geweten. Op inspectie met onze voorzitter Jan Bakker en in z’n 
kielzog de trainer van Sparta de hoek om van de kleedkamer. 
Jan langs de kalkputte, maar de boomlange statige in 3-delig 
zondagse pak gestoken Phil Robinson trad op de plank die er 
schuins op lag en u raadt het al: hij met gestrekt been vol in de 
kalkput. Van kop tot teen zat de beste man onder de Hammer 
kalk. Van de wedstrijd heeft hij niets meegemaakt, nee met 
‘n eersten ‘trein’ weer op Enschede an. 

Gelukkig voelt voor velen onze arena al driekwart eeuw als  
een warm bad. Ja, de v.v. Den Ham een rib uit ons lijf, met  
de Rohorst als doel en middel om samen blij te blijven en te 
genieten. HULDE aan allen die een blauwwit hart hebben en 
aan de niet meer weg te denken voetbalvereniging die al 75 jaar 
bestaat in oons mooie dorpie Den Ham. Het blijft van alle kanten 
een plezierige ontdekking.

Was getekend,

75 jaar Koning Voetbal in ‘ n Ham. Ja, Koning, Keizer, Admiraal, de v.v. Den Ham 
de club van ons allemaal. De kleuren blauw en wit zitten in onze genen,  

ja, in ons DNA. Het heeft mede bepaald hoe wij in het leven staan. 

Henk van de Centra

Henk Jansen over 75 jaar 
Koning Voetbal in ons Brinkdorp

“Zoveel 
plezier elke 
wekke doar 
achter de 
Bekke”
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Voorzitter Teisman 
treedt af omdat 
de leden niet meer 
achter hem staan

Dhr. Teusink 
wordt 
benoemd tot 
voorzitter

Eerste editie van 

het voetbalkrantje 
van v.v. Den Ham rolt 
van de pers

Het Hammer 
 Buurtvoetbal  
wordt opgestart
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Eerste officiële 
trainer voor 
Den Ham 1

In een half jaar tijd 
staan maar liefst 
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hoofdtrainers 
voor de groep

Den Ham neemt 
aan de competitie 
deel met twee 
senioren- en twee 
jeugdelftallen
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56 Den Ham wordt 
wederom kampioen 
met een eclatante 
zege op RV2: 8-1

Promotie wordt 
afgedwongen door 
Sparta E. 2 met 3-2  
te verslaan
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Degradatie volgt 
na een 12-3 
nederlaag tegen 
Sp. Denekamp

Toppunt van 
vandalisme: ‘eigen 
leden’ vernielen dak 
van kleedkamer
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Het bestuur 
dreigt zelfs met 
politietoezicht 
omdat het publiek 
vaak hinderlijk in 
de weg staat voor 
scheidsrechters en 
grensrechters 
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Sterspeler Abe Lenstra 
is te bewonderen op het 
voetbalveld in Den Ham

Voorjaar 1959: 
Den Ham B1 

wordt kampioen

19
60

 / 
19

61 De gehele jeugd-
training wordt ver-
zorgd door de gebr. 
Gerrit en Hendrik 
Ekkelkamp uit 
Ommen

Historische 
grote zege:   Op 17 
september 1960 
eindigt Den Ham – 
SVV ’56 in 13-2 

19
47

 / 
19

48

Eerste competitie-
wedstrijd   in de 
derde klasse TVB 
tegen Wiekse Boys 
4 wordt met 4-2 
gewonnen

Uit 10 competitie-
wedstrijden be-
haalt Den Ham 15 
punten en eindigt 
als tweede, 1 punt 
achter Vrooms-
hoopse Boys 2 
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50
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In samenwerking 
met Vroomshoopse 
Boys en de Rooms-
Katholieke Sport- 
vereniging Sportlust 
wordt er een 
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Ingebruikname 
voetbalveld op 
de Rohorst (veld
 van Harwig) op 
17 september 1949
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Met een 10-1 
overwinning op 
Daarlerveen wordt 
Den Ham kampioen

Promotie wordt 
afgedwongen met 
een 4-1 zege op 
DETO 2

Oprichting 

voetbalvereniging 

Den Ham

op 1 augustus 1946 

als onderdeel van 

S.V. Den Ham 1945

Den Ham speelt de eerste 
vriendschappelijke 
wedstrijd tegen 
Vroomshoopse Boys 2 en  
er wordt met 3-0 verloren

Thuiswedstrijden 
worden gespeeld 
bij Kasteel Eerde

19
48

 / 
19

49 Den Ham wint de 
kampioenswedstrijd 
met 4-1 van DES 4

Kampioenschap 
wordt groots gevierd 
in zaal Harwig

Promotie Den Ham 
naar de tweede klasse 
TVB met een 3-1 zege 
op DES 3

19
51

 / 
19

52 Algemene leden-
vergadering 
afgelast vanwege 
te weinig 
belangstelling

Den Ham 
degradeert   na 
een 4-3 nederlaag 
tegen Voorwaarts 
V. 2
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voetbalvereniging Den Ham

Het jaar 1946. In dit bijzondere kalenderjaar van de vorige eeuw ging de Wegenwacht 
voor het eerst de weg op, telde Nederland 9.304.000 inwoners, kostte 1 kg aardappelen 
slechts 11 cent, won het Nederlands Elftal met 6-3 van België en waren Maria en 
Johannes de populairste namen. Op 1 augustus werd in Italië de voetbalclub Unione 
Calcio Sampdoria opgericht. Op hetzelfde moment, 1.171 kilometer noordelijker werd  
in het brinkdorp de plaatselijke voetbalvereniging opgericht.

Beginperiode 
Inmiddels was er in Den Ham al een jaar een 
sportvereniging (SV Den Ham 45 met de  
afdelingen gymnastiek en korfbal) en het waren  
de initiatiefnemers: Brokke, v.d. Dikkenberg, Koers, 
Schaapman, Steen, Teisman en Teusink die op 
1-8-1946 in café Harwig de voetbaltak tot leven 
brachten. Zo werd op die memorabele datum  
S.V. Den Ham 1945 - Afdeling Voetbal geboren.  
Wat later voetbalvereniging (v.v.) Den Ham werd. 
De traditionele kleuren blauw en wit zijn 
‘overgenomen’ van OVC’21 uit Ommen. Enkele 
fanatieke Hammer spelers waren namelijk voor 1946 
al actief in Ommen, maar ze keerden natuurlijk snel 
terug toen voetballen in het brinkdorp ook mogelijk 
was. Daar deze spelers al in het bezit waren van een 
blauwwit tenue koos het voetbalbestuur in Den Ham 
ook voor deze kleuren, zodat er in ieder geval voor 
die spelers bezuinigd kon worden op de uitgifte 
van kledingbonnen…. 

Binnen de Hammer grenzen kon men helaas geen 
speelveld op de kop tikken, zodat er moest worden 

uitgeweken naar Eerde. Daar werd tegenover de 
oprijlaan van het Kasteel een stuk voetbalgrond 
ontgonnen, dat de naam ‘veld’ niet kon dragen. 
Het betreffende veld was van Kaamps Willems 
Laand en werd logischerwijs afgekeurd door  
de Voetbalbond. 
Enkele zinsneden uit het keuringsrapport van 
25 october 1946: Gisteren hebben wij Uw terrein 
gekeurd en het spijt ons te moeten zeggen in 
zeer slechten toestand aangetroffen. Voor onze 
competitie is het niet bespeelbaar en u zult dan 
ook goed doen een ander terrein te zoeken. Er zit 
geen gras op en het is zeer ongelijk. Er is geen 
strafschopgebied aangebracht en de andere lijnen 
zijn waarschijnlijk dronken, deze zijn althans geen 
van alle recht getrokken. Het doel is 3 cm te hoog. 
De achterste doelpaal staat scheef. Het veld ligt 
geheel scheef. De breedte bij de ingang is ongeveer 
53 Meter en achter 47 Meter. De lengte is aan 
de eene kant 78 Meter en aan de andere kant 
86 Meter. U kunt zelf wel voorstellen dat op een 
dergelijk terrein niet gespeeld kan worden.
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Hammer jeugd op weg naar het nieuwe veld.  
Op zaterdag 19 september 1949 werd ‘het veld  
van Harwig’ officieel in gbebruik genomen.

Voetbal in Den Ham. Vanaf 1-8-1946 is het echt zo.  
Al voor de oorlog (1940-1945) waren er twee 
‘voetbalclubs’ actief in en rond het brinkdorp. ‘Velocitas’ 
had als bakermat buurtschap Magele en gebruikte als 
thuishonk een trapveldje aan de Geerdijk bij Oldegbers 
(Jan Voors). ‘Hammer Boys’ voetbalde in de buurt van 
de Daarleseweg op een weiland van ’t Huussie op de 
Vrettekaamp. Het café van Chris Brokke diende als 
kleedruimte. Beide gelegenheidsclubs hadden geen  
goede en gezonde basis en gingen snel ter ziele.  



75 jaar v.v. Den Ham 75 jaar v.v. Den Ham

18 19

Gelukkig konden de Hammenaren snel schakelen en werd 
er spoedig een goed speelveld vastgelegd. Bij Kasteel 
Eerde kon gebruik worden gemaakt van het voetbalveld van 
de Quakerschool. Hier speelde Den Ham in de beginjaren 
dus haar thuiswedstrijden, 5 km buiten het dorp. In het 
begin beperkte zich het optreden tot vriendschappelijke 
wedstrijden, maar vanaf het seizoen 1947/1948 werd er 
competitie gespeeld. Een voetbaljaargang later werd het al 
een succesvol seizoen door op 19 maart 1949 overtuigend 
het kampioenschap binnen te halen met een zege op DES 4. 
Eind mei volgde zelfs promotie door thuis DES 3 met 3-1 te 

verslaan. (Mooie anekdote: De destijds vijftienjarige Jan Bakker 
rende na dit prachtig resultaat keihard op klompen terug naar 
Den Ham en vloog bij kapper Kobes naar binnen en kon 
alleen nog maar uitbrengen: ‘Ziej bent ‘er!’).

Na drie jaar bij Eerde te hebben gespeeld kon Den Ham  
dan eindelijk in eigen dorp haar thuiswedstrijden afwerken.  
Het veld van Harwig werd vanaf 17 september 1949 
de thuishaven en hier (sportpark de Rohorst) voetballen 
de blauwwitters nu al meer dan 70 jaar op het fraaie 
voetbalcomplex aan de westkant van Den Ham. 

Het ‘geboortebewijs’ van  
voetbalvereeniging Den Ham  

uitgegeven door de Koninklijke
 Nederlandsche Voetbalbond in 1946

Ook de spelers van het eerste elftal gingen in optocht richting  
de feestelijke ingebruikname van het veld achter Harwig in 1949.
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Wanneer het 
competitieprogramma  

bekend is, wordt door  
menigeen twee wedstrijden 

vetgedrukt in de agenda 
vastgelegd: de derby’s tussen 
Den Ham en Vroomshoopse 

Boys. Dit zijn toch de 
wedstrijden van het jaar, 

matches die natuurlijk 
gewonnen moeten worden. 

De clash tussen blauwwit en 
blauwgeel, ook wel moeder 

aller veldslagen genoemd. 

Den Ham heeft 
op de Rohorst nog 
veel te winnen
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”Vele honderden, soms zelfs enkele duizenden 
toeschouwers langs de lijn. Daar doe je het voor. 
Spelers hoef je niet te motiveren, ze weten dat 
de eeuwige roem en het dorpsbelang op het 
spel staan. Natuurlijk wordt er fanatiek en op 
het scherpst van de snede gestreden om de 
punten, maar de faire matches hebben zeker 
de overhand. Helaas hebben onze blauwwitters 
op het groene laken niet altijd de overhand. 
Zeker niet. Hoewel aan de Flierdijk al meerdere 
sensationele driepunters zijn behaald, staat de 
teller op sportpark de Rohorst slechts op één 
competitieoverwinning...

Het zijn van oorsprong dorpen met twee compleet 
verschillende culturen en achtergronden. Toch 
hebben Vroomshoop en Den Ham al sinds 
mensenheugenis een speciale band met elkaar. 
Jarenlang hebben ze samen een prachtige 
gemeente gevormd en nu horen ze beide  
alweer twintig jaar bij Twenterand. De inwoners 
van beide dorpen trekken veel met elkaar op:  
op school, werk en vele families die aan 
het kanaal wonen of in het brinkdorp. Het 
Mannenkoor Vroomshoop kent diverse leden 
uit Den Ham, het Carnaval van de Smoezen is 
ook een feest waar menig Hammenaar uit zijn 
dak gaat. In de zomerperiode wordt er over 
en weer gezwommen in de openluchtbaden. 
Op voetbalgebied worden de behoudende en 
familiaire principes gedeeltelijk over boord gegooid 
en dan willen zowel de mannen/vrouwen van 
blauwgeel en heren/dames van blauwwit de 
sterkste zijn. De derby’s tussen Vroomshoop en 
Den Ham hebben altijd een speciaal karakter. Al 
ruim 70 jaar treffen beide clubs elkaar geregeld in 
competitieverband waarbij de voetballers van de 
Bosrand het vaakst aan het langste eind trokken. 
Een memorabel feit is dat de laatste (en enige ...) 
thuiszege van Den Ham op de Boys dateert van 
4 maart 1950. Dat was er wel eentje om in te 
lijsten. De Hammenaren die als underdog aan de 
wedstrijd begonnen, voetbalden de wedstrijd van 
hun leven en de helden zegevierden met liefst 4-0. 
Grote man van de gastheer was Andries Doosje, 
die met een zuivere hattrick geschiedenis schreef. 
Het blauwwitte sprookje kreeg zeven weken later 
een ongekend vervolg, daar Den Ham in het 
hol van de leeuw wederom een kwartet treffers 
scoorde en met 4-1 wist te winnen. 

De Hammenaren hebben deze dubbelslag nooit 
meer weten te herhalen en Vroomshoopse Boys 
kon pas in het seizoen 1972/1973 volledige 
revanche nemen. Anno 2021 zien we dat de 
enige en bijzondere thuiszege van 1950 nog 
steeds staat. Zelfs de gouden blauwwitte lichting 
van de negentiger jaren kon geen tweede 
thuiszege op de Boys noteren. In het seizoen 
2017/2018 wist Den Ham thuis wel met 2-1 te 
winnen in de beker en we kijken allen nog met 
veel plezier terug op de enerverende halve finale 
van de nacompetitie van ruim drie jaar geleden 
toen een ijzersterk Den Ham voor ruim 2000 
toeschouwers met 3-1 (na verlenging) zegevierde. 
Toen zelfs de eerste competitiewedstrijd van 
het voetbaljaar 2018/2019 in Vroomshoop 
een zwaarbevochten driepunter opleverde, 
leek het blauwwitte ‘thuistrauma’ overwonnen 
te kunnen worden. Helaas leverden de twee 
opeenvolgende thuiswedstrijden geen blauwwitte 
doelpunten en driepunters op, zodat de enige 
en unieke thuiszege in competitieverband tegen 
Vroomshoopse Boys van 4 maart 1950 nog 
steeds in de geschiedenisboeken staat. 

De derby’s tussen Den Ham en de Boys zijn 
wedstrijden waar het gehele seizoen over 
gesproken wordt. Den Ham wil graag weer 
juichen als de buren op de Rohorst komen. 
Eén ding is zeker: de tweede thuiszege op 
Vroomshoopse Boys in competitieverband komt 
na ruim 70 jaar toch zeker steeds dichterbij. 

 De laatste en enige thuiszege  
dateert van 1950...

Een verslagen Gert Nijmeijer wordt ‘getroost’  
na de verloren beslissingswedstrijd in 2004

Enorme ontlading na de zege in 2018
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“Hij bedacht zich geen 
moment en schopte 

meteen terug……
en dát zag de 

scheidsrechter wel”
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“Speciale keeperstraining was er helemaal niet”, gaf Marinus 
aan. Jans – al ruim 60 jaar lid van v.v. Den Ham – vertelde 
dat er vroeger ook wel harde wedstrijden bij zaten, maar dan 
was het over het algemeen wel eerlijk. Daar was Henk het al 
grinnikend niet helemaal mee eens. In 1961 was de wedstrijd 
in Sibculo tegen SVV ’56 voor Henk de ‘zwarte bladzijde’ in 
zijn voetbalcarrière. Hij werd flink onderuit geschopt en hij 
bedacht zich geen moment en schopte meteen terug……en 
dát zag de scheidsrechter wel. D’r uit!! Henk liep alleen naar 
de kleedkamers (schuurtje achter de kerk) en dat was een heel 
eind. Hij had dat beter niet kunnen doen, want hij moest rennen 
voor zijn leven. 
Henk heeft ook een poosje als voorstopper gespeeld met 
Hendrik Rosman als laatste man. Henk was snel en dat paste 
Hendrik wel, want die wilde meer naar voren spelen tot ergernis 
van trainer Volkerink. Jans wist te vertellen dat de trainer dan zei: 
“Hendrik, binnen de 16: weg is weg”. Henk verhuisde al gauw 
naar de linksbuiten, want achterin was hij toch te klein.

In een oefencampagne in het seizoen 1956-1957 werd Marinus 
klaargestoomd als nieuwe doelman en in voetbaljaargang 
1957-1958 was Marinus ‘heer en meester binnen de zestien-
half’. Hij moest op een gegeven moment invallen door een 
blessure van Berend Vos en toen is het allemaal begonnen. 
Een leuk moment voor hem was in een uitwedstrijd tegen 
Hulzense Boys. Na afloop kwam de scheidsrechter met een bos 
bloemen de kleedkamer binnen (die had hij om een bepaalde 
reden – vermoedelijk zoveel jaar scheidsrechter – gekregen) en 
gaf de bloemen aan Marinus en zei: “Ik heb genoten van jouw 
keeperswerk.” “Terecht”, zei Henk, “onder de latte war ie ’n 
bessen.” 
Jans was de harde werker op de rechtsbuitenpositie. Hij 
meende te weten vijf doelpunten te hebben gemaakt. Ook Jans 
kreeg van trainer Volkerink een wijze les: “Niet de bal opwippen 
(wat Jans regelmatig deed), maar schieten.” Ook vertelde hij dat 
voetbal in die jaren niet zo hoog stond aangeschreven bij de 
Hammer bevolking. Zeker niet door de mensen ‘van de karke an 
de Ommerweg’. Er kwam praktisch niemand langs de lijn kijken. 
Zijn pa en ma waren destijds ook niet zo gecharmeerd van dit 
spelletje. Er moesten eerst knollen getrokken worden voordat  

Jans zaterdags naar de voetbal kon. 

Angstgegners waren er niet zozeer te noemen. Wel clubs waar 
tegenop werd gekeken: Voorwaarts en verenigingen uit Rijssen 
en Enter. Voor de Vroomshoopse Boys waren ze toch ook wel 
een beetje bang. Oud-voorzitter Teisman zei dan: “Onze jongens 
kunnen het wel, maar ze durven niet.” Bij uitwedstrijden ging 
men op de fiets en was het wat verder weg, dan zat men in 
de vrachtwagen van de vader van Herman Roelofs (Schipper 
Johan). Daarop zat een huif en dan zaten ze op bankjes (soort 
legervoertuig).
Marinus en Jans hebben nog vele jaren met plezier in het 
veteranenelftal gespeeld met o.a. Gait Gerrits en Harm Beens. 
Jans is nog dertien jaar lang jeugdleider geweest van A2.  
Het welbespraakte trio kijkt met trots terug op hun 
voetbalcarrière bij de dorpsclub. Blekkenhorst en Weideman 
volgen op zaterdagen nog steeds de thuiswedstrijden van het 
huidige eerste elftal, maar door corona is dat ook even gebeurd.  
Naar uitwedstrijden gaan ze niet meer. Good old Henk Steen 
heeft geen verbondenheid meer met de voetbal.

Na twee uur lang gezellig te hebben gekletst, vonden de 
heren het welletjes, want gezien het tijdstip moest er nu stoete 
esmeerd wörd’n. Cracks van weleer, bedankt voor jullie tijd  
en bijdrage en het gaat jullie goed. 

Drie maanden na het interview met de drie oud-voetballers 
van v.v. Den Ham is Hendrik Steen (88), na een kort ziekbed 
overleden. Na overleg en met goedkeuring van de familie 
is besloten om bovenstaand artikel zonder aanpassingen 
op te nemen in het jubileumboek. 
We wensen de familie en verdere dierbaren van dhr. Steen 
sterkte toe met het verwerken van dit verlies.

Om klokslag 10.00 uur op een woensdagmorgen in mei ontving de verslaggever 
de voormalige eerste-elftalspelers de heren Henk Steen (88), Marinus Blekkenhorst 
en Jans Weideman (beiden begin 80) thuis voor een gezellig samenzijn. Namen die 
voor menig Hammer (oud) voetbalfanaat niet onbekend in de oren zullen klinken. 
Volgens de statistieken speelde Henk in de selectie van 1948 tot 1964 en werd  
als ‘echte linksbuiten’ geroemd. Marinus fungeerde eerst als voetballer en later  
als zeer verdienstelijke keeper van 1956 tot 1963. Jans speelde van 1957 tot 1966  
als rechtsbuiten en was een echte zwoeger/harde werker.

Eenmaal de heren aan de koffie te hebben gezet, begon 
Henk met de ‘aftrap’. Daar werd zelfs helemaal niet ‘om 
getost’, omdat Henk al begon te vertellen toen hij half uit 
de auto stapte.

De anekdotes vlogen over de tafel. Het was voor de 
schrijver van dit stuk geen pennen aan en dat wil wat 
zeggen. Marinus en Jans stonden zelf versteld van wat 
Henk allemaal nog vertelde en iedereen bij naam en 
toenaam noemde. Henk wist natuurlijk niet alles en dan 
vulden Marinus en Jans dat met gevoel voor humor 
prachtig aan.

Volgens Henk was Gerrit Dekkers de beste voetballer 
die Den Ham in die tijd ooit heeft gehad. Technisch 
en zeer balvaardig. Waarbij Marinus opmerkte: “dat 
hij ook één van de weinigen was die met ‘het hoofd 
voetbalde’.” De heren vertelden nog dat Dekkers heel 
lang heeft door gevoetbald met een knieblessure.
Ook Jan Maneschijn werd genoemd om zijn fabelachtige 
passes. Hij zei dan: “As ie loopt, dan krieg ie den bal 
van mie altied ok al hef den verdediger ‘n hals as ’n 
giraf.” Destijds stelden de trainingen niet zoveel voor.
De meesten hadden al wel aanleg, maar het ging 
voornamelijk om het verkrijgen van een goede conditie. 

“Het welbespraakte 
trio kijkt met 
trots terug op hun 
voetbalcarrière bij 
de dorpsclub”

Henk Steen, Jans Weideman en Marinus Blekkenhorst

Staand v.l.n.r. Bertus Poel, Jan Bakker, Gerrit Dekkers,  
Chris Lindenhovius, Henk Steen, Hendrikus Bouwhuis.  
Hurkend: Teunis Tjonk, Gerard Poel, Rieks Hemmink,  
Hendrik Rosman, Hilbert Mannessen
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Het Hammer 
buurtvoetbal is al jaren 

een voltreffer. En met 
jaren wordt dan zelfs 

decennialang bedoeld. 
Want wie denkt dat 

dit jaarlijks ‘feestelijk’ 
dorpsgebeuren sinds 

2007 op het programma 
staat, die zit wel een 

aantal jaartjes mis. Wat 
heet. We moeten zelfs 

helemaal terug naar het 
midden van de vorige 
eeuw. In het jaar 1954 

noteren we al de eerste 
editie van dit prestigieuze 

evenement. 

Buurtvoetbal: 
van veldslag tot verbroedering

Het doel van het buurtvoetbaltoernooi is het werven van nieuwe leden, de harmonie 
in het dorp te vergroten en om de clubkas te spekken. De eerste clash tussen de 
buurten, straten en wegen in het dorp is pure propaganda voor het voetbalspel. 
De zes deelnemers: Brink, Daarleseweg, Dorpsstraat, Grotestraat, Molenstraat en 
Vroomshoopseweg zorgen wekenlang voor een geweldige happening. De Molenstraat 
wordt de grote winnaar van dit evenement en krijgt eeuwige roem in het brinkdorp. 

Veldslag
In de tweede editie komt er van de harmonie en gezelligheid niet veel terecht. Blijkbaar 
hebben ze in die tijd nog niet gehoord van de term verbroedering want het ‘festijn’ 
loopt behoorlijk uit de hand. De match tussen de Grotestraat en de Daarleseweg 
ontaardt in een heuse schoppartij en wordt uiteindelijk een complete veldslag. 
Hierna wordt de uitslag van het toernooi ‘achter de groene tafel’ beslist. De combi 
Molenstraat-Esweg krijgt uiteindelijk de wisselbeker uitgereikt. Na dit dramatische 
voorval in 1955 volgt er zelfs een lange afkoelingsperiode zodat de gemoederen tot 
bedaren kunnen worden gebracht. Pas in 1958 wordt het evenement weer opgestart, 
dat door de Vroomshoopseweg op een eerlijke manier wordt gewonnen.

Onderbreking
Het buurtvoetbal is jaarlijks helaas geen blijvertje op de Hammer dorpskalender. 
De eerste edities worden in de 50 ‘-er jaren afgewerkt, daarna is er zelfs jarenlang 
helemaal niets. Pas in 1974 wordt het balletje weer opgepakt en in 1991 komt ook 
aan deze serie een eind. In het derde millennium gaat het buurtfestijn weer van start. 
Van 2007 t/m 2019 worden dertien succesvolle edities afgewerkt. In de laatste twee 
jaren (2020 en 2021) gooit het coronavirus roet in het eten. We kunnen concluderen 
dat in zeven decennia ongeveer de helft van het aantal buurtvoetbaltoernooien is 
georganiseerd.

Buurtvoetbal 2.0
Na wederom een flink aantal jaren van afwezigheid besluit de activiteitencommissie  
in 2007 het buurtvoetbal te reanimeren. Met de aanbouw in Den Ham-Noord en 
Zuid zien we weer compleet nieuwe gezichten en nieuwe straten. Het doel van het 
buurtvoetbal 2.0 is gezelligheid gecombineerd met sportieve inspanning. De grootste 
veranderingen die worden doorgevoerd zijn: de wedstrijden worden op een half veld 
afgewerkt en er wordt ‘zeven-tegen-zeven’ gespeeld. Het is ook verplicht om minimaal 
één vrouw in het team te hebben, dat er maar één speler van het eerste herenelftal in 
het veld mag staan, er mogen geen slidings gemaakt worden en doelpunten gescoord 
door dames tellen zelfs dubbel. Dat de straten in deze moderne tijd creatief zijn in het 
bedenken van namen, blijkt wel uit de volgende combi’s: DorpsMolenZuivelSlinger, 
Mallerhorst Noord en Wiglamweesch.
Gezelligheid is nog steeds een van de belangrijkste speerpunten tijdens het 
buurtvoetbal. Met name tijdens de finaleavond is het druk rondom de velden en in  
het clubhuis. Na de sportieve inspanningen wordt er gezellig nagepraat door de 
buurten en straten. Voetbalvereniging Den Ham is blij dat er nog steeds voldoende 
animo voor het buurtvoetbal is. Het evenement is al jarenlang een schot in de roos  
en het grootste gedeelte van de bevolking van Den Ham ziet alweer reikhalzend uit 
naar de eerstvolgende happening. We hopen dat in 2022 het Hammer buurtvoetbal 
weer veilig en sportief gespeeld kan worden en dat de verbroedering van de straten 
weer hoog in het vaandel mag staan.

vakkundig - betrouwbaar - flexibel

JAAR

 Jan Binnenmars

“Gezelligheid is nog steeds een van de belangrijkste 
speerpunten tijdens het buurtvoetbal”



Tijdlijn
1961 - 1975

Alle standaardteams 
(eerste elftallen) 
promoveren naar de 
eerste klasse TVB

Den Ham 2 wordt 
kampioen met 34 
punten uit 18 
wedstrijden

19
60

 / 
19

61

Den Ham wint weer 
met dubbele cijfers 
van SVV ’56: 11-4

19
62

 / 
19

63

Landelijke 
invoering van de 
veelbesproken 

spelerspas

De gedreven Jan 
Bakker wordt de 
nieuwe voorzitter 
van v.v. Den Ham

De junioren-
commissie ziet 
het levenslicht in 
het Hammer 
voetbalgebeuren

19
63

 / 
19

64

Geslaagde St. 
Nicolaasactie 
Hammer middenstand, 
gedeeltelijk t.b.v. 
v.v. Den Ham

19
64

 / 
19

65

Kleurrijke 
praalwagen van 
v.v. Den Ham 
neemt deel aan de 
bevrijdingsoptocht 

Den Ham degradeert 
wederom naar de 
tweede klasse TVB

Henk Nijzink scoort een 
razendsnelle hattrick: 
binnen 8 minuten tegen 
Vroomshoopse Boys 2 is 
het driemaal raak voor de 
vlugge Hammer speler

Den Ham pakt voor 
500 toeschouwers de 
titel in de wedstrijd 
tegen BCSV 2: 9-2

19
65

 / 
19

66

Voetbalvereniging 

Den Ham groeit 
explosief en wordt 
een stuk 
professioneler

Zeven blauwwitte 
teams nemen deel 
aan de competitie 

19
66

 / 
19

67

Zowel Den Ham 1 
als Den Ham 2 
dwingen 
promotie af

Beruchte ‘Sahara-

trainingen’    doen 
hun intrede

Nieuw speelveld 
wordt in gebruik 
genomen en ‘Sportpark 
de Rohorst’ wordt 
wereldkundig gemaakt

19
67

 / 
19

68

Oprichting 
Supportersvereniging 
v.v. Den Ham op  
12 maart 1968

19
68

 / 
19

69

Den Ham mist 
promotie naar de 
derde klasse.: 4-3 
verlies tegen BCSV

19
69

 / 
19

70 Den Ham 
promoveert als 
nummer twee achter 
kampioen SVVN naar 
de derde klasse 

19
70

 / 
19

71

Het 25-jarig bestaan 
wordt gevierd met een 
grandioze feestavond 
in zaal Harwig

Een kleurrijke 
delegatie uit Den Ham 
neemt deel aan Euro 
Sportring in 
Denemarken

‘Hoofdveld’ is geen 
visitekaartje van de 
club, vanwege de vele 
afgelastingen door  
het drassige veld

Een primeur: 
twee pupillenteams zijn 
actief op de Rohorst 

19
71

 / 
19

72 Den Ham wint de 
Fairplay Cup van 
de KNVB

Voetbalverslaggever 
Herman Kuiphof 
is te bewonderen 
in een talkshow 
georganiseerd 
door de Hammer 
supportersvereniging

19
72

 / 
19

73

Den Ham 

degradeert   uit 
de derde klasse

Burgemeester 
van Walsum opent 
het nieuwe 
clubhuis en een 
derde speelveld

Den Ham benoemt 
een jeugdbestuur 
en wint opnieuw 
de Fairplay Cup

19
73

 / 
19

74

De eerste editie van 
een lange traditie Den 
Ham – Heracles staat 
op het programma

Sportief is Den 
Ham terug bij af: 

Degradatie naar 

de 1e klasse TVB

19
74

 / 
19

75

Start Damesvoetbal in 
Den Ham: 16 meiden/
vrouwen staan aan de 
aftrap van een mooi 
avontuur

Den Ham C1 
wordt overtuigend 
kampioen
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Ge    rrit&He     nk

      Het 
blauw-
witte 
   hart 
     van 

klopt 
nog 

vurig

“In sommige perioden waren 
we meer hier dan thuis”
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Het is een rustige zaterdagmorgen op de Rohorst. 
Zelfs de vaste onderhoudsman is in geen velden of 
wegen te bekennen. Alleen het geluid van de sproei- 
installatie klinkt over veld 3. Beide heren zwiepen met 
gemak nog hun benen in de lucht om op één van de 
picknickbanken aan het hoofdveld te gaan zitten.  
“Bah, wat is het hier rustig”, zegt Gerrit Veldhuis. “Niks 
an zo. Die corona heeft ons goed dwars gezeten.”  
Naast het voetbal kijken, doelt Gerrit dan met name 
ook op de gezelligheid op zaterdagmiddag. “Samen 
met oude bekenden en voetballiefhebbers hier een 
biertje drinken, dat vind ik gewoon machtig mooi.” 

Het is maar even of de oude verhalen van vroeger 
komen los. Beiden speelden jaren in het eerste elftal 
van de club. Gerrit 15 jaar en Henk zelfs 20 jaar. 
“Vroeger mocht je pas met 10-11 jaar op de voetbal. 
Ik zit bij de Filistijnen, zei ik toen. Ik bedoelde natuurlijk 
de pupillen”, zegt Henk Nijzink, die daarna al vrij snel 
in het eerste zat. Gerrit Veldhuis stapte op 15-jarige 
leeftijd in, bij de start van het seizoen 1962-1963. 
“Ik kwam zo van het schoolveld in het eerste elftal 
terecht”, blikt hij terug. “Op dat schoolveld heb ik 
leren voetballen, totdat Jan Maneschijn een keer zei 
dat ik op zaterdag maar eens bij de club langs moest 
komen.” Lang niet alle Hammenaren waren in die tijd 
gek van de voetbal. Deels kwam dat omdat het dorp 
behoorlijk religieus was. Maar ook: “In de kinderjaren 
moest je vaak thuis helpen met allerlei klussen. Pa en 
ma zaten er helemaal niet op te wachten dat jij er op 
zaterdagmiddag tussenuit piepte. En later moesten we 
op zaterdagmorgen eerst nog voor de baas aan het 
werk, voordat we ’s middags gingen voetballen.”
Gerrit wordt in het jubileumboek van het 40-jarig 
bestaan omschreven als rustige tacticus, een echte 

middenvelder. En Leo Soepenberg roemt hem in een  
interview als sterspeler allertijden, vanwege zijn 
grandioze techniek. “Rechtsbinnen speelde ik. 
Dat heette toen zo”, zegt Gerrit zelf bescheiden. 
“Tegenwoordig spelen ze allemaal in systemen. Ik vind 
dat het veel te doordacht en tactisch is geworden. 
In mijn tijd zei de trainer: ‘Jij moet vandaag hun spits 
uitschakelen’. Dan was dat het enige wat je deed. 
Ik weet nog dat ik in een wedstrijd tegen DETO de 
opdracht kreeg: “Freek Becker (later wethouder, red.)  
is vandaag voor jou. Waar hij ook gaat, al is het naar 
de WC, je gaat met hem mee. Ik zat hem steeds op  
de hakken en dat vond hij niet prettig. Uiteindelijk heeft 
me dat nog een tand door de lip gekost.”  
Gerrit scoorde in zijn 15-jarige carrière één doelpunt. 
“Dat was op 20 februari 1972. Ik zorgde voor de 2-2 
tegen BCSV uit Borne.” 

Henk Nijzink stond binnen en buiten Den Ham bekend 
als ‘de snelle jongen’, die je in principe overal in het 
veld neer kon zetten. Maar liefst 331 duels speelde  
hij in de hoofdmacht. Zijn grootste succes (er wordt 
nog over gesproken, red.) behaalde hij toen hij op  
16 oktober 1965 éénmalig als spits werd ingezet tegen 
aartsrivaal Vroomshoopse Boys 2. “Ik kreeg van de 
trainer de opdracht om de trage blauw-gele defensie 
met mijn sprintsnelheid te verrassen”, blikt Henk 
terug. In de eerste helft kwam er weinig van terecht. 
Maar in de tweede maakte Henk binnen 8 minuten 
een hattrick, waardoor de 0-2 achterstand werd 
omgebogen naar een 3-2 voorsprong. “Uiteindelijk 
wonnen we met 4-3.” 
Beide mannen speelden liever niet tegen De Boys, 
SVVN of Voorwaarts. “Dat waren keiharde wedstrijden.  
Met name tussen Den Ham en Vroomshoop was het 

Gerrit Veldhuis (74) en Henk Nijzink (76) behoorden in de jaren ’60 en ’70 tot de 
toppers van v.v. Den Ham. Ze stammen nog uit de tijd dat de eerste elftalboys 

zelf hun veld (het huidige veld 5) moesten ontdooien en zand moesten scheppen. 
“Douchen? Dat deed je door koud roestwater uit de pomp met een bak over je heen 

te gieten. En de bal? Die was van leer met zo’n dikke veter. Als je een kopbal had 
gemaakt, dan kon je een week later nog zien waar je die veter had geraakt.”   

Maar oh wat hebben ze in ruim 60 jaar een plezier gehad als speler en vrijwilliger. 
Het blauwwitte hart van beide heren klopt nog altijd vurig. “We hebben hier  

met elkaar een machtig mooie club, daar mogen we heel trots op zijn.” 

toen nog echt haat en nijd en dat zag je terug op het veld.  
Maar onderschat ook de supporters niet. Die vrouwen van  
de Voorwaartsspelers stonden met hun kinderwagens keihard 
langs het veld te schreeuwen. Ook daar werd je soms bang van.”

Daar waar Gerrit op het veld geen actieve rol meer speelt, is 
hij nog wel elke dinsdag met de vuttersploeg op de Rohorst 
te vinden. Henk loopt al 52 jaar in het scheidsrechterstenue. 
En nog steeds regelmatig bij de jeugd. En hij helpt met het 
kalken van de lijnen op de velden. Beide heren hebben met hun 
timmermansachtergrond, heel veel jaren ook de handen uit de 
mouwen gestoken, als er op de Rohorst iets moet gebeuren.  
“Wij hebben met z’n tweeën hier zo’n beetje alles gebouwd”, 
grapt Gerrit Veldhuis. “In sommige perioden waren we meer hier 
dan thuis”, die terugblikt op de komst van de eerste kantine. 
“Een oude keet van Roelofs. Er was geen geld, maar we 
maakten er wat van. Als je kantinedienst had, dan verkocht je 
door de muizen aangevreten chipszakken.” De omstandigheden 
zijn gelukkig nu wel behoorlijk verbeterd, maar de twee Hammer 
voetbalhelden van vroeger zien sportpark de Rohorst nog steeds 
als hun favoriete onderkomen en het is overduidelijk dat hun 
blauwwitte gevoel nog zeer groot is.

“Als je 
kantinedienst 

had, dan 
verkocht je 

door de muizen 
aangevreten 
chipszakken”
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Henk Nijzink op de kampioensfoto uit 1966

Henk Nijzink en Gerrit Veldhuis
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was ‘mooi weer 
voetballer’

Jerry 
    Poel 

Topscorer 

sinds 1918
Ommerweg 51, 7683 AW Den Ham   (0546) 67 12 08

stijlgenoten.nl

scoort!

Van actief lid van de gymvereniging naar 40 jaar lang topscorer bij v.v. Den Ham. 
Voor Jerry Poel was het een kleine stap. “We speelden met de hele buurt in de 
Grotestraat fanatiek straatvoetbal. Dan word je vanzelf met het voetbalvirus 
besmet.” Nog altijd is hij op de Rohorst te zien. Gezellig bij de thuiswedstrijden  
of op weekdagen als vrijwilliger voor allerhande klussen. 

“Ik ben halverwege de jaren zestig eerst nog zo’n ander-
half jaar jeugdspeler geweest, maar op mijn vijftiende 
kwam ik al in de hoofdmacht”, blikt Jerry terug op zijn 
carrière. “In die jeugdjaren heb ik heel veel geleerd van 
de gebroeders Hendrik en Gerrit Ekkelkamp. Die hebben 
mij als speler gevormd. Want bij het straatvoetbal had-
den we toch een beetje onze eigen aanpak, die je op het 
veld wel kon gebruiken, maar dan toch net even anders.”

Bijna 20 jaar speelde Jerry Poel in de hoofdmacht. 
“Prachtige tijd. Daar heb ik echt van genoten. Vooral van 
de wedstrijden tegen buurtclubs als de Vroomshoopse 
Boys, Voorwaarts V. en DETO. Dat leefde altijd enorm.” 
Lang in de bus zitten was niet zijn ding. Net als regen-
achtige zaterdagen. “Ik was echt een ‘mooi weer voet-
baller’. Het liefst zo’n 26-27 graden, dat vond ik heerlijk. 
Ik had het niet zo op die modder. Want de velden waren 
natuurlijk nog niet zo mooi als nu. Wat dat betreft is er 
wel veel veranderd. En daar ben ik blij om. Voor de spe-
lers wordt nu ook op het gebied van krachttraining en 
voeding goed gezorgd. Ik at altijd een paar pannenkoe-
ken voor de wedstrijden, dat kun je je nu helemaal niet 
meer voorstellen.” 

In de twee decennia bij Den Ham ‘versleet’ Poel zo’n 
tien trainers. “Ik denk met respect aan hen terug. Ik 
noemde ze ook nooit bij de voornaam.” Ook heeft Jerry 
mooie herinneringen aan leider Roelof Bonte. “Die man 
maakte er echt werk van. Als er een speler afzegde, dan 
fietste hij op vrijdagavond door het hele dorp om ervoor 
te zorgen dat er zaterdagmiddag toch een volledig team 
stond. En ik heb ook leuke herinneringen aan medespe-
ler Jan Maneschijn, die mij als jochie op zaterdagmiddag, 
vaak veel te laat, kwam ophalen op de motor. Dan reden 
we zo het veld op en zei Jan: ‘scheids, we zijn er’.” 

“Natuurlijk vind ik het mooi dat ik jarenlang topscorer  
ben geweest”, glimlacht Jerry Poel. “Met hoeveel? Ja, 
127 goals. Het klinkt cliché, maar je doet het echt met 
het hele team. Zo had ik bijvoorbeeld een geweldige 
samenwerking met mijn neef Jan Poel. We wisten elkaar 
blindelings te vinden. Een klein knikje was genoeg en hij 
gaf weer een geweldige voorzet. Maar ook alle stevige 
verdedigers uit die jaren. Er waren van die harde wed-
strijden, dat ik telkens werd uitgeschakeld. Dan kwamen 
die mannen even naar voren en vroegen of de tegen-
stander na de wedstrijd nog wilde kunnen lopen.”“M
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Op een zonnige woensdagmorgen 
kwamen de dames Herma Dogger-
Timmer, Jannie Slaghuis-Timmer –  
de “Timmerties”, zoals ze destijds werden 
genoemd – en Mini van Dijk-Hekman  
bij ons op de koffie.
Dames, die nauw betrokken waren bij  
het ontstaan van het damesvoetbal bij  
de v.v. (‘vrouwenvereniging’) Den Ham. 

dames 
eersteuur

van het

De “Vooral in 
het begin, 

was er 
wel enige 

afstand”
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Bij Herma en Jannie werd voetballen met de paplepel ingegoten. 
De broers Henk (keeper) en Gerrit (veldspeler) Timmer waren 
al fanatieke spelers. Zelfs hun vader heeft nog op de Rohorst 
gevoetbald.
Bij Mini was het anders. Zij komt niet uit een voetbalfamilie. 
Ondanks dat was haar pa altijd een trouwe supporter 
Mini hield altijd al van andere dingen dan de gebruikelijke 
damesbeslommeringen en voetballen heeft zij altijd al mooi 
gevonden. Wat dat betreft ‘was zie ’n apart’n’.
Herma was 8 à 9 jaar toen zij bij de voetbal wou. Maar ja… in 
die tijd was dat ‘’n bettie vluuk’n’. Haar moeder had al gezegd: 
“Aaj d’r bie wilt, muj ‘t zelf ma vroag’n”. En dat deed ze, maar 
het mocht niet!!! De drie dames zijn hun carrière eerst begonnen 
bij de Eversberg, die waren wat damesvoetbal betreft al wel wat 
verder. Er werd dan ‘s avonds getraind en gevoetbald. Later bij 
v.v. Den Ham ook. Jannie herinnerde zich nog dat zij samen met 
Herma op de brommer naar Nijverdal gingen. Mini gaf nog aan 
meerdere keren met een mooie auto van de schoonvader van 
Gerrie van der Veen-Kottier meegereden te hebben.
Op de bruiloften van Herma en Mini waren de Eversberg- 
dames allemaal aanwezig.

Toen ook de druk op damesvoetbal bij de v.v. Den Ham toenam, 
werden Herma en Jannie benaderd met de vraag: “As jullie ‘t er 
noa hebt um ‘n damesteam op poot’n te zett’n, dan zeg ‘t ma”. 
Ja hoor...begin jaren 70 was het dan eindelijk zo ver. “Vooral in 
het begin, was er wel enige afstand en dat bleef eigenlijk toch 
nog vrij lang hangen”, aldus de dames. Damesvoetbal hing er 
beetje bij, ook omdat het wennen was (van beide kanten) en 
ook omdat het voetbalspel binnen de vereniging toch nog echt 
wel als een mannensport werd gezien. Vaak moesten de dames 
van kleedkamer wisselen, omdat zo nodig de ‘heren’ juist in 
dié kleedkamer moesten. Mini kon zich nog herinneren dat de 
raampjes bovenin regelmatig in de gaten werden gehouden.

Herma was stopper, tevens aanvoerder en dan ook een “ech’n”. 
Volgens Mini was Herma de beste voetbalster. Als stopper 
ging ze regelmatig mee naar voren. Onverstoorbaar en vuur 
gin mense bange en dat gold ook voor Jannie. (Dat waren alle 
Timmerties).
Jannie was mid-mid en Mini speelde rechtshalf. Het was een 
hecht en fanatiek team. Er kwamen ook wel dames, die zo nu en 
dan tegen een balletje wilden trappen en daar bleef het dan ook 
bij. Nee... dan de dames bij mij aan tafel: er moest gewonnen 
worden. Ze speelden nog vrij hoog. O.a. tegen Reutum, een 

goed team, maar daar waren geen kleedkamers. Dat moest  
in een café gebeuren… in het damestoilet naar het schijnt.
Tegen Bruchterveld stonden ze tegenover een stel ‘stevige 
tantes’. Gelukkig hadden die ‘tantes’ geen snelheid, zij wel. 
Daarnaast hadden zij ‘Puck’ (Henk Lamberink), die heel goed 
kon vlaggen, soms te goed, als u begrijpt wat ik bedoel (ha...
ha...ha...). Dat was bij de tegenstanders wel bekend. “Vlagt  
den klein’n wier, dan verlieze wie”, was een regelmatig gehoorde 
reactie vóórdat de wedstrijd begon. Ook tegen La Première  
(LAP in de volksmond) werd gespeeld. Een club met een 
bepaalde bekende reputatie...en dat gold ook voor de dames.
Het eerste kampioenschap werd behaald tegen notabene… 
Vroomshoopse Boys aan de Flierdijk met heel veel toeschouwers.
 Wat toch wel heel bijzonder was. Een overwinning met 1-0 
was genoeg. Terug op de Rohorst werd dat natuurlijk uitbundig 
gevierd. “Bie alle wedstried’n waar ik machtig zenuwachtig”; zei 
Herma. Niks anders dan naar het toilet lopen. Getjan (haar man) 
zei dan: ”Ie loopt ‘n pad noar ‘n pot”.

Waar de kerels geen last van hadden, maar dat bij de dames 
zich een periode aandiende dat er niet gevoetbald kon worden, 
was de zwangerschap. Dan was je ruim een jaar uit de running 
en het viel dan niet mee om daarna de bal weer over het groene 
laken te laten rollen. Jannie biechtte op, dat zij in 1975 nog 
voetbalde toen ze zwanger was. Dat werd natuurlijk niet aan  
de grote klok gehangen, maar in de kleedkamer wel.  
Dan was het van: “Leu, vanoaf noe voetballe wie met twaalf 
man”. Hiermee werd dus niet het publiek bedoeld.

Herma heeft 15 jaar lang bij de v.v. Den Ham gevoetbald.  
Jannie iets minder, maar voetbalde/keepte later bij Daarlerveen. 
Mini zal ongeveer 3 à 4 jaar gevoetbald hebben, maar al  
gauw kwamen andere interesses om de hoek kijken.  
Eerlijk gezegd vond Mini het jammer dat zij destijds toch te  
vroeg de voetbalschoenen aan de wilgen heeft gehangen.  
Het voetbalspelletje blijft bij Herma en Jannie nog steeds  
boeien. Nu zeker met de EK-wedstrijden. Lekker voor de  
buis genieten. En zie wat het damesvoetbal nu heden ten  
dage teweeg heeft gebracht, prachtig!

De dames hebben sowieso interesse in allerlei vormen van  
sport. Voor henzelf om fit te blijven, staan wandelen en fietsen 
boven aan de lijst. Met deze sportieve activiteiten bedanken wij 
de dames Herma, Jannie en Mini voor het leuke gesprek.  
Het gaat jullie goed.

“As jullie ‘t er noa hebt um ‘n damesteam 
op poot’n te zett’n, dan zeg ‘t ma”

Een aandeel in elkaar

Ontdek alles over de Rabobank en sport op Rabobank.nl

V.V. Den Ham brengt jong en oud in beweging. Met een verbindende kracht die veel verder gaat dan

voetbal alleen. Want de vereniging betekent ook veel voor Den Ham en dat ondersteunen we van

harte.

Rabobank ondersteunt V.V. Den Ham

Waardoor 
iedereen wint.

Uw club én de 
buurt versterken.
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Onze vereniging beschikt over een zeer actieve 
supportersvereniging, met ongeveer 350 leden. 
Met recht de 12e man van v.v. Den Ham.  
Rond 1968 zien we in de archieven al de eerste 
berichten over onze supportersvereniging. 

is onze 

Supporters
             vereniging

12e
 man! Destijds onder voorzitterschap van kapper Arend Zandbergen. 

Na hem hanteerden Henk de Ruiter, Harry Doosje, Rieks 
Bolman, Derk Nijzink en John Veneberg de voorzittershamer. 
Zeker dienen ook Henk Arnold en Wessel Brokke als mannen 
van het eerste uur te worden genoemd. Het huidige bestuur 
bestaat uit negen leden onder voorzitterschap van John 
Veneberg. Door de jaren heen ontpopte de supporters-
vereniging zich als een onmisbare schakel binnen onze club. 
Hun inzet stond o.a. aan de oorsprong van de intrede van 
de reclameboarding op ons sportpark. Deze boarding was 
vervolgens weer een belangrijke bron van inkomsten voor  
de club. 

Sinds het 50-jarig jubileum is de supportersvereniging 
ook verantwoordelijk voor het Rad van Avontuur na de 
thuiswedstrijden van ons eerste team. Met het 40-jarig 
jubileum was de activiteitencommissie daarmee begonnen en 
sinds 1996 wordt dit door de supportersvereniging geregeld. 
Hiermee wordt o.a. een buffer gecreëerd voor de bekostiging 
van komende jubileumfestiviteiten. De jaarvergaderingen van 
de supportersvereniging zijn al jaren bekend om de (korte) 
duur van het officiële gedeelte én om de traditionele bingo die 
daarop volgt na de pauze. Het in 2019 overleden bestuurslid 
en oud eerste elftalspeler Gerrit Vos, was vermaard om zijn 
humoristische manier van trekken van de bingoballetjes.  
Bij vele onderdelen op ons sportpark was de supporters-
vereniging betrokken. O.a. bij de tribunebouw langs ons 
hoofdveld, het scorebord, de boarding, het ‘pannaveldje’,  
de geluidsinstallatie, en de sponsoring van de complete 
F-League. Veelal werd dit mogelijk gemaakt door een  
bijdrage van de supportersvereniging. 
Daarnaast is de supportersvereniging sinds 2006 verantwoordelijk 
voor de organisatie van de jaarlijkse snertwedstrijd. Destijds 
begonnen met een uitwedstrijd tegen Lemele, waarbij de 
supportersvereniging bij de stuw in Archem de vele supporters 

onderweg naar de wedstrijd trakteerde op een kom snert met 
daarbij een (alcoholische) versnapering. Hoogtepunten uit 
ondersteunende acties bij bijzondere wedstrijden waren de 
wedstrijden in Hellendoorn in 2017, waarbij Den Ham zich “veilig 
speelde” en de beslissingswedstrijd tegen de Vroomshoopse 
Boys in 2018. Absolute topper was natuurlijk de daaropvolgende 
finale van de nacompetitie tegen Go-Ahead Kampen toen maar 
liefst 11 bussen met supporters naar Kampen werden vervoerd. 
Aardige anekdote bij deze wedstrijd is dat er in Kampen is 
getracht de aanhanger vol kratten bier voor de terugweg van de 
kogel van de auto te halen. Het ding bleek echter niet te tillen! 

Daarmee komen we bij een van de opvallendste zaken van  
onze supportersvereniging. Waar vind je nog een club die bij  
elke uitwedstrijd verder dan 30 km een bus laat lopen voor 
zijn leden? Daarbij krijg je voor een miniem bedrag de reis 
aangeboden met op de terugweg enkele drankjes plus veelal 
een hartige versnapering. In de wijde omgeving staat de  
v.v. Den Ham bekend om zijn trouwe supportersschare.  
Als dan na de wedstrijd van het eerste team ook nog een 
booster sfeeractie wordt geregeld in ons clubhuis met zangers 
van het Nederlandse lied, gaat het dak er af! Zoals eerder 
gezegd, onze supportersvereniging met recht onze 12e man, 
waar we als v.v. Den Ham maar wat trots op zijn!

“Waar vind je nog een club 
die bij elke uitwedstrijd 
verder dan 30 km een bus 
laat lopen voor zijn leden?”

“In de wijde omgeving staat de v.v. Den Ham 
bekend om zijn trouwe supportersschare”

Gerrit Vos en Marinus Jurjens verkopen  
loten voor het Rad van Fortuin



75 jaar v.v. Den Ham 75 jaar v.v. Den Ham

42 43

Voor deze drie heren betekende de laatste (ruim) vijftig jaar sportpark de Rohorst niet alleen het 
spelen van het voetbalspelletje, maar ook behulpzaam zijn bij het opkrikken van de voorzieningen van  
de club mede door de toenemende groei. Dat bestond o.a. door de bouw van een nieuw clubhuis  
en daarna nog meer bouwactiviteiten (kleedkamers, tribune, uitbreiding bestaand clubgebouw).  
Dit drietal was vooral in de zeventiger jaren zeer nauw betrokken bij de bouw. Op een gegeven 
moment werd het tijd het houten clubgebouw met aangebouwde bestuurskamer (van een 
tweedehands directiekeet) te vervangen door een nieuwe. Het oude onderkomen riep bij de  
mannen vele herinneringen op, zoals bij een bepaalde gelegenheid, dat de ‘jenever van ’t zolder’ 
werd gehaald.

Gerhard vertelde dat hij in 1977 met tekenwerk is begonnen en hij is daar een jaar lang druk mee 
geweest. De toenmalige voorzitter Jan Bakker was direct geen voorstander van dit plan. Hij was 
bang dat een dergelijke kleine vereniging dit niet kon trekken. Het zou te hoog gegrepen zijn.  
Dat draaide later wel bij. De toestemming en de vergunningen van de gemeente werden ineens  
snel afgehandeld. Was Jan Bakker destijds ook geen raadslid van de gemeente Den Ham?
Tevens werd opgemerkt dat hoofdtrainer Ten Brinke zich ook hard heeft gemaakt voor een 
clubgebouw/kantine. Eindelijk kon men in 1979 daadwerkelijk met de bouw beginnen. “In het begin 
waren er zoveel vrijwilligers, dat men elkaar voor de voeten liep, gaf Gerard aan. Luuk kon zich 
herinneren dat het toch allemaal heel goed geregeld was. Hij wist te vertellen dat Dirk de Lange altijd 
de eettafels klaarzette en voor het heerlijke eten zorgde. Het werken met (bouw)vrijwilligers vereiste 
wel veel tact en geduld. Heel wat anders dan bij een gewoon bouwbedrijf. Er werd wel voor gezorgd 
dat er steeds een ‘vaste’ groep van vrijwilligers (ongeveer 15 man) aanwezig was.  
De bouwcommissie bestond destijds uit: Gerhard Koppelman, Jan Bakker, Jan Bartels en Johannes 
Ekkelkamp (tijdelijk). Het aanleveren van materiaal vereiste een bepaalde discipline, omdat er alleen 
‘s avonds en zaterdags werd gewerkt. Dat moest goed worden kortgesloten met de toeleveranciers. 
Men kende eigenlijk geen tegenslagen. Wel was er een ‘betonspecieprobleempje’.  “J
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n” Bij een groeiende voetbalvereniging horen goede voorzieningen. Dat was 
de gedachte van menig lid midden jaren zeventig van de vorige eeuw.  
De club moest nog meer uitstraling krijgen. Het plan om een goed 
clubhuis te bouwen werd destijds voortvarend opgepakt en drie pioniers 
van dit ambitieuze bouwproject komen in dit artikel aan het woord: 
de heren Gerhard Koppelman, Gerard Brakert en Lucas (Luuk) Schumer. 
Ze zijn nu nog steeds trouw aan de vereniging. Koppelman is in 1971 
bij de vereniging gekomen. Luuk en Gerard zijn al begonnen toen ze 
respectievelijk 10 en 15 jaar oud waren.

Bouwers
van het clubhuis

“In het begin waren 
er zoveel vrijwilligers, 
dat men elkaar voor de 
voeten liep”

Gerard Brakert, Gerhard Koppelman en Luuk Schumer

Er werd op een keer te veel specie aangeleverd. En toen? Een 
boer in de buurt kon nog wel wat gebruiken. Probleem opgelost!
Het mooiste was dat alle specifieke kennis en kwaliteiten die  
bij een dergelijke bouw horen, bij de vrijwilligers te vinden waren. 
Gerhard was niet alleen de tekenaar, maar ook uitvoerder.  
Elke avond was hij present op de bouw om het e.e.a. uit te 
leggen en te begeleiden. Ook parafeerde hij de facturen en Rieks 
Maneschijn/Johannes Ekkelkamp zorgden voor de betaling.
Zonder de overige (bouw)vrijwilligers – en dat waren er nogal  
wat – te kort te doen, vonden de heren dat er toch wel 
drie namen genoemd moesten worden die een belangrijke 
bouwbijdrage hebben geleverd en wel Jan Bartels, Gerrit 
Veldhuis en Allard Hemmink.
Onder andere Gerard en Luuk hebben de hele (bier)kelder 
gemetseld. Toen het klaar was, moest het gestukadoord worden. 
Jan van der Kolk stond erop dat hij dat werk zou uitvoeren.  
“Hej is d’r nooit ewès”, grapte Luuk. “As wie an toafel zaat’n te 
ètt’n, zerre wie: “Woar is Jan”? Dan was het antwoord: “Hej zit 
nog in ‘n kelder.”

Er was altijd wel wat tijdens de bouw. Een voor Jan Hendrik 
Melenboer zeer onprettige gebeurtenis zullen Brakert en 
Schumer niet gauw vergeten. Achter de oude kleedkamers  
was de bouwkeet van de bouwvakkers en lag het materiaal  

 
 
 
opgeslagen. Na gedane arbeid, kreeg Jan Hendrik de opdracht 
om een fles jenever op te halen bij Harwig. Hij pakte zijn 
brommertje (‘n Hondaagie) en knalde vervolgens op een witte 
betonpaal. Het stuur belandde keihard tussen zijn bovenbeen 
en onderbuik. Luuk heeft bij een ziekenbezoek de ‘schade’ met 
ontsteltenis mogen aanschouwen. “Jan Hendrik lag doar met 
zien spullegie in ‘t ieswater. ‘k Heb nog nooit zo’n groot zaakie…
eziene”, bulderde Luuk van het lachen (en wij ook).
De heren beamen dat zij onmeunig veel plezier hebben gehad  
en het was eigenlijk toch ook wel ontspannend ondanks dat men 
zich weer moest opladen na een lange dag/week werken.

Al met al heeft het hele project van het begin tot het eind 3 jaar 
geduurd en het resultaat (met de nodige uitbreidingen daarna) 
mag er zijn. Hulde!

En dat is allemaal……………voor nop 
(dat geldt voor alle vrijwilligers)
En dat is allemaal……………clubliefde.
En dat is allemaal……………bij de v.v. DEN HAM.



Tijdlijn
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Den Ham wordt 
overtuigend kampioen 
en promoveert naar 
de grote KNVB (vierde 
klasse)
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79

Het dameselftal 
promoveert

Eerste editie 
Midwinterloop 
op de Rohorst

Aanleg van een 
vierde veld op 
de Rohorst, dit 
is het huidige 
hoofdveld

Het nieuwe veld 
wordt ingewijd 
met het duel: 
Heracles ’74 –  
Go Ahead Eagles

Den Ham neemt deel 
aan de competitie 
met 25 teams, 
vijf teams 
worden kampioen19
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80

Opening nieuw 
clubhuis en 
kleedkamers
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Den Ham 1 blijft 
het gehele seizoen 
ongeslagen in eigen 
huis

19
81

 / 
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82

De eerste sponsors  
dienen zich aan:  
Fa. Heuko,  
Mitsubishi-dealer 
Heikens en de  
Centra Markt

De geboorte van het 
eerste meisjesteam 
vindt plaats op 23 
september 1981

Ongeslagen 
thuisreeks van het 
vlaggenschip blijft 
ook dit seizoen in tact

Hammer pupillen 
kunnen ook 
voetballen in de 
nieuwe sporthal  
De Beukenhage
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82
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83 Den Ham wordt weer 
eens verslagen op 
de Rohorst na een 
ongeslagen thuisserie 
van 31 wedstrijden

Promotie naar de 
derde klasse wordt 
afgedwongen met 
een zinderende 2-1 
overwinning op 
Excelsior Zetten

Tijdens de finale van de 
jaarlijkse Penaltybokaal 
wordt het doel verdedigd 
door FC Twente keeper 
Theo Snelders

André Hemmink wordt 
gekozen voor het Twentse 
UEFA-jeugdteam

Het 40-jarig bestaan 
wordt groots gevierd. 
Den Ham speelt op 
16 juli 1986 de 
jubileumkraker tegen 
het grote AJAX van 
trainer Johan Cruijff, 
eindstand 0-13
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87

De eerste editie 
van het school-
voetbaltoernooi 
staat op het 
programma

Voetbalvereniging 
Den Ham noteert het 
1.000-ste lid    sinds 
de oprichting

Het kalenderjaar 1988 
wordt geopend met 
een spectaculair 
Nieuwjaarsbal, 
muzikale gastheer is 
onze eigen ‘Bello’

19
87

 / 
19

88

Den Ham A1 wordt 
kampioen met de 
drie gebroeders 
Kolkman in haar 
gelederen

De Hammer 
pupillen halen de 
finaleronde van de 
TVB bij het 4 tegen 
4-toernooi

19
88

 / 
19

89

23 Hammer teams 

zorgen voor een 

zevental kampioens-

schalen

Preses Jan Bakker 
wordt groots 
gehuldigd vanwege 
zijn 25-jarig voor-
zitterschap van 
v.v. Den Ham

Een Chinees 
jeugdteam onder 
de 16 jaar speelt op 
de Rohorst tegen 
een Twentse 
selectie

19
89

 / 
19

90

Zeven Hammer 
teams noteren 
wederom een 
gouden 

voetbaljaargang

De KNVB 
introduceert
 landelijk de 
periodetitels voor 
standaardteams

Den Ham is 
gastheer van de 
damesinterland 
tussen Nederland 
en Noorwegen, 750 
toeschouwers zijn 
hierbij aanwezig

19
90

 / 
19

91 Den Ham 
‘contracteert’ 
niemand minder dan 
de Schotse ex-prof 
Jimmy Calderwood

De wedstrijd 
Vroomshoopse Boys E4 
- Den Ham E4 eindigt 
in 0 – 30

Het hoofdbestuur stelt 
een vijftal commissies 
in: TC, PR, Financiële, 
Onderhoud en Beheer-
commissie Clubhuis
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Ondertussen zijn we aangekomen in de periode 1976-
1990. Als dertiger groeide de verslaggever op met eerste 
elftalspelers zoals Van Dijk, Kolkman, Hemmink en 
Zorgdrager. Van de jaren daarvoor kwamen weleens 
cijfers en topscorers voorbij, maar verder weten velen  
er maar weinig van. Hoe zag voetbal er in die tijd 
eigenlijk uit? Goed om eens te vragen aan Jans Brakert 
en Leo Soepenberg.

“Het 
 voetbalspel   
 is compleet  
 veranderd”

Cracks van 
weleer: Jans 
Brakert en Leo 
Soepenberg

“Na hard trainen 
werd ik fitter 
en fitter en 
zat ik op mijn 
zeventiende bij 
de selectie”

Op een zaterdag spraken we af om te praten over hoe 
het voetbalspel er vroeger aan toe ging. Nog voordat 
ik ook maar één vraag heb gesteld worden er al snel 
herinneringen van vroeger opgehaald. Over één ding  
waren de heren het duidelijk eens: “Het huidige voetbal  
is compleet anders, niet te vergelijken met de tijd waarin  
wij actief waren.” 

Als je nu praat over de speelstijl, de snelheid, klasse, 
niveau of de bal, niets is verder te vergelijken. Leo:  
“De afmetingen van het veld en de goal zijn nog gelijk, 
en de 16-meter is nog steeds de 16-meter maar verder 
is alles compleet anders. Waar je momenteel als 5- of 
6-jarige al op voetbal gaat, ging je vroeger pas op je 
twaalfde op voetbal. Wedstrijden spelen zat er destijds 
ook nog niet in. Je begon met trainen en vanaf de C’tjes 
(huidig JO-15) begon je pas met wedstrijden spelen. In 
vergelijking met toen mis je dan al zoveel jaar training en 
ervaring, niet te vergelijken.” Omdat er veel minder teams 
waren, zat je ook snel bij de selectie. Jans: “Zelf ben ik pas 
op mijn veertiende bij de voetbal gegaan. We trainden toen 
maar één keer in de week een uurtje en soms wel met 30 
man tegelijk. Na hard trainen werd ik fitter en fitter en zat 
ik op mijn zeventiende bij de selectie.” Ook de spelregels 
zijn niet te vergelijken met nu. Leo: “Buitenspel dat hadden 
we in die tijd nog niet”, “en een terugspeelbal mocht door 
de keeper gewoon op worden gepakt”, vult Jans aan. 

Hierdoor was het veld ook veel ‘groter’ en de speelstijl 
anders. Jans: “Vroeger waren we enorm plaatsgebonden, 
de plek op je veld was bekend. We hadden veel meer tijd 
en ruimte om de bal aan te nemen. Bekende termen als 
‘een man overnemen’ en ‘druk zetten’ kenden we destijds 
niet.” Leo vult aan: “‘Kantelen’ en ‘vooruit voetballen’ zijn 
momenteel bekende termen maar dat was destijds niet 
bekend. Alle wedstrijden die we speelden waren altijd 
‘met de punt naar achteren’ en we speelden altijd met 
een vaste laatste man. Opbouwen zoals we dat nu zien, 
zat er voor ons toen vaak niet in, we speelden veel vaker 
de lange bal.” Na enkele jaren in de jeugd maakte Leo zijn 
debuut in het eerste als linksbuiten. Lachend: “Ik was lang 
niet snel genoeg als linksbuiten, maar ze hadden verder 
geen linkspoot dus speelde ik mijn eerste wedstrijden als 
linksbuiten. Later zakte ik enkele plekken op de linksback 
of linkshalf.” Het materiaal is in de loop der jaren ook 
enorm veranderd. Het schoeisel is beter en wat te denken 
van de bal. Leo: “Vroeger speelden we met een leren bal. 
Als het dan begon te regen dan was de bal opeens twee 
keer zo zwaar.”

Jans speelde zelf ook nog een jaar bij Heracles Almelo. 
Jans: “Via onze trainer kwam ik in contact met Heracles,  
ik was op dat moment 22 jaar en het was een mooie 
uitdaging. Destijds werd er na werktijd nog getraind.  
 

Leo Soepenberg
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Ik probeerde dan elke dag tot 16 uur te werken en daarna 
ging ik direct door naar Heracles om tot half 6 te trainen.  
Op zondag speelde ik wedstrijden. Het was voor mij helaas 
een niveau te hoog. Met mijn karakter en inzet kon ik 
meekomen, maar na een jaar Heracles ben ik weer bij  
Den Ham komen voetballen. Al met al was het wel een 
mooie en leerzame periode.”

Jans en Leo hebben vele mooie momenten beleefd.  
“De jaarlijkse wedstrijden tegen Heracles Almelo zijn altijd 
bijzonder, maar ook de wedstrijd tegen Ajax.” Ook de 
belangrijke wedstrijd tegen HTC weten de heren zich nog 
prima te herinneren. Jans: “We hadden een doelpunt nodig 
om een promotiewedstrijd af te dwingen. Ik wilde de bal 
eigenlijk voorzetten vanaf de linkerkant, maar mijn voorzet 
waaide zo bij de tweede paal binnen (1-1).” Uiteindelijk 
werd er een beslissingswedstrijd gespeeld in Zetten, in de 
Betuwe. Leo: “Met enkele bussen werd er afgereisd naar 
Gelderland voor de beslissingswedstrijd. Ondanks dat ik 
niet de snelste was, anticipeerde ik op een schot van Henk 
Vliek en wist ik de winnende te scoren (1-2). Uiteindelijk 
zijn we gepromoveerd, maar de tegenstanders waren een 
maatje te groot en het avontuur in de 3e klasse was na 
een seizoen alweer voorbij.”

Leo speelde in totaal meer dan 300 wedstrijden voor het 
eerste elftal van Den Ham en sloot zijn carrière af tegen 
Ajax. Grappend zegt Leo: “Ik zeg nog steeds dat Ajax met 
o.a. Cruijff en Van Basten speciaal naar Den Ham kwamen 
voor mijn laatste wedstrijd in het eerste elftal.”
Prachtig om de herinnering van de heren te horen. Duidelijk 
is dat het voetbal van toen totaal niet te vergelijken is met 
het hedendaagse voetbal.

“Mijn voorzet 
waaide zo bij 
de tweede paal 
binnen”

Jans Brakert

Kampioensfoto 1976 met Leo Soepenberg (boven) 
en Jans Brakert (onder)

> TB Heftruckservice 
> Automotive 
> Industrietechniek 
> Telecom 
> Bedrijfskleding

Dorpsstraat 14 Den Ham   
Tel. (0546) 67 14 44   
www.vantende.nl
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40
Tijdens ons 40-jarig jubileum in 1986 was Den Ham erin geslaagd om niemand 

minder dan landskampioen Ajax te contracteren voor een vriendschappelijke 
wedstrijd in de voorbereiding op het nieuwe seizoen. Ajax was op trainingskamp 

in Drenthe en speelde een aantal wedstrijden tegen amateurclubs. Dat alles à 
raison van een kleine 20.000,- gulden, voorwaar een risico voor de organiserende 

vereniging dat gelukkig werd afgedekt door een aantal sponsoren.

Den Ham - Ajax
15 juli 1986

-jarig
jubileum

Johan Cruijff liep voldaan rond op het fraaie 
sportpark de Rohorst. De technisch directeur van 
Ajax had ook alle reden om tevreden te zijn. Al zal 
het resultaat tegen de Hammer vierdeklasser hem 
uiteindelijk minder geïnteresseerd hebben dan de 
positieve manier van spelen van Den Ham.  
De Amsterdammers konden zich dan ook lekker 
uitleven. “En dat op een fantastische grasmat, waar 
menig betaalde ploeg jaloers op kan zijn”, aldus 
maestro Cruijff. 

Den Ham had in stilte gehoopt dat de verliespartij 
niet met dubbele cijfers zou worden afgesloten maar 
moest toch capituleren met een 0-13 eindstand. 
Trainer Jan Lanjouw was niettemin tevreden over zijn 
team, alhoewel hij graag had gezien dat de gastheer 
een eretreffer had gescoord. André Hemmink, 
Dick Stolte en Martin Kerkdijk misten echter uit 
aantrekkelijke posities. Ook Leo Soepenberg, die in 
deze wedstrijd officieel afscheid nam van het eerste 
team, was het niet gegund een doelpunt te maken. 

Grote man bij Ajax was deze wedstrijd John 
Bosman. Hij wist zes keer het net te vinden en 

was een doorlopend gevaar. Daarbij moet worden 
opgemerkt dat doelman Rikkert Vliek van de 
Hammenaren ook nog menig puike redding wist te 
verrichten. Tegenvallend was de prestatie van Marco 
van Basten. Hij scoorde wel het eerste doelpunt, 
maar wenste zich blijkbaar niet al te overmatig in te 
spannen. De ruststand was 0-4 en Den Ham was er 
blij mee en dacht het verlies draaglijk te houden.  
Dat bleek een illusie. Na rust bracht Ajax ervaren 
cracks als Spelbos, Silooy, Mühren, van ’t Schip, 
Rijkaard, Wouters en Blind in. Er was geen houden 
aan voor de Hammenaren en Ajax liet de teller pas 
stoppen bij 13 treffers. 

Al met al een hele en geslaagde happening op  
‘de Rohorst’. Naast de kantine was een extra tribune 
bijgebouwd met een capaciteit van 1250 personen. 
Langs de lijn stonden de toeschouwers drie rijen 
dik. Bijna 3000 toeschouwers waren getuige van 
deze wedstrijd en genoten met volle teugen van de 
landskampioen. Het bestuur, bij monde van voorzitter 
Jan Bakker, was daarover zeer content. “Door de 
massaal opgekomen toeschouwers is Den Ham er 
financieel goed uitgesprongen”, meldde hij verheugd.“L
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als lid van
   verdienste

’n Boet’nlaander 

Bij de 77-jarige Geert (officieel Gerard) 
Schipper waren we op de koffie voor
een gesprek over... uiteraard de voetbal. 
Geert is een voetbalbegrip in heel 
Vriezenveen, maar ook bij v.v. Den Ham. 
Zijn loopbaan begon bij DOS ‘37. 
Daarvoor zat hij op korfbal en 
gymnastiek. Hij wou ook graag bij  
de voetbal, maar hij moest uit één  
van die drie sporten kiezen, anders 
was hij nooit thuis. Uiteindelijk is het 
voetbal geworden (gelukkig maar).

Mooie voetbalcarrière 
Als 14-jarige is hij als voetballer begonnen samen met zijn twee broers (Sibold en  
Daan). Ongeveer 10 jaar later ontstond in Vjenne een grote voetbalschok. Geert ging  
naar aanleiding van interne problemen DOS verlaten (zelf bedanken of te worden 
geroyeerd, de details zullen we u besparen). De schok werd een ware aardbeving toen 
bekend werd dat Geert - trouwens ook zijn broers - naar DETO verhuisden. En dat 
 terwijl ma Schipper altijd zei: “An miene wasliene wil ik gin rooie sukk’n  
 hebb’n hang’n”. Op de leeftijd van 25 jaar voetbalde hij in het eerste en dat  
 deed hij tot zijn 41ste. De hele familie Schipper was bloedfanatiek met ma  
 Schipper voorop. Als de hele familie vrijdag ‘s avonds voor een bruiloftsfeest  
 werd uitgenodigd, stond moederoverste in de zaal halverwege de avond  
 op. Keek rond ‘woar de vènte zaat’n’ en zei verder niets. Dat was voor  
 de gebroeders voldoende: ‘noar huus hèn, want d’r mos ‘n aander’n dag  
 evoetbald wörd’n’. En zo geschiedde. Prachtig. Een mooie voetbalperiode  
 heeft hij gehad en veel meegemaakt ook vanwege het feit dat DETO  
 destijds op een hoog niveau speelde en dan kwam je overal. Zelfs nog 
 tegen De Graafschap gespeeld voor de beker. Hij stond tegenover ene  
 Guus Hiddink en die werd later... gewisseld (het was wel in de nadagen  
 van Guus, maar toch). 

 Gevarieerde trainersloopbaan
 Daarna is Geert begonnen met een trainerscursus. Aanvankelijk zou Geert  
 jeugdtrainer worden bij DETO. Echter, DETO liet zich de kaas van het brood 
eten, want de v.v. Den Ham reageerde net iets sneller. Rein Vos - toenmalige trainer van 
ons eerste - tipte Geert om naar Den Ham te komen. Er volgde een gesprek met Jan 
Bakker en Albert Braakman en het e.e.a. werd al gauw beklonken. Geert heeft daar 
geen dag spijt van gehad. Het was een prachtige tijd met een mooie jeugd. O.a. de 
Kolkmannegies, de van Diekies en Johnny Zorgdrager (de beste spits, volgens Geert) 
een geweldige lichting. Toen de jeugd promoveerde naar de hoofdklasse, werd Geert 
trainer van het tweede elftal. Ook heeft hij zes wedstrijden het eerste getraind toen Hennie 
Oolbekkink ziek werd. De allereerste wedstrijd onder zijn hoede werd ook nog gewonnen. 
Dat vergeet Geert nooit weer.
Hij voelde zich aan de Rohorst prima thuis met allemaal heel aardige mensen en hij kon 
met iedereen goed opschieten. Vlak voor de training had Jan Vos altijd de koffie klaar  
en met kantinevrouw Gerrie (Slotman) had hij altijd mooie gesprekken gevoerd.  
Een prachtmens. Dat het wederzijds was, mag wel blijken uit het feit dat eind negentiger 
jaren voor het eerst in het bestaan van de vereniging iemand van buiten de club, tot lid 
van verdienste werd benoemd… en dat was Geert Schipper bij zijn afscheid van de  
v.v. Den Ham... en terecht. Daarna ging hij terug naar DETO en trainde daar het 2e elftal 
van 2000 tot 2003. Toen maakte hij de stap naar Daarle en trainde daar tot 2019.  
Toen vond hij het allemaal wel welletjes en dat mag ook als je 75 jaar bent. 

Back to the roots
Op onze vraag: Hoe nu de verstandhouding is tussen hem en DOS ‘37? Antwoordde 
Geert: “Prima, ik kom daar graag en spreek de ‘oale kornuit’n’ weer. Geen enkel 
probleem”. Geert vertelde nog dat, toen DOS in 1987 vijftig jaar bestond en dus een 
jubileum te vieren had, werden ook de broers Schipper door de toenmalige voorzitter 
uitgenodigd op de feestavond aanvang 20.00 uur, blijkbaar met de gedachte: ‘we sturen 
in ieder geval een uitnodiging en dan moeten de heren maar zien wat ze doen’. Toen 
zeiden de drie broers tegen elkaar: “Weej wat, wie stapt umme 19.55 uur de zaal binn’n”.
En zo gebeurde het en in de zaal werd het ineens muisstil. Iewig mooi. De DOS-voorzitter 
kon het gelukkig zeer waarderen! Nog wordt Geert gevraagd om als trainer te fungeren, 
maar zelfs zijn kleinzoon, die bij DETO speelt, kreeg hem niet klein (klein wasse a).  
Het is echt schluss.
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Jan 
Bosch
is ook KNVB-bobo

Langstzittende 
bestuurslid

“Ik ben meer 
een doener, geen 
voorzitterstype”

Bosch begon als jongste bediende in het bestuur. “Ik was 
elke maand aan de beurt om de drankvoorraad voor de 
bestuurskamer bij Harwig op te halen. De eerste keer dacht 
ik: daar hebben we voor het hele jaar wel genoeg aan. Maar 
al snel kwam ik erachter dat de bestuursvergaderingen net 
zo lang duurden tot de jenever en de berenburg op waren. 
Sommige collega-bestuurders zaten tot half 4 ’s nachts in de 
bestuurskamer alle nieuwtjes van het dorp door te nemen en  
de politieke stand van zaken te beoordelen. Eigenlijk waren we 
niet eens zo lang bezig met de agendapunten.”

Tegenwoordig is hij de senior in het bestuur, of het clubgeweten, 
zoals anderen zeggen. “Ik merk dat ik met mijn historische 
kennis nog steeds van waarde kan zijn. En natuurlijk vanwege 
het feit dat ik binnen de club alle soorten functies heb gedaan. 
Ik geniet ervan dat er nu een compleet jonge ploeg klaarstaat 
om onze club weer stappen verder te brengen. Jongens met 
het blauwwit DNA, die hier al jarenlang rondlopen. En die hun 
kennis en ervaring vanuit de voetbal, maar ook vanuit hun 
opleiding en werk inzetten voor onze vereniging, de grootste 
sportclub van de gemeente Twenterand. Daarom is het goed om 
vanaf volgend seizoen mijn bestuurswerk los te laten. Dat kump 
allemaol wel goed!”
Hoewel hij zijn cluppie goed kan verkopen heeft Jan Bosch  
er geen moment aan gedacht om ooit voorzitter te worden.  
“Ik ben meer een doener op de achtergrond, geen voorzitters- 
type”, zegt hij bescheiden. Hoewel op de achtergrond: jarenlang 
was het stemgeluid van Jan te horen op de Rohorst, maar ook 
als verslaggever bij de lokale omroep. Altijd recht door zee. 
Als het team er een potje van maakte, dan benoemde Jan 
haarfijn wat er mis was. En nog schrijft hij als voorzitter van de 
PR-commissie eerlijke verslagen, met een kwinkslag, voor de 
website en de sociale media van v.v. Den Ham.
Het langst zittende bestuurslid geniet nog elke zaterdag 
als hij de kantine binnenkomt. “De voetbal is voor heel veel 
Hammenaren een sociale ontmoetingsplek. Een groot deel van 
het actieve dorpsleven vindt hier plaats”, vertelt Jan, die blij is 
dat hij ook steeds meer vrouwen ziet. “We zijn de afgelopen 
jaren gegroeid tot 150 damesleden. Dat geeft een heel andere, 
positieve, sfeer binnen de vereniging. Dat moeten we koesteren, 
ook als het gaat om kaderfuncties bij onze club, maar ook bij 

de KNVB.” Jan houdt ook van de gemoedelijke sfeer binnen 
de vereniging: “De eerste elftalspelers helpen hier met training 
geven en loten verkopen. Dat maakt ons een echte dorpsclub. 
Hetzelfde geldt voor het Hammer Ondernemers Collectief (HOC) 
waar Jan medeoprichter en bestuurslid van is. “Met het HOC 
steunen we niet alleen de voetbal maar ook andere initiatieven  
in het dorp.”

Bosch heeft al langere tijd heel wat connecties in het Zeister 
bos. Ofwel: op de burelen van de KNVB. Hij maakt deel uit van 
de KNVB-ledenraad en is lid van de Bondsvergadering (zeg 
maar de Tweede Kamer van de KNVB). Hij vertegenwoordigt 
de oostelijke amateurclubs van Hardenberg tot Deventer. 
“Ik vind het leuk om veel contacten te onderhouden met de 
verenigingen in de regio. Ik wil graag weten wat er leeft en 
speelt. En help graag om aandachtspunten op de agenda te 
krijgen in Zeist.” Zo pleit Jan er nu onder meer voor dat er regels 
komen voor als clubs goede spelers bij elkaar wegkapen. Een 
club zou bijvoorbeeld een vergoeding moeten betalen aan de 
opleidende vereniging, want die stopt jarenlang energie in zo’n 
jongen of meisje en op het hoogtepunt verdwijnt zo iemand 
plotsklaps uit beeld.” Jan Bosch wil het werk, ook na zijn 
bestuurslidmaatschap bij v.v. Den Ham graag voortzetten.  
“Ik vind het belangrijk om het geluid van de oostelijke 
amateurclubs te laten horen bij de KNVB.”

Recht voor z’n raap, altijd zijn woordje klaar, initiator van het HOC, scheidsrechter, 
eerste elftalspeler, secretaris, groene fanaat, voorzitter PR-commissie, leider bij de 

jeugd, vicevoorzitter en… KNVB-bobo. Jan Bosch behoort zo langzamerhand tot het 
meubilair van de Hammer voetbalclub, maakte al menig jubileum mee, maar stort 

zich nog elke keer vol energie op alle uitdagingen die op zijn pad komen. “Het is hier 
gewoon machtig gezellig. Ik kan me geen leven zonder de voetbal voorstellen. 

Al stop ik na het jubileumseizoen met mijn bestuurswerkzaamheden.” 
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Vruchtbare 
samenwerking 
v.v. Den Ham en 
MVV ’69 met de 
damesselectie19

92
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19
93

19
91

 / 
19

92 Den Ham 1 
promoveert naar 
de derde klasse via 
een 1-0 zege op WZC 
Wapenveld 

Maar liefst 
14 blauwwitte 

teams   kunnen 
de kampioensvlag 
hijsen

Harry Kunst (24 
treffers) ontvangt 
de Youri Mulder 
trofee als regionaal 
topscorer

Den Ham 2 
promoveert 
naar de KNVB

19
93

 / 
19

94

Grote verloting 
t.b.v. verbouw 
clubhuis (600 loten 
à 120 gulden 
worden verkocht)

Den Ham is 
gastheer van  
het Schotse FC 
Aberdeen

Spetterende 

opening    van het 
fraaie clubhuis19

94
 / 

19
95 KNVB-voetbal-

truuk is op de 
Rohorst te 
bewonderen

Jenneke Hofsink is 
de eerste pupil van 
de week bij een 
thuiswedstrijd van 
Den Ham 1

Dameselftal stapt 
noodgedwongen 
uit de competitie 
vanwege 5 
zwangerschappen!

19
95

 / 
19

96

Het Hammer 

Ondernemers 

Collectief (HOC) 
wordt opgericht 
op 30 mei 1996

Den Ham 1 
promoveert 
automatisch naar 
de tweede klasse 
i.v.m. invoering 
hoofdklasse

Op sportpark de 
Rohorst wordt de 
damesinterland 
Nederland – IJsland 
gespeeld

19
96

 / 
19

97

KNVB voert het drie-
puntensysteem in 
bij een overwinning

Nieuwe dug-outs 
worden langs het  
hoofdveld geplaatst

Den Ham wordt sensa-
tioneel kampioen van de 
tweede klasse middels een 
zwaarbevochten 1-0 zege 
op SVVN

Historische remise: 
Den Ham – Heracles 
eindigt in 2-2

Den Ham viert 
groots het 50-jarig 
bestaan met o.a. 
Hans Kraay jr. en 
de Spitfires

Het 1.000e thuisdoelpunt 
wordt gescoord in de 
wedstrijd tegen de CJV ‘ers

De eerste editie   van het 
spraakmakende clubblad 
‘Duel’ rolt van de pers

19
97

 / 
19

98

Jan Bakker draagt na   
34 jaar voorzitter 
te zijn geweest de 
hamer over aan Joop 
Kleinnijenhuis

Den Ham 1 wint in 
een doelpunten-
festival met 8-5 
van Enter Vooruit

De Supportersvereni-
ging laat de eerste 
supportersbus 
rijden naar verre 
uitwedstrijden

Koen Kuiper is het 
500e lid van v.v. 
Den Ham

Henk Lamberink 
(Puck) is 20 jaar 
grensrechter 
(assistent-scheids-
rechter) bij het eerste 19

98
 / 

19
99

Den Ham 1 speelt 

haar 1.000-ste  

competitiewedstrijd

19
99

 / 
20

00

In oktober 1999  
lanceert de club  
haar website:  
www.welcome.to/vvdenham

Trainer Geert 
Schipper    wordt 
benoemd tot ‘lid 
van verdienste’ 

Begin 2000 wordt 
het jeugdpaviljoen 
(jeugdhonk) officieel 
geopend

Marloes de Boer 
wordt geselecteerd 
voor de Oranje 
Leeuwinnen

Den Ham 1 
degradeert  
roemloos naar de 
tweede klasse

Het eerste overleg 
vindt plaats tussen 
de zes clubs van de 
nieuwe gemeente 
Twenterand20

00
 / 

20
01

Den Ham B1 en 
C1 houden een 
geslaagde actie voor 
een kindertehuis 
in Polen

Den Ham A1 met 
speelster Marloes 
de Boer wordt 
kampioen en het 
vlaggenschip van de 
junioren wint in een 
oefenduel met 4-2 
van de Oranje dames

Den Ham krijgt 
een wetraveld 
en nieuwe kleed-
kamers bij het 
hoofdveld

20
01

 / 
20

02

Dennis Bosch    wordt 
benoemd als nieuwe 
jeugdvoorzitter

Den Ham O23 
neemt deel aan de 
prestigieuze Beltona 
Beloften Competitie

Den Ham 1 wint bij 
SVZW in Wierden 
(de latere kampioen) 
met maar liefst 6-020

02
 / 

20
03

De bierprijs in 
de kantine wordt 
met 10 eurocent 
verhoogd: 
‘het dubbeltje 

van Bakker’

Jeroen de Groot, 
speler van Den Ham 
1 heeft een unieke 
trainingsstage bij 
Real Zaragoza

De Twentse Courant 
Tubantia verkiest 
‘De Rohorst’ tot 
beste sportpark  
van de regio

20
03

 / 
20

04

De eerste 
Twenterandcup 
voor jeugdselectie-
teams staat op 
het programma

Den Ham verliest op 
dramatische wijze 
de beslissingswed-
strijd tegen Vrooms-
hoopse Boys (0-4) en 
degradeert naar de 

derde klasse

20
04

 / 
20

05

De eerste editie van de match 
Den Ham – Oud-Den Ham 
staat op het programma

Het eerste elftal verliest op pole 
position zowel de nacompetitie 
om het kampioenschap als 
de latere barrage om promotie 
naar de tweede klasse

Daan Timmerman wordt 

ingeschreven als 600e lid

De Hammer Activiteiten 
Commissie wordt in het leven 
geroepen

De presentatiegids van v.v. 
Den Ham scoort   de 2e prijs  
bij de landelijke verkiezing

De Supportersvereniging 
staat bij de Archemerbrug en 
lanceert zo de snertwedstrijd: 
SC Lemele – v.v. Den Ham

André Hemmink speelt zijn 
400e competitiewedstrijd 
voor de Hammer hoofd-
macht en zet na 415 caps een 
punt achter zijn imposante 
voetbalcarrière

20
05

 / 
20

06

Den Ham speelt weder-
om een vriendschap-
pelijke wedstrijd tegen 
het Schotse Aberdeen, 
dat wordt getraind 
door oud-speler van de 
blauwwitten: Jimmy 
Calderwood

De eerste editie 
van het sfeervolle 
Midwintervoetbal-
toernooi staat op het 
programma

Opening van de blauw-

witte kledingshop    op 

de Rohorst, die wordt ge-
rund door Janny Bijlstra

Den Ham viert de 
geboorte van de 
succesvolle F-League
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Het was sowieso bijzonder dat Kunst nagenoeg 
het gehele seizoen het goudhaantje was. Harry 
hierover: “Ik was als voetballer/spits geen hoogvlieger. 
Technisch en tactisch was het onder de maat, maar 
mijn inzet was altijd voorbeeldig. In het seizoen 
91/92 stond ik vaak op de juiste plaats, had ik over 
geluk niet te klagen en viel alles op zijn plek. Het is 
mooi dat ik nog steeds aan dit seizoen en dat ene 
beslissende moment word herinnerd. De teamspirit 
van Den Ham 1 was tijdens dat seizoen enorm goed. 
Trainer Oolbekkink creëerde een prima sfeer en er was 
een uitgebalanceerde groep met sterke routiniers en 
aanstormend talent.” 

Grenzen verleggen
Voor de gebruinde alleskunner Kunst is al decennia-
lang geen uitdaging te gek. Even naar Scheveningen 
(200 km) skeeleren, een kwarttriatlon voltooien,  
een marathon lopen, 400 m2 rietdekken… hij 
draait er zijn handen/benen niet voor om. Zijn 
mooiste herinneringen heeft hij aan het rijden van de 
Elfstedentocht in 1997 en de ultralange fietstocht 
met Henk van Leusen naar Santiago de Compostella 
(2.850 km). Bij de blauwwitters had hij na twee 

magere aanvangsjaren de ultieme uitdaging om een 
memorabel en succesvol seizoen te scoren. Met zijn 
voorbeeldige inzet, ongekend zelfvertrouwen en een 
vurig geloof in de hulp van bovenaf zou zijn missie 
uiteindelijk meer dan slagen.

Promotietreffer
Op zaterdag 30 mei 1992 was bijna het gehele brink-
dorp uitgelopen om in Ommen hun favorieten aan te 
moedigen. Helaas gooide het weer roet in het eten. 
Dreigende luchten en snel naderend onweer maakten 
spelen niet mogelijk/verantwoord. Gelukkig kwam er 
binnen 48 uur een herkansing. Op maandagavond  
1 juni kon het voetbalfeest dus wel doorgaan.  
Den Ham was aan WZC uit Wapenveld gekoppeld. 
Veel spanning en niet al te hoogstaand voetbal van 
beide kanten leverden in de 2 x 45 minuten niet 
veel kansen op. Spits Kunst kon zich lange tijd niet 
onderscheiden, maar piekte toen iedereen zich al 
verzoend had met een verlenging. Harry kan zich het 
doelpunt nog als de dag van gisteren herinneren.  
“Het was in de 88e minuut. Een corner van wijlen 
René Tjonk kwam ter hoogte van de tweede paal en 
ik duwde de verdediger met twee handen naar de 

Er zijn van die momenten in de sportgeschiedenis die je je blijft herinneren: 
de Europese titel van het Nederlands voetbalelftal in 1988, de weergaloze 
800 meterrace van Ellen van Langen tijdens de Olympische Spelen in 1992, 
Ajax als trotse winnaar van de Champions League in 1995, het in vervulling 
gaan van de gouden Olympische droom van de Nederlandse volleybalheren 
in 1996… Voor ons als Hammenaren blijft het winnende doelpunt in de finale 
van de nacompetitie tussen WZC (Wapenveld) en Den Ham een prachtige 
herinnering. Spits Harry Kunst scoorde vlak voor tijd de promotietreffer met 
een bekeken kopbal. 
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Kunststukje
HistorischHarry en 

Den Ham 
genieten 
nog steeds 
van

grond en kon de bal zo eenvoudig binnenkoppen. Goal of toch 
een overtreding? Meteen keek ik naar de scheidsrechter, hij 
gaf een vriendelijke knipoog dat ie het wel had gezien en wees 
meteen gedecideerd naar de middenstip: geldig doelpunt.”  
De jonge fluitist wilde natuurlijk geen ruim duizend Hammenaren 
over zich heen hebben en koos blijkbaar eieren voor zijn geld. 
“Wat er toen allemaal gebeurde, is met geen pen te beschrijven. 
Alle spelers doken boven op mij en zelfs enkele tientallen 
supporters bestormden het veld en ik werd zeer liefdevol en 
zelfs ‘hardhandig’ geknuffeld. Wat een ontlading en voor wat 
een dorpsfeest had dat doelpunt gezorgd. Er werd natuurlijk 
nog voor de vorm afgetrapt en gevoetbald. De scheidsrechter 
floot echter vrij snel voor het einde van de wedstrijd.” Den Ham 
promoveert naar de derde klasse.

Bijzonder seizoen
Dat het voor Harry een bijzonder seizoen was, blijkt wel uit de 
volgende drie anekdotes. “In de uitwedstrijd tegen Drienerlo 
speelde ik een draak van een wedstrijd en heb welgeteld 4 keer 
de bal (goed) geraakt en alle balcontacten leverden prompt een 
doelpunt op. Mijn directe tegenstander zei tegen mij: ‘Jij kunt 
helemaal niet voetballen’. ‘Dat klopt, maar ik heb vandaag wel 
4 keer gescoord!’ Bij Denekamp maakte ik mijn mooiste goal, 
ondanks dat Jimmy Calderwood mij met een duidelijke Engelse 
krachtterm adviseerde om niet te schieten. De bal kwam op 25 
meter afstand van het vijandelijke doel gunstig voor mijn voeten 
en met een prachtige volley vloog de bal strak in de kruising. 

Jimmy sloeg de handen voor zijn ogen en kon niet geloven dat 
ik zo’n weergaloos doelpunt had gemaakt. Voorafgaand aan de 
beslissingswedstrijd in Ommen ging de trainer Henny Oolbekkink 
een weddenschap met mij aan. Als ik zou scoren zou hij mijn 
schoenen voor een langere periode gaan poetsen. Het verhaal is 
bekend, dus ik ontving aan het begin van het nieuwe seizoen de 
voetbalschoenen terug van de trainer. Oolbekkink had zich aan 
zijn woord gehouden en ze waren inderdaad keurig gepoetst en 
glommen van trots.”
Het moge duidelijk zijn: Harry en Den Ham genieten nog steeds 
van het historisch Kunststukje in Ommen. De sympathieke, 
gebruinde rietdekker van de Molenstraat heeft al bijna 30 jaar 
een heldenstatus in het brinkdorp. Kunst zette zich in dat 
memorabel seizoen ook op de kaart door met maar liefst 24 
competitietreffers regionaal topscorer te worden, maar blijft 
ondanks dat hij geregeld op het dak zit gewoon met beide 
benen op de grond staan. 

 Reconstructie  
 van een historische goal:

 “ Ik kon de bal  
 zo inkoppen”
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(en hielden zelfs Heracles op 2-2)

Vraag Ronald Kolkman naar een willekeurige wedstrijd in de succesvolle jaren negentig 
en de kans is groot dat hij het scoreverloop, de doelpuntenmakers én zijn directe 
tegenstander oprakelt. Johan Braakman, jarenlang zijn partner in crime in de defensie, 
fronst veelal eerst zijn wenkbrauwen maar zegt dan vaak: ‘Oh ja!’. In een bijna drie 
uur durend gesprek haalt het duo de ene na de andere herinnering op. “Die 2-2 tegen 
Heracles? Was in die tijd niet zo’n gekke uitslag.”

Johan, André en Ronald 
bestormden de top van  

het amateurvoetbal

Brink 10, 7683 BP Den Ham   Tel: +31 (0)88 - 44 47 100   e-mail: Info@bernhards.nu

Bankieren voor iedereen in Den Ham

Wij zijn uw bank
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Het interview had over het historische gelijke spel tegen 
de profs van Heracles moeten gaan. In totaal 39 keer 
stonden Den Ham en de Almelose profs tegenover 
elkaar op Sportpark de Rohorst. In 37 gevallen gold 
het onderonsje als de seizoensopener. Elke keer won 
Heracles, op die ene zomerdag in 1996 na. 

“We waren al eerder dichtbij zo’n resultaat, hadden al 
eens een nipte nederlaag geleden. Nu werd het gelijk. 
Ik herinner me nog dat één van onze doelpunten 
een prachtig schot in de kruising was. Volgens mij 
afkomstig van de voet van Johnny Zorgdrager. Verder 
weet ik er niet veel meer van”, vertelt Johan Braakman 
(nu 51). 

Ronald Kolkman (ook 51) haakt in: “We zetten in die 
jaren wel vaker mooie uitslagen neer in oefenduels 
tegen grotere clubs: 6-0 winst op HHC Hardenberg, 
een 2-2 gelijkspel tegen het HSC’21 van spits Erwin 
Looms. Kun je je nu toch niet meer voorstellen?” 
Begrijp hem niet verkeerd: hij bedoelt het niet 
arrogant. “Maar ik zeg met gepaste trots dat we tot de 
top van het amateurvoetbal in deze regio behoorden.” 

Van de vierde klasse  
naar de amateurtop
Daar is geen woord aan gelogen. Want in de jaren 
negentig maakte v.v. Den Ham een opmars in het 
regionale amateurvoetbal die zijn weerga niet kent. 
Het eerste stootte van de vierde klasse door naar de 
eerste klasse en bonkte zelfs nadrukkelijk op de deur 
van de hoofdklasse. In tegenstelling tot het gelijkspel 
in het oefenduel tegen Heracles staat elke wedstrijd 

die in die jaren om het ‘echie’ ging nog wél op het 
netvlies van de mannen gebrand. Zelfs op dat van 
Braakman.

Opvallend: geen van beiden noemt het 
kampioenschap in de tweede klasse (in seizoen 
1996/1997) als het hoogtepunt. “Voor mij springen 
twee prestaties er bovenuit”, zegt Braakman. 
“Allereerst de promotie van de vierde naar de derde 
klasse in 1992, via een beslissingswedstrijd in 
Ommen tegen WZC uit Wapenveld. We speelden 
voor zoveel publiek; schitterend.” Kolkman: “Er stond 
wel 1500 man langs de kant. En dan winnen in de 
laatste minuut. Man, wat was ik euforisch!”. Wijlen 
René Tjonk gaf de assist en Harry Kunst maakte het 
doelpunt, weet Braakman nog. “Harry was, met alle 
respect, een matige voetballer. Maar alles wat ie dat 
seizoen aanraakte, vloog erin. Liefst 24 goals maakte 
hij.” Kolkman knikt. “We zijn toen nog met de hele 
selectie naar een voetbalgala geweest, omdat hij 
topscorer van de hele regio was geworden.”

“Bijna in de hoofdklasse, 
dat was het ultieme”
Het was pas de derde keer in de clubhistorie dat 
v.v. Den Ham de derde klasse bereikte. Kolkman, 
man van de feiten: “Dat we het in de jaren daarna 
volhielden in de derde klasse, was historisch gezien 
al een prestatie. Den Ham was vroeger altijd een 
vierdeklasser. Let op: je had daaronder nog wel een 
onderafdeling. Hoorde de club ook niet thuis.  
Maar de derde klasse was dan meestal weer te  
hoog gegrepen.”
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Via een ‘papieren’ promotie belandde v.v. Den Ham zelfs in de 
tweede klasse. Daarin behaalde het eerste de grootste tastbare 
prijs uit de clubhistorie, door een wedstrijd voor het einde beslag 
te leggen op de titel (lees daarvoor ook het interview met André 
Hemmink, elders in deze gids). Voor Braakman en Kolkman 
heeft de prestatie in het seizoen daarna echter nóg meer 
waarde. Den Ham deed in de eerste klasse tot op de slotdag 
mee om het kampioenschap en stond op de drempel van de 
hoofdklasse, het allerhoogste amateurniveau in die tijd. Slechts 
één trede onder het profvoetbal. Een 2-0 nederlaag op de 
slotdag bij OWIOS in Oldebroek stond een beslissingswedstrijd 
tegen AVW’66 uit Westervoort in de weg. Die club ging met de 
titel aan de haal. 
Het doet nog altijd pijn bij de sterkhouders van toen, maar 
toch is er na al die jaren ook trots. Braakman: “Dat seizoen in 
die eerste klasse, dat we bijna de hoofdklasse haalden: dat 
was voor mij het ultieme. Het is het hoogste niveau waarop 
ik ooit heb gespeeld. Vandaar dat ik dat seizoen boven het 
kampioenschap in de tweede klasse plaats.” Kolkman sluit  
zich daarbij aan. “Individueel beleefde ik nóg een hoogtepunt.  
Ik mocht, voor zover ik weet als enige Hammenaar ooit, 
meedoen met de Twentse selectie in een oefenwedstrijd tegen 
FC Twente. Ik stond bij Jan Vennegoor of Hesselink en speelde 
de wedstrijd van mijn leven, ondanks dat hij twee keer scoorde.”
Braakman: “Dat was Ronald. Die kon zich vastbijten in een 
tegenstander. Als de trainer hem opnaaide en zei: ‘Die speler is 
vandaag voor jou, die ga je pakken’, dan deed hij dat. Verder 
was Ronald een goede kopper. Ook in verdedigend opzicht.” 
Kolkman schiet in de lach. “Remco Lok, een tegenstander bij 
Olympia’28 en later bij HHC, zei ooit: ‘Zelfs als ik naar het toilet 
moest, liep je met me mee’.” Hij komt met nog een anekdote. 
“We speelden eens uit bij De CJV’ers. Die hadden een goede 
spits: Mohammed Koroglu. Zei trainer Ben Sepp tegen mij:  
‘Je hoeft vandaag verder niks te doen, maar die Turk is voor 
jou’. Scoorde ik twee keer. Eenmaal met m’n chocoladebeen  
en de winnende met de kop. Komt Sepp na de wedstrijd  
naar me toe: ‘Zo zeg, kreeg je ’m verkeerd op je harses?’”  

De voorstopper van toen buldert ook ongeveer 25 jaar later nog 
van het lachen. Hij voegt toe: “Dat ten koste van alles willen 
winnen, is me trouwens bijgebracht door oud-ploeggenoot 
Jimmy Calderwood. Die heeft mij gevormd. Een goede 
mentaliteit hadden we allemaal al wel. Maar dankzij hem werden 
we iets gemener, pakten we ook eens een gele kaart.”

Talent én mentaliteit
Als beiden wordt gevraagd wie de betere voetballer was van 
de twee, geeft ook Braakman zelf toe dat hij dat was. “Maar 
ons succes was vooral het succes van het collectief”, zegt het 
blonde krachtmens, dat eerst op het middenveld speelde en 
pas later naast Kolkman in het hart van de defensie belandde. 
“Het talent was al aanwezig, in de jeugd werden we ook altijd al 
kampioen. Ten tijde van onze successen in het eerste waren we 
allemaal 26, 27 of 28 jaar. Dat is wel een verschil als je ons team 
vergelijkt met bijvoorbeeld de ploeg met onder anderen Tommie 
Dam en Michel Kamphuis die op een haar na promotie naar 
de eerste klasse misliep. Tommie was de dertig al gepasseerd, 
maar je had ook veel jongens van amper twintig jaar. 
Op die leeftijd ben je al blij dat je mee kunt komen bij het eerste. 
Wij hadden destijds allemaal de leeftijd om te pieken en deden 
dat ook. En we leefden voor de sport. Allemaal.” Even valt hij 
stil. Dan schiet hij in de lach. “Nou ja, bijna allemaal. Johnny 
Zorgdrager had het op vrijdagavond wel eens gezellig. Maar die 
anderhalf uur op zaterdagmiddag ging hij als de brandweer.  
Als hij dan scoorde, sprak je hem als teamgenoot vervolgens 
echt niet aan op zijn gedrag op vrijdagavond, hoor.”

Tennis
Anno 2021 zijn de centrale verdedigers van toen nog steeds 
onafscheidelijk. Nu op de tennisbaan. Het mag niet verwonderlijk 
heten dat beiden ook in deze sport tot de top (van Den Ham) 
behoren. Maar hoewel bij beiden geen grammetje vet is te 
bespeuren; zó in topconditie en topvorm als midden jaren 
negentig zijn ze niet meer. Braakman: “We hebben toen echt 
prachtige jaren beleefd. Daar hebben we het nog vaak over.” 

“Er stond wel 
1500 man langs 
de kant. En dan 
winnen in de 
laatste minuut”

V.l.n.r: Marco Kolkman, Ronald Kolkman en Marcel Kolkman

Johan Braakman in duel met 
een speler van Enter Vooruit
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Het zijn de twee beste seizoenen uit de clubhistorie van v.v. Den Ham.  
In de seizoenen 1996/1997 en 1997/1998 behoort het eerste elftal tot de  
top van het zaterdagamateurvoetbal. Spelmaker van de blauwwitten 
in die tijd: André Hemmink, met 415 duels recordhouder als het gaat 
om het aantal gespeelde wedstrijden in het eerste. Nog altijd wordt de 
vrachtwagenchauffeur herinnerd aan de glorietijd. “We bleken elke  
week beter dan de tegenstander.”

Marco Kolkman, Hemminks maatje op het midden-
veld, hoort het Jan ‘van Broons’ Lindenhovius 
nog zeggen: “Jullie zijn op dit moment de best 
presterende voetbalploeg van de regio.” Hij had 
gelijk. In die tijd bestonden er nog geen tweede en 
derde divisie. Niet dat je kon promoveren naar de 
profs, maar boven de hoofdklasse zat de eerste 
divisie. En die hoofdklasse, daar was Den Ham 
verrekte dichtbij. 

Dubbele gevoelens
Den Ham is pas een jaar eerder kampioen 
geworden in de tweede klasse, als het indruk maakt 
als geoliede voetbalmachine in de eerste klasse. Op 
de laatste dag lonkt een tweede kampioenschap op 
rij. Maar in Oldebroek tegen OWIOS gaat het toch 
nog mis: 2-0. AVW’66 uit Westervoort pakt de titel. 
Het is om die reden dat André Hemmink (in 
augustus 57 jaar geworden) nog altijd met een 
dubbel gevoel terugkijkt op die periode. “Normaal 
gesproken is een kampioenschap het eerste 
dat je te binnen schiet. Maar wat ongetwijfeld 
meer spelers hebben: ook het mislopen van 
de hoofdklasse blijft je bij. Welke van die twee 
gebeurtenissen bij mij het eerst naar boven komt? 
Het doet elkaar niet veel.”

Gelukkig kan hij zich ook van het kampioensjaar nog 
veel voor de geest halen. “De kampioenswedstrijd 
speelden we thuis tegen SVVN. Het werd 1-0. 

Doelpunt van Jerry van Dijk.” Voor de ogen van 
meer dan duizend toeschouwers. “Na afloop was 
het één groot feest. Eerst in de kantine, daarna in 
Harwig en vervolgens in Zaal Dijk. Als ik het me 
goed herinner...”

Ideale mix
Volgens Hemmink beschikte Den Ham 1 in die tijd 
over een ideale mix van talent, een goede trainer 
en de juiste mentaliteit. “Om met dat laatste te 
beginnen: wij leefden er 100 procent voor. Gaven 
elkaar op de flikker als dat nodig was”, zegt de 
rechtspoot. “En trainer Ben Sepp, ja, daar gingen 
we voor door het vuur. Hij kon als geen ander een 
gezamenlijke vijand creëren.  
Dan was hij bijvoorbeeld boos op het bestuur 
omdat de randvoorwaarden volgens hem niet in 
orde waren. Voor de buitenwacht leek hij daarom 
ietwat arrogant. Maar voor ons, de spelers, regelde 
hij álles. Wij deden op onze beurt alles voor hem.  
Met de oefenstof die hij toen aanbood, kom je nu 
niet meer weg. Maar hij kon als geen ander een 
sfeer creëren waarin wij top konden presteren.”
Sepp beschikte op zijn beurt over een uitzonderlijk 
goede lichting voetballers. Hemmink: “Dennis van 
Dijk was teruggekomen van - ik meen - ON uit 
Almelo. Dat was een talent dat een wedstrijd in 
zijn eentje kon beslissen. Achterin hadden we een 
blok met Johan Braakman en Ronald Kolkman 
(beschreven in het artikel op pagina 61).  

André Hemmink,  
trots op record van 
meest gespeelde duels 
“Maar ook het mislopen van de hoofdklasse blijft me bij” 

Verder onder meer jongens als Marco en Marcel Kolkman.  
En op doel stond Anne de Jong, de enige speler die was 
gehaald. Van ACV uit Assen. De hele as was sterk, dat was 
enorm belangrijk. En we vormden een goede lichting waarvan 
de meeste jongens al jaren met elkaar samenspeelden,  
ook dat speelde mee.” 

Wie in die jaren langs de lijn stond, kan zich anno 2021 
onmogelijk voorstellen dat een eerste elftal van Den Ham ooit 
nog zo goed wordt als de ploeg van toen. Hemmink zei daar in 
een eerdere uitgave van de Presentatiegids over: “Ik was toen al 
een dertiger, de rest zat tegen de dertig aan.” Nu voegt hij daar 
aan toe: “Tegenwoordig zijn jongens iets minder clubgebonden 
dan in die tijd.” Hij wil er mee zeggen dat een Hammer ploeg 
met potentie vaak al uit elkaar is gevallen voordat de spelers  
de ideale leeftijd, om top te presteren, hebben bereikt.

Het onbekroonde (beste) jaar
Zelf kon de aanvallende middenvelder met de fluwelen 
trap tekenen bij Hoogeveen en DETO. “Dat waren destijds 
hoofdklassers. Daar kon ik naartoe nadat ik terugkwam van 
Heracles, waar ik speelde in het beloftenteam. Maar voor die 
paar knaken wilde ik Den Ham niet verlaten.” Zodoende piekte 
hij in de seizoenen 1996/1997 en 1997/1998 op Sportpark de 
Rohorst. “Het jaar na onze titel in de tweede klasse maakten  
we ons geen illusies. We begonnen als underdog. Ook in die 
jaren werd er in de eerste klasse al flink betaald. Ik herinner me 
dat de spelers van ESC uit Elburg in pak en met stropdas naar 
de club kwamen... We troffen in die eerste klasse alleen maar 
sterke ploegen. Op de eerste speeldag, uit bij Excelsior’31, 
wisten we meteen te winnen (0-2, één doelpunt van Hemmink).” 
Die zege bleek geen toevalstreffer. “We bleken elke week beter 
dan de tegenstander. Voetballend konden we meekomen,  
dat was mooi. Toch begonnen we pas tegen het eind van  
de competitie te geloven in het kampioenschap. Dat geloof  
werd steeds groter.” En toen ging het dus toch nog mis. 

Trots op record
Het blijft een smetje op een verder glansrijke, 415 wedstrijden 
durende carrière. “Ik heb meerdere promoties meegemaakt. En 
ben ook wel eens gedegradeerd. Maar dat soort momenten blijft 
altijd iets minder hangen, haha! Qua teamprestaties springen die 
seizoenen 1996/1997 en 1997/1998 eruit. Persoonlijk ben ik het 
meest trots op dat recordaantal wedstrijden.” Die hij grotendeels 
afwerkte in die glorietijd van de club. 

Nog altijd herkend
Die mooie zaterdagen zijn ze ook buiten het dorp nog niet 
vergeten. Want, zo zegt Hemmink tot slot: “In omliggende 
plaatsen kennen ze je jaren later nog steeds! Komt denk ik,  
in mijn geval, ook doordat ik lang op de markt heb gestaan  
als werknemer van brood-, koek- en snoephandel Diek.  
Op maandag sprak ik in Rijssen met supporters van Excelsior’31  
en ook op de markten in Ommen en Vriezenveen kenden ze me. 
Tegenwoordig kom ik als trucker overal. Al kan ik me de laatste 
keer dat ik op onze prestaties in de jaren negentig  
ben aangesproken, zo gauw niet herinneren.”  
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Jan Dubbink: Inwoner van Den Ham. 
Getrouwd, vader van twee kinderen - een 
zoon en een dochter - en eigen baas 
van Rekla 2000, een leverancier van 
promotieartikelen in Hardenberg. Ook is hij 
vertegenwoordiger van Vinga of Sweden AB. 

Dennis van Dijk: Woont in Delden en 
is alleenstaand vader van een dochter van 
tien jaar. Werkt voor de gemeente Hengelo. 
Geeft leiding aan een team van 34 mensen 
die werkzoekenden laten re-integreren op  
de arbeidsmarkt. 

Jerry van Dijk: Samenwonend in  
Almere. Werkt als salesmanager voor Velux. 
Heeft een tweeling, een jongen en een 
meisje, en nog een derde kind: een zoon. 

André Hemmink: Samenwonend 
in Den Ham. Stond jarenlang op de markt 
als verkoper van brood, banket en snoep 
namens de firma Diek. Werkt tegenwoordig 
als chauffeur bij Wasserij Springendal.

Gilbert van den Heuvel: Speelde 
betaald voetbal bij FC Twente, Excelsior 
in Rotterdam en Heracles. Woont nu in 
Oldenzaal, is samenwonend en vader 
van twee kinderen. Werkt in Hengelo als 
serviceadviseur bij Huiskes-Kokkeler. 

Anne de Jong: werkt als operationeel 
manager bij gevangenis De Karelskamp  
in Almelo. Is getrouwd en vader van twee 
zoons. Was jarerlang hoofdtrainer van 
Sportclub Daarle, BVV Borne, Sportclub 
Markelo en s.v. Wilhelminaschool. 
Tegenwoordig hoofd opleiding bij PH in  
zijn woonplaats Almelo.

Marcel Kolkman: woont in Den Ham, 
is getrouwd en vader van drie dochters. 
Werkt bij metaalwaren- en kunststoffenfabriek 
Mekufa in Vroomshoop.

Marco Kolkman: woont ook in  
Den Ham, is ook getrouwd en werkt óók bij  
Mekufa. Het enige verschil met zijn tweeling-
broer Marcel: Marco is vader van twee zoons.

Ronald Kolkman: woont aan de rand 
van Den Ham, is getrouwd en vader van drie 
dochters. Werkzaam als serviceadviseur bij 
Autogroep Twente.

Bram Kuiper: Woont in Den Ham, is 
getrouwd geweest en is vader van drie 
kinderen (twee zoons en een dochter) die 
alle drie actief zijn bij v.v. Den Ham. Werkt bij 
Waterschap Vechtstromen. Is al vijftien jaar 
leider/trainer van teams waarin zijn kinderen 
spelen. Momenteel, met veel plezier, bij de 
ploeg van dochter Femke.

Arjan Mondeel: Is getrouwd, woont 
in Den Ham en is vader van zoon Thijs, 
speler van Den Ham 6 en van dochter Anne, 
de keeper van Vrouwen 1. Is ondertussen 
ook opa. ‘Van een echt Mondeeltje, een 
voetballertje.’ Werkt als maatvoerder bij 
GMB in Opheusden, een bedrijf dat zich 
bezighoudt met dijken en waterhuishouding. 
Is zelf nog actief bij v.v. Den Ham als lid van 
de technische commissies van de lagere 
senioren en de vrouwen. Traint Vrouwen 2  
en de lagere senioren.

Daniël Nijdam
Woont in Wierden. Is vader van drie 
zoons en heeft een relatie. Is eigenaar van 
Nijwie Furniture B.V., een groothandel en 
toeleverancier van meubels. Het bedrijf  
levert aan meubelwinkels in heel Nederland. 
Nijdam brak zijn knie en heup en scheurde 
een kruisband af, voetbalt daardoor niet 
meer, maar is met zijn bedrijf nog wel  
actief als sponsor in de sportwereld.  
Bij zowel Heracles Almelo als bij diverse 
amateurverenigingen. Noemt zijn periode 
bij v.v. Den Ham ‘de mooiste tijd’ van zijn 
voetballeven. Was degene die in de kantine 
doorgaans ‘Zeg dronken Hammenaar’ en 
‘Blauw en witte kleuren’ inzette.

Ron Sepp: Is getrouwd en heeft twee 
zoons. Woont met zijn gezin in Hengelo.  
Werkt als Guest Relations Manager en Duty 
Manager bij Holland Casino Enschede. 

Theo Timmerman: ‘De Tank’ is een 
echte Hammenaar en nog actief binnen 
de club, als secretaris. Is getrouwd en vader 
van twee dochters. Werkt als manager 
woningbouw bij Hegeman Bouwgroep in 
Almelo.

Rikkert Vliek: Afkomstig uit een gezin 
met 10 kinderen, al jaren woonachtig aan de 
Roggestraat in Den Ham. Werkt inmiddels 35 
jaar bij Koskamp BV, waar hij opgeklommen 
is tot financieel directeur. Hij is niet meer 
actief in de voetballerij, maar nog wel in de 
sportwereld: in het weekeinde zet hij zich 
in voor zijn zoon Mike, die een begenadigd 
wielrenner is. 

Johnny Zorgdrager: Getrouwd, vader 
van twee zoons en opa van twee kleinzoons. 
Werkt als vrachtwagenchauffeur voor 
Raamsman Transport B.V. Raalte. 

Sander Zwiers: Woonachtig in Den Ham, 
getrouwd en vader van twee tienerdochters. 
Werkt bij bouwbedrijf Roosdom Tijhuis in 
Rijssen. Is niet meer actief in de voetballerij, 
maar nog wel steunend lid bij zijn ‘cluppie’ 
v.v. Den Ham. Kijkt regelmatig bij zijn jongste 
dochter, die in de JO13-1 voetbalt.

gouden
lichting

De allerbeste ploeg van 
v.v. Den Ham ooit is het eerste 
uit het seizoen 1997/1998. De 
selectie streed tot op de laatste 
speeldag om het kampioenschap 
in de eerste klasse en daarmee 
promotie naar de hoofdklasse,  
het hoogste amateurniveau  
van Nederland in die tijd. Wat is  
er geworden van de spelers  
van toen?

De

1997/1998

Johan Braakman: Woont nog steeds  
in Den Ham. Is manager projecten bij zout- 
producent Nouryon. Braakman is getrouwd  
en vader van twee dochters. 

Harmen Broekate: Studeerde in 1998 af 
als fysiotherapeut. Is sinds 2001 werkzaam als 
fysio in Huissen. Woonde van 1994 tot 2014 
in Nijmegen, verhuisde in 2014 naar Lent. 
Trouwde met Saskia, ook een fysiotherapeut, 

en is vader van drie zoons. Voetbalt nog steeds 
(in het 35+-team) én is lid van de technische 
commissie van de jeugdafdeling bij voetbalclub 
DVOL (Door Vrienden Opgericht Lent). 

Gerrit Nijzink (materiaalman), Bram Kuiper, Ronald Kolkman, Sander Zwiers, Harmen Broekate, 
André Hemmink, Ben Sepp (trainer). Middelste rij: Ferdy Houvast (fysiotherapeut), Ronny Sepp, 
Dennis van Dijk, Jan Dubbink, Johan Braakman, Marco Kolkman, Henk Lamberink (grensrechter), 
Gerrit Hallink (leider). Voorste rij: Daniël Nijdam, Jerry van Dijk, Arjan Mondeel, Anne de Jong, 
Rikkert Vliek, Marcel Kolkman en Johnny Zorgdrager.
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Hij vraagt voorafgaand aan het interview om documentatie van 
midden en eind jaren negentig, om zich zo goed mogelijk te 
kunnen voorbereiden op het gesprek. Het is een kleine 25 jaar 
later en Dennis van Dijk, tegenwoordig woonachtig in Delden, is 
geen spat veranderd. Wat ie doet, doet ie voor de volle honderd 
procent. “Heb ik altijd gehad. Als voetballer wilde ik het beste 
uit mezelf halen. Op vrijdagen ging ik op tijd naar bed. Alcohol 
dronk ik niet in die tijd. Ik gaf alles voor het voetbal.”

De verslaggever stuurt hem de kroniek die de periode 1996 tot 
2006 van v.v. Den Ham beschrijft, belt twee dagen later terug en 
krijgt een stortvloed aan anekdotes over zich heen. “Als ik die 
verslagen lees, komen al die herinneringen weer tot leven.”

Goalgetter
Twintig goals maakte Dennis van Dijk, geboren in Vroomshoop 
en op 2-jarige leeftijd verhuisd naar Den Ham. Twintig, in 22 
competitieduels. We schrijven het seizoen 1997/1998.  
Het wordt op meerdere plekken in deze gids beschreven:  
Den Ham 1 speelde in de eerste klasse en miste op een haar  
na de hoofdklasse. 
Op de weg naar die (anti-)climax werkte het vlaggenschip van 
de vereniging enkele prachtige wedstrijden af. Zoals de 8-5 
zege op Enter Vooruit, met vijf treffers van Dennis’ broer Jerry. 
Maar het meest legendarisch is de 4-3 thuisoverwinning op 
Sparta Enschede. Een wedstrijd die bij iedereen die er die dag 
bij was nog in het geheugen staat gegrift. Bij rust leidden de 

De
besteooit

in het wit-blauw

Hij is de beste speler die ooit het witte shirt en de blauwe broek van v.v. Den Ham droeg: 
Dennis van Dijk (nu 46). Voor de levensgevaarlijke aanvaller was het bijna bereiken van 
de hoofdklasse niet het einde van een mooie reis, maar het begin. De linkspoot haalde 
het profvoetbal, liet bijna het leven, krabbelde weer op en reeg vervolgens ook bij andere 
amateurclubs de successen aaneen. “Maar dat familiegevoel van Den Ham, dat vond ik 
daarna alleen nog bij Heracles.”

Dennis van Dijk over zijn winnende treffer in die legen-
darische wedstrijd, spelen als prof onder Fritz Korbach 
en de infectie die zijn carrière én leven bedreigde.

Enschedeërs met 0-3. Maar na een waanzinnige tweede helft, 
waarin Den Ham de bezoekers overrompelde, konden Dennis, 
zijn teamgenoten en een kolkende Rohorst alsnog aan het  
feest. De winnende viel pas in de extra tijd. Doelpuntenmaker?  
Wie anders dan Dennis van Dijk. 
“Ik kreeg kippenvel toen ik het teruglas in de kroniek”, zegt 
het goudhaantje van toen. “En herinner me dat doelpunt 
nog precies. Trainer Ben Sepp had Gilbert van den Heuvel 
ingebracht. Die maakte een actie op links. Hij ging een aantal 
spelers voorbij, rende in het zestienmetergebied richting de 
achterlijn en trok de bal terug naar mij. Of hij mij had gezien,  
had gehoord of dat op goed geluk deed, dát weet ik niet meer. 
Wel dat ik de bal vervolgens vol met links binnen poeierde. 
Het zijn soms van die bizarre momenten die je jaren later nog 
bijblijven en dit was er één van.” Bizar was het scoreverloop 
zeker, maar zo’n winnende goal vergeet je toch sowieso niet? 
“Nou, het gaat mij meer om de nasleep. Voor het eerst dat 
seizoen maakte zich een gevoel van onoverwinnelijkheid van 
ons meester. Die zege op Sparta werkte door. Een week later 
speelden we uit tegen IJVV. Wonnen we met 0-2. Onder meer 
dankzij een snoeiharde kopbal van Johan Braakman, uit een 
voorzet van rechts. Gek dat ik dat nog weet, hè? Terwijl ik veel 
van mijn eigen treffers vergeten ben. Maar het was dat gevoel: 
er sloop iets in de ploeg. Dat het wederom een bijzonder seizoen 
zou kunnen worden.”

Kotsen bij Korbach 
Het eerste zou uiteindelijk de titel en bijbehorende promotie net 
mislopen, Van Dijk ging wél hogerop. Hij kon aan de slag in de 
Regionalliga Nord, het toenmalige derde niveau in Duitsland.  
“Bij Werder Bremen onder de 23. Daar werd ik prof en had 
ik een éénjarig contract. Trainer Thomas Schaaf wilde mij 
behouden, maar ik tekende bij Heracles een contract voor drie 
jaar. Toen ik kwam, was Fritz Korbach trainer. Een Duitse trainer, 
die ons in de voorbereiding heel veel liet lopen. Als je onder hem 
in de zomervakantie niks had gedaan, had je een probleem. 
Ik werkte de meegekregen schemaatjes af. Maar niet iedereen 
deed dat. Stonden er in de voorbereiding teamgenoten kotsend 
langs de lijn. Kon ik wel om lachen.” Ook om Korbach zelf, 
trouwens. “Hij was bijgelovig. Als we na een mindere periode 
weer wonnen, gaf hij die weken erna exact dezelfde trainingen, 
totdat we weer punten verspeelden.”

Ernstig ziek
Maar dat lachen zou hem snel vergaan, toen hij zelf werd geveld 
door een bacteriële infectie. “Ik had nieuwe voetbalschoenen 
gekregen. Die veroorzaakten blaren. En via één van die blaren is 
die bacterie mijn lichaam binnengedrongen. Maar dat kwam pas 
heel laat aan het licht. Ik heb vier weken lang koorts gehad, lag 
drie weken in het ziekenhuis en viel vijftien kilo af. Het was kantje 
boord. ‘Het is dat je zo’n goede conditie hebt, anders weet ik 
niet of je het had gered’, zei één van de doktoren.”
Nog altijd is de inwoner van Delden ervan overtuigd dat hij 

 

meer uit zijn loopbaan had kunnen halen als hij die mysterieuze 
infectie niet had opgelopen. “Het heeft mijn carrière zeker 
geremd. Anderzijds ben ik realistisch: of ik goed genoeg was 
voor de eredivisie, dat vraag ik me af. De eerste divisie was, 
denk ik, het maximaal haalbare. Ik was niet constant genoeg 
en als laatbloeier miste ik een bepaalde basis om uit te kunnen 
groeien tot topspeler.”

Plek kwijt onder Gertjan Verbeek
Na drie seizoenen in Almelo hield het voor Van Dijk bij de 
profs op. “In mijn laatste seizoen was Gertjan Verbeek de 
trainer. Voorheen voetbalden we in 4-4-2-formatie en was ik 
de buitenste middenvelder of speelde ik voorin samen met 
Rik Platvoet. Verbeek wilde 4-3-3 spelen. ‘Het gaat in de spits 
tussen jou en Rik. Daar moet je het mee doen’, zei hij. Vond ik 
niet leuk, maar hij was tenminste duidelijk. Alleen: in mijn eentje 
in de spits spelen, dat lag me niet. Dan stond ik vaak met mijn 
rug naar het doel, terwijl ik het spel liever voor me had. Ik zat 
vaak op de bank, mijn contract liep af en de trainer zou blijven. 
Toen wist ik wel hoe laat het was: tijd om verder te gaan.”

Van Dijk diende daarna nog HSC’21 uit Haaksbergen (“waar ik
mijn beste tijd als speler heb beleefd, met twee titels in de hoofd-
klasse en een keer het kampioenschap van de zondagamateurs”)
en SVZW uit Wierden (“ook daar werd ik een keer kampioen”). 
Maar de sfeer van Den Ham vond hij nergens meer terug. “Ik heb 
het bij al mijn clubs leuk gehad. Maar alleen bij Den Ham en 
Heracles had ik dat echte familiegevoel. Komend seizoen wil ik 
weer een paar keer bij Den Ham gaan kijken.”

“Het is dat je zo’n goede 
conditie hebt, anders weet 
ik niet of je het had gered”
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Het 
HOC
al 25 jaar een succesverhaal

Ja, rond de 50ste verjaardag van v.v. Den Ham is het H.O.C. 
opgericht, destijds op initiatief van voorzitter Jan Bakker met in z’n 
kielzog bestuurslid Jan Bosch. Ze gingen in gesprek met voetballer, 
garagehouder en Mitsubishi-dealer Geert Heikens. Hij mobiliseerde 
daarna enkele voetbalvrienden en ondernemers uit het dorp, 
te weten: Gerrit Wemekamp (Schildersbedrijf), Wim Samsen 
(Eastborn Matrassenfabriek), Geert Alfing (van het Goedkope 
Schuurtje) en Henk Jansen (van de Centra). Samen met Marten 
Dubbink uit het bestuur van v.v. Den Ham en de gedreven rasechte 
vertegenwoordiger Gerrit Hallink (wie kent hem niet?) zijn zij aan het 
vergaderen geslagen met ook nog Jan Bosch als initiator. Van het 
één kwam het ander. We hadden nooit kunnen en durven dromen 
dat dit zo’n doorslaand succes zou worden. Op dit moment telt 
het H.O.C. 79 leden, die geld bijeenbrengen (zeg maar sponsoren 
voor v.v. Den Ham en overige sport- en culturele verenigingen in 
ons dorp). Dit is allemaal hard nodig omdat ook in die tijd al de 
gemeentelijke overheid steeds meer de handen ervan afhield. 
Naast het sponsoren is het ook elkaar ontmoeten en elkaar beter 
leren kennen en elkaar daar waar mogelijk de bal zakelijk toespelen 
(hoe mooi kan het allemaal zijn). Een win-winsituatie zowel zakelijk, 
sportief als collegiaal. 

De doelstelling van het H.O.C. samengevat:
De stichting H.O.C. heeft als hoofddoel het financieel ondersteunen 
van de voetbalvereniging Den Ham. Verder kan er ook aandacht 
geschonken worden aan jubilea en andere hoogtepunten van  
sport- en culturele verenigingen binnen het dorp Den Ham.  
Ook wordt via het organiseren van verschillende informele 
activiteiten getracht de band tussen de deelnemende bedrijven  
c.q. haar vertegenwoordigers te versterken. De voetbalvereniging 
wil graag net als het H.O.C. een voortrekkersrol vervullen voor  
met name de jeugd, zodat zij zich ook met veel plezier kan 
ontwikkelen ook voor de toekomst.
Oud-burgemeester C. Visscher thans burgervader van Katwijk 
noemde ons al eens een feestvereniging. Aan die omschrijving 
moesten we eerst wel een beetje wennen, maar bij nader inzien 
vinden wij dat toch ook wel een compliment, want wat is er mis  
met zo nu en dan een feestje? Al met al mogen wij met z’n allen 
er trots zijn om te wonen, te leven, te sporten, te acteren en te 
musiceren in dit mooie dorp, met veel saamhorigheid.
Laten wij met iedereen proosten op een mooie sportieve  
toekomst en op naar het volgende jubileum!

Het H.O.C. (Hammer Ondernemers  
Collectief) feliciteert de v.v. Den Ham  
van harte met haar 75-jarig jubileum.  
Wij hopen van ganser harte dat wij nog 
heel veel jaren elkaar mogen inspireren  
en van elkaar mogen genieten. 

“We hadden nooit 
kunnen en durven dromen 
dat dit zo’n doorslaand 
succes zou worden”

Den Ham
Geerdijk 4a
Den Ham
0546 - 67 24 20

Nijverdal
Meijboomstraat 1a
Nijverdal
0548 - 61 29 43

Wierden 
Nijverdalsestraat 27a 
Wierden
0546-62 55 04

Uitreiking cheque aan zwembad De Groene Jager in 2017

Alle H.O.C. leden bij elkaar tijdens het uitje in 2018
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Hammer trots 

Begonnen op het ‘oude veld van Harwig’, het huidige vijfde veld wat 
toentertijd nog gedraaid was. Naast het veld de oude blauwe kleedkamers, 
zonder douche maar met een soort veredelde voetenbak voor de sanitaire 
reiniging. Naast het gebouwtje de kalkput met deksel waar ook nog wel eens 
iemand in is beland. Op dit veld werd ook de eerste verlichting geplaatst,  
in gebruik genomen met een openingswedstrijd tegen FC Twente in 1969. 
Dit zou uiteindelijk niet de enige betaald voetbalorganisatie zijn die de mat 
in het Twentse brinkdorp zou gaan betreden. Tal van profclubs hebben 
hun kunsten mogen vertonen in Den Ham. Zelfs buitenlandse clubs en 
landenteams (jeugd/vrouwen/mannen) brachten een vruchtbaar bezoek  
aan de Rohorst. 

Sportpark 
De Rohorst

“Beregezellig 
dat gebouw. 
Blauw van 
de rook, we 
puilden eruit”

Wat is er in 75 jaar veel veranderd 
aan de boorden van de Linderbeek.

Het huidige veld 2 en het kleedkamergebouw zagen 
het licht in 1967. Mooie herinneringen uit die tijd.  
In de pauze verkoop van rookworst uit het keukentje. 
Tjonge, wat een feest en na afloop naar Harwig. 
In 1972 kwam het huidige veld 3 erbij. Daarnaast 
verrees onze eerste echte kantine, die geopend 
werd op 19 augustus van dat jaar. Van het oude 
kantoor van wegenbouwbedrijf Roelofs werd een 
clubhuis gemaakt. Met toiletvoorziening en een eigen 
bestuurskamer. In de bestuurskamer een luikje onder 
het tapijt waar de kas werd opgeborgen. Beregezellig 
dat gebouw. Blauw van de rook, we puilden eruit. 

Fraai en duurzaam
Het huidige hoofdveld kwam erbij in 1978, destijds 
een parel qua veld, de mooiste mat in Twente en  
de bijbehorende tribune werd gebouwd in 1984.  
De houten kantine was al rap te klein dus werd er een 
nieuwe kantine gebouwd, plus vier kleedkamers in 
1980. Een decennium later was er behoefte aan meer 
ruimte waarna in 1993/1994 een bovenverdieping op 
de kantine werd gezet, gevolgd door een jeugdhonk 
in 1999. In 2001 werden de voor die tijd moderne 
en ruime kleedkamers 1 en 2 gebouwd. Het huidige 
veld 4 werd in 2002 aangelegd als ‘wetraveld’, een 
primeur daarbij was de geïntegreerde sproei-installatie 
in het veld. 
Dagblad Tubantia was het in aan het begin van 
deze eeuw ook niet ontgaan dat de Rohorst in 
sneltreinvaart een plaatje werd en zo kwam ons 
complex als grote winnaar uit de bus bij de verkiezing 
‘mooiste sportpark in de regio’. Deze krant had 
destijds maar liefst 83 accommodaties beoordeeld. 
In 2008 kwam onze eerste kunstgrasmat op veld 

4. Door de explosieve groei van de vereniging was 
het clubhuis ook aan de volgende uitbreiding toe. 
In 2009 werd de kantine uitgebouwd richting de 
parkeerplaats, waardoor de huidige vorm is ontstaan. 
In 2012 werden in eigen beheer nog vier kleedkamers 
bijgebouwd aansluitend aan de bestaande kleed-
kamers tussen veld 2 en 3. Tevens werden in die 
periode de opstallen op het complex geprivatiseerd 
en werd fase 1 van de verduurzaming ingevoerd.  
Met het project ‘Energie(k) Den Ham’ verwierf  
v.v. Den Ham landelijke bekendheid en werd zelfs  
tot groenste club van Nederland verkozen. 

Vervanging kunstgrasmat
Door de ledenaanwas kwam de vereniging ook boven 
de gemeentelijke norm qua velden. Een nieuw wedstrijd-
veld werd in 2015 gecreëerd op het trainingsveld door 
dit veld een kwartslag te draaien, waarbij rekening 
werd gehouden met het aan te leggen fietspad langs 
de Rohorst. Tegelijk werd het hoofdveld voorzien van 
een kunstgrasmat met bijpassende ledverlichting. 
Volgens planning is in de zomerperiode van dit jaar de 
kunstgrasmat op veld 4 vervangen door een nieuwe 
kunstgrasmat met een infill van kurk en gemalen 
olijfpitten. Mooi passend in de groene aspiraties van 
onze club. Als Hammenaren zijn we al heel lang trots 
op het fraaie sportpark en we hopen hier nog jaren te 
kunnen genieten van de voetbalsport op dit duurzaam 
en multifunctioneel sportcomplex.
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Tijdlijn
2006 - 2021

Marcel en Marco Kolkman 
nemen afscheid van Den 
Ham 1, de onafscheidelijke 
tweeling komt op een 
gezamenlijk totaal van 
maar liefst 663 competitie- 
wedstrijden in de Hammer 
hoofdmacht

In juni 2006 viert v.v. Den 
Ham haar 60-jarig bestaan 
met een spetterende 
feestweek en hieruit blijkt 
dat de club ‘op leeftijd’ 
springlevend is. Tijdens de 
jubileumweek ontvangt 
de club o.a. een nieuwe 
geluidsinstallatie, de officiële 
emblemen van S.V. Den Ham 
’45, een defibrillator en een 
reclamebord met de tekst: 
‘Een vloek mist ieder doel’.

20
05

 / 
20

06
Albert Braakman ontvangt 
voor zijn vele vrijwilligerswerk 
bij v.v. Den Ham de gouden 
KNVB-speld

20
08

 / 
20

09

Veld 4 op de Rohorst 
wordt voorzien 
van kunstgras

Den Ham 1 behaalt 
dubbele cijfers, in 
de thuiswedstrijd 
tegen KHC laten onze 
jongens het scorebord 
ontploffen: 10 – 0

De eerste editie 
van het Hugo 
Venebrugge Toernooi 
wordt meteen een 
daverend succes
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 / 
20

07

Starselect wordt de 
nieuwe hoofdsponsor 
op de Rohorst, de 
sponsorgroep bestaat 
uit 15 bedrijven 

Landelijke 

herinvoering van 

de spelerspas

De Technische 
Commissie lanceert 
met veel toekomst-
perspectief haar 
gedegen jeugdplan

Het jeugdplan werpt 
snel haar vruchten af: 
Den Ham A1 
promoveert naar de 
hoofdklasse
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08

Eenheid in het v.v. 
Den Ham-tenue 
met het strakke 
kledingleaseplan dat 
wordt gelanceerd
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10 Koskamp en Erik Kuiper 
Relatiegeschenken bieden 
de vereniging een nieuw 
scorebord aan, met een 
‘echte’ 0-11 eindstand van 
de wedstrijd Den Ham – 
Heracles Almelo wordt het 
bord goed ingewijd 

Harry Holweg, Tonny 
Kamphuis en Hans 
Plaggenmars vormen 
de veelbelovende 
materiaalcommissie

De damestak van v.v. 
Den Ham organiseert 
een succesvolle 
vriendinnendag,  
84 meiden hebben veel 
voetbalplezier tijdens dit 
geslaagde evenement

Het onverslaanbare Den 

Ham C1 (de gouden lichting) 

promoveert superieur naar 

de hoofdklasse
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11

Mede met financiële onder-
steuning van de supporters-
vereniging wordt er voor de 
jongste jeugd een schitterend 
‘pannaveldje’ aangelegd

Marèll Dubbink wordt 

als het 750e verenigings-

lid ingeschreven

In zijn jubileumseizoen als 
trainer (25 jaar) promoveert 
Henk Mennegat met Den 
Ham 1 naar de 2e klasse

De Dennis Demmers  
Voetbalmania is met  
215 deelnemers een top
tweedaagse

Een voorlichtingsavond 
over de gevaren van drugs 
en alcohol in het clubhuis 
opent vele oren en ogen

De activiteitencom-
missie organiseert een 
grandioos spektakel: 
‘Woodstock ân de 
Bekke’ 

Het verbouwde, zeer ruime 
en moderne clubhuis 
wordt officieel ingewijd

Den Ham 1 leidt 
een onthutsende 
en historisch grote 
thuisnederlaag tegen 
ASC ’62: 1-7

Bestuurslid Jan Bosch 
wordt tot lid van de 
verenigingsraad van 
de KNVB gekozen, 
oonze Jan in het Zeister 
Bos(ch)
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14 Rudi Steinvoort  

wordt de eerste Hoofd 

Jeugdopleiding van  

v.v. Den Ham
Opmerkelijk 
kampioenschap: de 
mannen van het zesde 
pakken op sensationele 
wijze de titel in de zesde 
klasse (hier wordt zeker een 
biertje op gedronken ...)

Het Rohorster 
voetbalkrantje viert 
haar 60-jarig bestaan
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14 Den Ham MB1 
bekroont een lange 
serie van ongeslagen 
wedstrijden met twee 
titels

De reünie van Den Ham 
1 en 2 is een prachtige 
bijeenkomst voor deze 
cracks van de vorige eeuw
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15

Stijlgenoten maakt een 
nieuwe, flitsende website 
voor v.v. Den Ham

Goalgetter Robin Bergins 
brengt zijn doelpunten-
totaal op 129 en wordt 
hiermee de clubtopscorer 
aller tijden

De Hammer ijstijd is 
voorbij en de activiteiten-
commissie introduceert de 
worstenactie i.s.m. met 
UW Slager Bennie Ekkel

10.000 euro    ontvangt 
v.v. Den Ham als 1 van 
de 9 winnaars van de 
NUON-clubcompetitie

Den Ham C1 doet mee 
aan de beroemde en 
prestigieuze Aalborg City 
Cup in Denemarken

Het brinkdorp wandelt al 
een kwart eeuw met de 
Hammer Avond4daagse  
van Stichting de Rohorst
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12 Met een zwaarbevochten 
3-2 zege op HTC pakt Den 
Ham A1 de districtsbeker 
van de KNVB

Den Ham MC1, F1 en B1 pro-

moveren naar de hoofdklasse

Omroeper van de Rohorst, 
Jan Lindenhovius wordt door 
dagblad TCT als beste speaker 
van de regio gekozen en 
ontvangt van de Hammer 
selectie de ‘gouden microfoon’

De kleedgebouwen van de  
vereniging worden door de  
gemeente Twenterand 
overgedragen aan de  
Stichting De Rohorst 
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Siberische voorjaarskou 
eind maart 2013 leidt tot 
afgelastingen van de E- en 
F-wedstrijden

Joop Kleinnijenhuis en 

Roelof Nijzink ontvangen 

de gouden KNVB-speld

De blauwwitte tornado’s 
denderen door de compe-
tities en met de tweede 
titel op rij promoveren de 
Hammer dames naar de 
tweede klasse
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13

Topscheidsrechter Bas 

Nijhuis   vertelt mooie 
anekdotes tijdens een 
Hammer sponsoravond 

Niemand minder 
dan trainer Ronald 
Koeman verzorgt een 
trainingsclinic op de 
Rohorst

De nieuwe kleed-
kamers worden op 
vrijdag 8 maart 2013 
feestelijk in gebruik 
genomen. Burgemees-
ter Visser trapt onder 
goedkeurend oog van 
vele belangstellenden 
een ‘deur’ in.

Een primeur: 10 (heren) 
seniorenteams nemen 
deel aan de competitie

In januari 2014 mag 
de vereniging haar 
2500e spelende lid 
in de geschiedenis 
verwelkomen en wel in 
de persoon van Muriel 
Braakman

v.v. Den Ham uitgeroepen 
tot de ‘groenste sportver-
eniging van Nederland’
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Masita wordt de nieuwe 
kledingsponsor van v.v. 
Den Ham

De sponsorcommissie 
organiseert een sportcafé met 
als blikvangers: Ron Jans en 
Nico-Jan Hoogma

20
15

 / 
20

16 Feestelijke opening van 
het kunstgrasveld op het 
hoofdveld, de aftrap wordt 
verricht door burgemeester C. 
Visser en jeugdlid Jurrie Bijlstra

Dennis Bosch volgt Joop 
Kleinnijenhuis op als 
voorzitter, laatstgenoemde 
wordt door de leden tot 
erevoorzitter benoemd

Bij de landelijke verkiezing 
‘mooiste presentatiegids’ 
komt de Hammer gids als 
glorieus winnaar uit de bus

Het 70-jarig bestaan 
wordt met een gevarieerde 
tweedaagse gevierd

20
16

 / 
20
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Het vijfde speelveld 
op de Rohorst wordt in 
gebruik genomen

Den Ham is wekenlang 
in de ban van de voet-
balplaatjesactie die 
met de COOP is opgezet

Erelid Mannes Poel 

ontvangt de gouden 

KNVB-speld

Voor de ontvangst en het 
begeleiden van scheids-
rechters wordt v.v. Den Ham 
beloond met de hoofdprijs 
van de scheidsrechtersver-
eniging Nijverdal e.o. (SNO)

De kantine ondergaat 
een geweldige meta-
morfose en is een mooi 
visitekaartje van de club

Den Ham speelt een 
jubileumwedstrijd tegen 
de oud-profs van 
Heracles Almelo

20
18

 / 
20

19 Jurgen Bootsveld wordt  
de nieuwe jeugdvoorzitter, 
hij volgt Ronny Drost op

Vanaf begin januari 2019 

is het voetbalcomplex 

op de zaterdagmorgen 

‘rookvrij’

De wedstrijden van v.v. Den 
Ham, die op het hoofdveld 
worden gespeeld zijn (ook) 
op VoetbalTV te volgen

Bij de nieuwe verkiezing 
als meest duurzame club 
van Nederland pakt v.v. 
Den Ham de zilveren 
medaille en een geldprijs 
van 1.000 euro

Op Sportpark de Rohorst  
worden de finales van de  
districtsbeker Oost afgewerkt

Den Ham MO15-1 pakt 
zeer overtuigend het 
herfstkampioenschap

20
19

 / 
20

20 Het prachtige en 
veilige fietspad van 
Harwig naar sportpark 
de Rohorst wordt 
officieel geopend

Begin maart 2020 gooit 
het coronavirus roet in 
het eten en worden alle 
competities stilgelegd

20
20

 / 
20

21 Het Hammer boegbeeld 
van de 21e eeuw, Tommie 
Dam, hangt de voetbal-
schoenen aan de wilgen, na 
17 seizoenen en 354 caps in 
Den Ham 1 zwaait hij in een 
prachtig afscheidsduel af

De Hammer jeugdopleiding 
krijgt een geweldige impuls 
met het VTON-programma

Mede i.v.m. de strenge 
privacywetgeving gaat 
VoetbalTV helaas op ‘zwart’

Enthousiast wordt 
afgetrapt voor het nieuwe 
seizoen, maar na 4 speel- 
rondes in de competitie is het 
helaas alweer einde oefening

Challenges, online meetings, 
digitale ALV, (pub)quizzen, 
midwintervoetbaldagen, 
wedstrijden om de Regiocup, 

… geven het   verloren  

voetbaljaar nog wat kleur

2021

20
17

 / 
20

18 De kantinecommissie gaat 
op de gezonde toer met het 
project ‘Lekker Bezig’

Wedstrijden voor de jongste 
jeugd worden gespeeld met 
zes tegen zes en acht tegen 
acht, waarbij de veldgrootte 
wordt aangepast

De supportersvereniging van 

v.v. Den Ham bestaat 50 jaar

Het eerste elftal kent een 
ongekend succesvol seizoen in 
de 2e klasse, waarbij zelfs de finale 
van de nacompetitie wordt gehaald

In de rubriek ‘Social Media 
Beoordeeld’ van de Twentsche 
Courant Tubantia verovert 
Den Ham de eerste plaats Voetbal

  iconen
Tommie Dam en Robin Bergins zijn de afgelopen 
decennia met recht boegbeelden van het vlaggenschip 
van v.v. Den Ham te noemen. Hiervoor hoeven we 
alleen maar de statistieken erbij te pakken.  
Het ongelofelijke aantal wedstrijden en doelpunten bij 
deze mannen verklapt deze status wel. Tommie speelde 
maar liefst 354 wedstrijden in onze hoofdmacht.  
Robin is all-time topscorer met 129 goals! Tommie en 
Robin hebben natuurlijk jaren zij aan zij gestaan op  
het hoofdveld van de Rohorst, maar de weg daarnaartoe 
was compleet verschillend. 

Tommie 
Dam

& Robin 
Bergins

van de 21e eeuw
Aart ter Harmsel  

benoemd als erelid



Tommie was 5 jaar toen hij voor v.v. Den Ham begon te 
voetballen. “Ik had mij samen met Gerdo Kuiper aangemeld en 
kwam in de F’jes terecht. Vervolgens heb ik alle jeugdteams 
doorlopen en begon op m’n 17e bij het 1e mee te trainen.” 
In zijn tijd bij het 1e stond Tommie natuurlijk bekend als een 
solide verdediger. In de jeugdjaren was dat blijkbaar niet anders. 
“Vanaf de pupillen stond ik eigenlijk iedere keer al opgesteld in 
de verdediging. Waarschijnlijk heb ik altijd de intuïtie gehad om 
verdedigend op de juiste positie te staan. Bovendien speelde ik 
in de jeugd samen met topaanvallers zoals Gerdo Kuiper en Tim 
Nijzink, waardoor het logisch was dat ik achterin kwam te staan. 
Daar kwam ik gewoon het beste tot mijn recht.” 

Zoals Tommie van jongs af aan een steunpilaar in de verdediging 
blijkt te zijn, is Robin een geboren goaltjesdief. Ook in Zuid-
Afrika scoorde Bergins erop los en was hij jaar in jaar uit 
topscorer in jeugdteams. Robin voetbalde tot ongeveer zijn 16e 
in Kaapstad en vertrok vervolgens naar een universiteitsteam in 
Johannesburg. Op vakantie in Israël werd Robin smoorverliefd 
op een blonde schone uit Den Ham. Niet veel later verkaste 

hij voorgoed naar Den Ham en meldde hij zich al snel op de 
Rohorst. “Met 22 of 23 jaar begon ik te voetballen bij v.v. Den 
Ham. De eerste training was nog op het toenmalige wetra-veld. 
Op de training stond ik tegenover Johannes Nijzink. Het was in 
begin nog wel wat aftasten, maar in de duels wist hij mij gelijk 
een paar keer goed aan te pakken.” Terwijl de regendruppels 
op het raam kletteren vraag ik mij af wat het grootste verschil 
is tussen voetballen in Zuid-Afrika en Nederland. Professioneel 
en media-getraind als Robin inmiddels is, benoemt hij eerst nog 
dat ‘de structuur in Nederland een stuk beter is’. Maar al snel 
komen we op het onderwerp temperatuurverschil terecht.  
“Ik weet nog dat ik de eerste weken in m’n trainingskloffie op 
het veld kwam. Zonder te douchen en bezweet fietste ik dan  
in de kou het hele eind terug naar de Zomerweg. De eerste 
weken had ik het echt ontzettend koud!”

Gelukkig kwam Robin binnen v.v. Den Ham wel in een warme 
omgeving terecht. Uiteindelijk wist hij namelijk 11 jaar in het 
1e te voetballen. En al die jaren vormde hij een ijzersterk duo 
met Tommie. Achterin het betrouwbare slot op de deur en 

voorin de koele afmaker. Als ik Robin vraag hoe hij Tommie zou 
omschrijven als voetballer is hij dan ook resoluut. “Tommie was 
de echte leider en het voorbeeld voor het elftal. Verdedigend  
altijd bedachtzaam en bijna op geen fouten te betrappen.  
Hij probeerde altijd de voetballende oplossing te zoeken, 
waardoor ik voorin vanzelf de mogelijkheden kreeg.” Specifiek 
weet Robin zich nog een moment van Tommie te herinneren 
in een uitwedstrijd bij VIOS Vaassen. “Tommie maakte daar 
een hele belangrijke en geweldige goal met een droge knal van 
afstand. Terwijl hij als verdediger natuurlijk niet vaak doelpunten 
maakte.” Maar als Tommie het doel raakte, was het vaak ook 
een belangrijk moment. Tegen OZC maakte hij in blessuretijd 
de beslissende goal waarmee lijfsbehoud in de 2e klasse werd 
afgedwongen. 
Vrij eenvoudig wist Tommie te counteren door de belangrijkste 
goal van Robins loopbaan op te lepelen. “Dat was natuurlijk de 
promotiewedstrijd tegen FC Eibergen. Kort voor rust schoot 
Robin ons op 0-1 voorsprong, waardoor we promoveerden 
naar de 2e klasse.” Beiden kunnen ze zich die wedstrijd en het 
feest na de tijd nog goed herinneren. Wel moet gezegd worden 
dat naarmate de avond vorderde de herinneringen steeds 
onduidelijker werden en de verhalen steeds verder uiteen  
gingen lopen. 
Wanneer we weer terugkomen op het onderwerp voetbal laat 
Tommie weten dat Robin zonder twijfel één van de betere 
spelers is met wie hij ooit samengespeeld heeft. “Robin was als 
afmaker ontzettend koel voor de goal en daarom een garantie 
voor doelpunten. Hij was gewoon heel efficiënt. Ook in z’n acties 
zag je dat terug. Niet te veel poespas en onnodige trucjes, maar 
vooral een geweldige basistechniek, aanname en versnelling. 
Daarnaast is Robin in de loop der jaren fysiek enorm gegroeid, 
en dat is ook voor Robin ook een krachtig wapen geworden in 
zijn spel.” Tommie herinnert zich de kruisbandblessure die Robin 
opliep. 
“Toen Robin rond de 30 jaar was scheurde hij zijn kruisband 
af. Er zijn veel spelers die er dan aan denken met hun carrière 
te stoppen. Maar hij zette zich juist vol in op zijn revalidatie 
en kwam nog sterker terug. Dit kenmerkt de vechtlust en het 
topkarakter van Robin!”

“Robin was als afmaker ontzettend 
koel voor de goal en daarom een garantie 

voor doelpunten”

Robin Bergins Tommie Dam

“Tommie was de echte leider en 
het voorbeeld voor het elftal. 
Verdedigend altijd bedachtzaam en 
bijna op geen fouten te betrappen”
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1. André Hemmink  415
2. Tommie Dam  354
3. Johan Braakman  345
4. Marco Kolkman  342
5. Leo Soepenberg  341
6. Henk Nijzink  331
7. Marcel Kolkman  321
8. Ronald Kolkman  308
9. Tim Nijzink  304
10. Jerry Poel  300
11. Roelof Nijzink  296
12. Jan Boshoeve  278
13. Gerrit Veldhuis  275
14. Jeroen de Groot  272
15. Jan Dubbink  271
16. Gert Nijmeiijer  269
17. Johnny Zorgdrager  253
18. Robin Bergins  235
19. Jan Kelder  230
20. Henk Rosman  228
21. Michel Kamphuis  214
22. Egbert van der Veen  205
23. Frank Stolte  191
24. Jan Heuver  190
25. Gerdo Kuiper  190
26. Henk Steen sr.  190

1. Robin Bergins 129
2. Jerry Poel 127
3. Tim Nijzink 93
4. Gerdo Kuiper 82
5. Johnny Zorgdrager 77
6. Louis Vijfhuizen 77
7. Gerrit Dekkers 71
8. André Hemmink  65          
9. Jan Heuver 61 
10. Jan Bakker 60
11. Jerry van Dijk 59
12. Gerrit Gerrits 56
13. Roelof Nijzink 50
14. Gert Nijmeijer 49
15. Johan Braakman 47
16. Roy Zorgdrager 45
17. Jan Dubbink 43
18. Kevin Ruiterkamp 42
19. Dick Mondeel 41
20. Wim ‘Breur’ Poel 38
21. Dennis van Dijk 37
22. Gerjan Blekkenhorst 37
23. Gerrit Jaspers 36
24. Jan Maneschijn 32
25. Jan Kelder 31
26. Harry Kunst 31

Competitiedoelpunten

Dam en Bergins zijn nu enkele jaren gestopt, maar zijn allebei gelukkig 
nog geregeld op de Rohorst te vinden. Robin probeert als aandachtig 
supporter bij het 1e zo vaak mogelijk langs het hoofdveld te staan. Zijn 
nieuwe status als reclamemodel zorgt wel voor een hele volle agenda. 
“Gisteren was ik in Italië, en ik ga nu zo met mijn dochter Zoë naar Köln 
voor een gezamenlijke fotoshoot”, aldus Robin. Tommie is nog altijd actief 
bij onze hoofdmacht. Afgelopen jaar was hij assistent-trainer bij Jurgen 
Kok en komend seizoen gaat hij de nieuwe hoofdtrainer Walter Weghorst 
op donderdag assisteren. Tommie geniet ervan om nog af en toe op het 
veld te staan. “Momenteel heb ik geen ambitie om hoofdtrainer te worden. 
Ik vind het leuk om één avond in de week te trainen met de jongens. 
Wie weet sta ik over enkele jaren wel als jeugdtrainer langs de lijn bij mijn 
dochters.” 
De toekomst zal dat moeten uitwijzen, maar de prachtige geschiedenis is 
voor deze twee topvoetballers gelukkig nu al geschreven. Tommie Dam  
en Robin Bergins: twee iconen uit de recente historie van v.v. Den Ham! 

Competitiewedstrijden

Hammer TOP
“Achterin het betrouwbare 
slot op de deur en voorin 
de koele afmaker”

Dorpsstraat 58

7683 BL Den Ham

T 0546-67 12 51 

www.cavwinkel.nl

Openingstijden: ma-do: 8:00 - 18:00 uur 

vrijdag: 8:00 - 20:00 uur   zaterdag: 8:30 - 17:00 uur

úw groene vakwinkel

Alles op het gebied van  
dieren, tuinen en klussen!

• Klus • Dier • Tuin • Agri • Ruitersport • Kleding en schoeisel  
• Speelgoed en vrije tijd • Hengelsport 

Bestel óók online!
www.cavwinkel.nl

Bijna  
3000m2!
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Op mijn telefoon kreeg ik een melding dat ik e-mail had 
ontvangen en wel van Koo(t)s Hallink. Ik opende deze e-mail 
en daarin stond het vriendelijke verzoek om mijn beleving op 
papier te zetten van de promotie Den Ham 1 naar de 2e klasse 
in 2010-2011. 

Als voorzet en ter ondersteuning waren twee wedstrijdverslagen 
meegestuurd van de finalewedstrijd tegen FC Eibergen. 
Daarnaast ontving ik wat steekwoorden als leidraad, welke 
waren: ‘eindelijk promotie na zeven magere jaren’ en ‘Den 
Ham 1 rekent af met nacompetitiecomplex’. Ik keek in mijn 
espressokopje of er nog een slokje inzat, gelukkig was dit zo, 
walste dit laatste beetje espresso door het kopje en goot het 
achterover. Daarna keek ik weer in het espressokopje en dacht 

aan die bijzondere finalewedstrijd voor promotie naar de 2e 
klasse. Ik wist onze opstelling voor mezelf op te noemen.  
Het was die dag warm en er was vuurwerk bij onze opkomst. 
Het flitste door mijn hoofd dat ik bij hun nummer ‘10’ stond,  
een technisch goede speler en een blonde jongen met fris-
guitige blik zo uit de Achterhoek. Ik wist nog dat wij de eerste 
wedstrijd niet goed speelden en ook in de returnwedstrijd 
werden wij in het begin naar achteren gedrukt. Wij herstelden 
hiervan en kwamen er met Shakki op rechts en Robin op links 
goed door wat ook resulteerde in de 0-1. Verder herinner ik mij 
ook het vertrouwen dat zelfs toen wij met tien man kwamen  
te staan door een rode kaart dat wij de overwinning over de 
streep trokken. 
 

Met een panamahoed op mijn hoofd zat ik even te rusten op een terras aan 
de Caribische zee. Het was zaterdag net voor de middag en al turend over 
het azuurblauwe water bedacht ik mij om in de namiddag even te gaan 

zwemmen. Nippend aan mijn espresso, evalueerde ik de afgelopen dagen 
en zag een paar meeuwen langsvliegen. Lachmeeuwen worden deze hier 

genoemd, omdat zij niet schreeuwen zoals andere meeuwen maar lachen. 

Brief uit het Caribische…

Natuurlijk was de ontlading groot na het laatste fluitsignaal en het 
feest met de supporters direct na afloop was schitterend mooi. 
Allemaal herinneringen, maar waarom lukte het dat seizoen wel? 
Ieder seizoen bijna speelden wij nacompetitie met nagenoeg 
dezelfde selectie, maar dat seizoen en die dag lukte het wel. 
Was het de hand van de trainer? De trainer wist ons denk ik 
individueel allemaal goed op te laden, maar ook de spanning 
bij de groep weg te nemen. Zo zei hij tijdens een training na de 
winterstop tegen mij: “Nou, ik denk da’j beter met het tweede 
mee kan zaterdag want bij ons ku’j mooi op de bank zitt’n.” 
Terwijl ik voor de winterstop de wedstrijden in de basis speelde! 
Ik weet nog dat ik ontzettend woest werd en mijn bidon naar 
zijn hoofd wilde gooien, maar ik schold wat binnensmonds en 
ging heel hard trainen. Door een blessure speelde ik die zaterdag 
gelukkig wel en de wedstrijden daarna ook.
Verder wist ik vrij weinig over het seizoen te reproduceren en ik 
moest diep graven in mijn geheugen om wat voor mijn geest 
te halen van de seizoenen daarvoor. Toch nam ik mij voor om 
het te gaan verklaren waarom dat seizoen het wel lukte en de 
jaren daarvoor altijd (net) niet. Een technische analyse moest het 
worden met een evaluatie waar jonge trainers van nu met visie 
wat aan hebben. Ik schoot uit mijn dagdromen en merkte dat ik 
diep aan het staren was in mijn lege bakje koffie. 
Ik keek verdwaasd om mij heen en ik zag een Antilliaanse jongen 
op zijn achterwiel langsfietsen. Apart dacht ik en mijn gedachten 
gingen verder terug en kregen zelfs een filosofisch tintje. Waarom 
was ik überhaupt begonnen met voetballen?

Ik weet nog dat ik begon met voetballen bij v.v. Den Ham en 
dat er dan voor de F’jes iedere woensdagmiddag training was. 
Je fietste daar dan in volledig voetbaltenue heen en ik had in 
een plastic zak van de Scapino mijn voetbalschoenen. In de 
kleedkamer trok je dan je voetbalschoenen aan en liep met 
ongeveer veertig opgeschoten jochies richting trainingsveld. 
Daar stond je dan te wachten bij een goal en elkaar licht te 
mishandelen tot de trainer eraankwam. Je wist dat als hij 
een volle tas met ballen achter zich aan sleepte dat je de 
bal misschien wat vaker ging aanraken, omdat je dan ging 
‘afwerken’ op goal. Dat de goals te groot waren voor F-pupillen 
werd opgelost om twee keepers in een doel te zetten. 
Omgekeerd wist je ook dat als de trainer maar een bal bij zich 
had je ‘grote partij’ ging doen. De trainer deelde dan de groep 
in tweeën, meestal door het aantal koppen te tellen en met 
zijn hand de groep te scheiden terwijl hij korte commando’s 
uitdeelde als ‘staan blijven allemaal!’ of ‘nog één keer en je mag 
naar de kleedkamer!’. Daarna schoot de trainer de bal zo hard 

mogelijk omhoog de lucht in en gingen wij twintig tegen twintig 
spelen met twee keepers (soms drie) op ieder doel. Ondertussen 
rookte de trainer een shaggie tegen de doelpaal. Onder de 
partij vroeg ik mijzelf altijd af waarom de trainer een trainingspak 
aanhad, want veel bewegen deed hij niet.  
Je had ook de tijd om jezelf zulke dingen af te vragen, want  
tijdens zo’n partij was het altijd hopen dat je de bal een paar 
keer raakte. Scoren was alleen weggelegd voor de allergrootsten 
van het veld. 
Op een keer na zo’n training zag ik naast het trainingsveld in de 
sloot hele mooie trossen kikkerdril liggen. In die tijd, ik was rond 
de zeven/acht jaar, vond ik het altijd mooi om kikkerdril in een 
aquarium te houden en daar dan kikkertjes van te kweken.  
Dus ik pakte mijn Scapino tas uit de kleedkamer en schepte 
daar de kikkerdril in en ging met de tas klotsend aan het stuur 
richting huis. Daar aangekomen deed ik snel de kikkerdril met 
wat zuurstofplantjes uit de tuinvijver in het aquarium en ging 
gefascineerd naar de bewegende zwarte puntjes kijken. Ik weet 
nog dat mijn moeder kwam aangelopen en vol verbazing vroeg: 
“Waar zijn je voetbalschoenen dan?!” Waarop ik licht-ontwijkend 
antwoordde: “Bij de gevonden voorwerpen van de voetbal 
denk ik.” Binnen twee minuten zat ik weer op de fiets richting 
de voetbal, staand op de trappers en met de lege Scapino tas 
onder de snelbinders.

Weer terug aan de boulevard van de gebroken dromen besloot 
ik om mijn rekening te betalen en richting huis te wandelen.
Daar zal ik al mijn gedachten op papier zetten over mijn jaren  
als nummer 6 van v.v. Den Ham, hoe ik onderdeel werd van  
een gouden generatie en dit essay zal ik uiteindelijk naar  
Koo(t)s Hallink sturen. Ja, dat alles bedacht ik mij en ik  
bedacht alles wat ik was vergeten.

Bonaire, juli 2021

“Ik pakte mijn tas uit de kleedkamer en schepte  
daar de kikkerdril in en ging met de tas klotsend  

aan het stuur richting huis”

Jorrit Slotman

Supporters stromen het veld op na de  
gewonnen finalewedstrijd tegen FC Eibergen
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‘Toooooot el camp... *klap – klap – klap*…… és un clam *klap – klap – klap*…’. Het welbekende 
clublied van Barcelona. Jarenlang hoorde ik deze hymne door de JBL mini-box voordat we met 
Den Ham 2 het veld betraden. De tekst heb ik eigenlijk nooit mee kunnen zingen, meestal 
neuriede en brabbelde ik maar wat tonen mee. Schrale troost was dat wanneer ik rondkeek 
mijn teamgenoten ook geen idee hadden wat ze zongen. De uitdaging zat vooral in het vinden 
van het juiste ritme in die karakteristieke drie-klap. Maar het juiste gezamenlijke ritme vinden 
in een elftal met zulke unieke karakters, dat is een onmogelijke opgave. 
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“Harde tackles, rode en 
gele kaarten heen en weer, 
opstootjes aan de lopende band”

Jan Willems was de aanvalsleider van Den Ham 2 bij alle 3 
kampioenschappen. Jan van ’t Lindrot, zijn specialiteit was zo 
hard mogelijk tegen de bal aantrappen. Het liefst deed hij dat 
voor de training en wedstrijd zonder een warming-up te hebben 
gedaan. Elke dinsdagavond als ik Jan met koude spieren en bij 
-10 op goal zag schieten voor de training brak er een vezel af in 
mijn bovenbeenspieren en hamstrings. Voor Jan was dit blijkbaar 
zijn manier om ‘met een lekker gevoel’ de wedstrijd in te gaan. 
Als je Jan vraagt naar het hoogtepunt in zijn jaren bij Den Ham 
2 dan vertelt hij zonder twijfel over zijn beslissende goal tegen 
Enter Vooruit. We spreken over het 1e kampioensjaar: seizoen 
2010/2011. Bij binnenkomst op Sportpark de Werf worden we 
hartelijk begroet met een typisch Enters: ‘Mooi da’j d’r boon’t!’. 
Maar Enter-uit… dat was nooit zo mooi. Enter-uit was zonder 
twijfel de meest beladen wedstrijd van het jaar. Harde tackles, 
rode en gele kaarten heen en weer, opstootjes aan de lopende 
band. Wij konden elkaars bloed wel drinken…. ‘Dankjewel, ook 
mooi dat jullie d’r bin’t’ groette Jan terug naar de leider met 
aardappelzak om z’n rug. Niet veel later begon de wedstrijd. Er 
stond heel veel op het spel. Den Ham 2 en Enter Vooruit speelden 
allebei nog voor het kampioenschap. Een overwinning was voor 
beide teams noodzakelijk. De wedstrijd verliep weer op z’n zachts 
gezegd rumoerig. Natuurlijk voetbalden we bij Enter weer eens op 
het achterste knollenveld waarbij je eerst dat gammele bruggetje 
over dat slootje moet passeren. Het spel was niet veel meer dan 
een kakafonie van overtredingen en scheldpartijen. Tot de 85e 
minuut. Bij een 0-0 stand ontving Gerard Kottier de bal na een 
feilloze wreeftrap van keeper Jurgen ‘tjoep’ Bosma. Gerard legt 
de bal panklaar op de hoek van het 16-meter gebied bij Jan 
Willems. Jan twijfelt natuurlijk geen seconde. BAM. Met een volley 
à la Van Basten verdwijnt de bal achter de keeper van Enter 
Vooruit! Het kampioenschap van Den Ham 2 is binnen. 

Een seizoen later houden we ons vast aan dezelfde rituelen. Na 
het ‘Barca, Barca, oooooooh… Barca’ stampten wij met onze 
noppen op de betegelde kleedkamervloer. Ik denk omdat het zo’n 
lekker geluid geeft. Misschien ook wel om de tegenstander bang 
te maken in de aangrenzende kleedkamer. Dat wij onszelf in het 
Catalaans toezongen als echte Blaugranas was natuurlijk veel 
te hoogdravend. De vergelijkingen tussen het Barcelona en Den 
Ham 2 van begin jaren ’10 zijn lastig te vinden. Je zou kunnen 
zeggen dat Arnold ‘Snavel’ Poortman wat Messiaans in zich 
had. Een Messi met iets meer massa, dat dan weer wel. Yasin 
Sahhar was onze wendbare spelbepaler op het middenveld met 

een goede passeerbeweging. Een type Iniesta dus. Al spiegelde 
Yasin zichzelf liever met de Franse Madrileen Yasinedine Zidane. 
Yasinedine begon heel erg in zichzelf te geloven toen hij in de rust 
van de thuiswedstrijd tegen ON de bespreking van succestrainer 
Eric Deijk overnam door te declameren uit een Franstalig boekje 
over ‘de WK1998 victorie van Les Blues’. Ergens was dit gedrag 
ook wel te verklaren. Een week eerder werden we in het seizoen 
2011/2012 namelijk al 4 wedstrijden voor het einde kampioen. 
Aanvoerder Gerard Kottier mocht getooid met tulband (nadat hij 
de wedstrijd uitgekopt was door de routinier van Bergentheim) de 
kampioensschaal in de lucht gooien. Een paar uurtjes en liters bier 
later, had onze bikkelharde voorstopper Tinuz Binnenmars ook 
bijna een tulband nodig toen hij onbewust de bar in de kantine 
probeerde te koppen. Uiteindelijk liep dit gelukkig goed af en 
leefden Tinuz en z’n geliefde bar nog jaren liefdevol en in goede 
harmonie samen. 
De daaropvolgende seizoenen doorgaat het 2e van Den Ham een 
kleine transformatie. Stilstand is achteruitgang. Ook Rijkaard en 
Guardiola hadden immers niet het eeuwige leven bij Barcelona. 
Bij het Twidde neemt succestrainer Eric Deijk afscheid. Een 
verjongingskuur van jewelste vindt plaats, hij wordt opgevolgd 
door Maurice ten Hartog, Jaap Schoppink en Victor Kanters. 
Een trainerswissel maakte voor ons geen verschil, want onder 
de bezielende leiding van dit trio worden we in het seizoen 
2015/2016 opnieuw kampioen door een 0-4 overwinnen op DOS 
‘37. Zoals Johan Derksen natuurlijk ook al jaren verklaart: ‘het 
blijven de spelers die het verschil maken’. En binnen Den Ham 
2 hebben we met de spelers meermaals het verschil gemaakt. 
Niet alleen de 3 kampioenschappen, maar ook de legendarische 
kampioensfeestjes bij Piel in de tuin. De jaarlijkse weekendjes 
weg met het vlaggenschip. De uitbundige Sinterklaasfeestjes. Het 
doorzettingsvermogen van Flux. De cornervlag en achterlijn van 
Ekkel. De vrije trap van Plaggenmars. De Calvé-reclame invalbeurt 
van Pietertje Pietertje. De vastberadenheid van Hugo. Het inzicht 
van Eelke. De handstanden en turnkunsten van Danny. De teen 
van Nick. De tweebenigheid van Berjen. Het is te veel om op te 
noemen, maar zo simpel om samen te vatten: Een stel ECHTE 
VRIENDEN! 

Sportieve en feestelijke kampioensgroet van Den Ham 2,
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promoveert naar de hoofdklasse

Den 
Ham 
A1 

In het seizoen 2007 - 2008 schreef v.v. Den Ham A1 
geschiedenis door via penalty’s de finale van de 
nacompetitie te winnen. “Het waren twee fan- 
tastische dagen!” Zo omschreven de begeleiders  
Jan Exel en Allard Oudelaar van Den Ham A1  
de nacompetitie van hun team.

“We willen 
omhoogkijken 
en het maximale 
uit dit seizoen 
halen”

Een jaar eerder keek Den Ham A1 het degradatie-spook recht in 
de ogen, maar gelukkig speelde de ploeg zich op het nippertje 
veilig. Hierdoor bleef A1 actief in de eerste klasse. Door het 
selecteren van veel nieuwe spelers - die overkwamen uit de 
B-junioren - was trainer Jan Exel positief gestemd bij de start 
van het seizoen. “Een aantal nieuwe spelers heeft veel ervaring 
in de hoofdklasse, dus de lat mag hoger gelegd worden. We 
willen omhoogkijken en het maximale uit dit seizoen halen.”  
De woorden van de trainer werden waargemaakt en uiteindelijk 
werd de nacompetitie voor promotie afgedwongen. Ook kon 
A1 een nieuwe keeper verwelkomen. Jeffrey Libbers kwam over 
van Vroomshoopse Boys. Hij wilde graag keepen op een hoger 
niveau en dat kon bij Den Ham gerealiseerd worden. De snel 
geacclimatiseerde Libbers zou zeker nog van zich laten horen...

Goede generale
Op zaterdag 3 mei 2008 begon Den Ham A1 aan het eerste 
deel van de nacompetitie. Op sportpark Gerner in Dalfsen 
moesten de blauwwitte boys het opnemen tegen s.v. 
Nieuwleusen en s.v. Heeten. De winnaar van deze dag kon zich 
gaan voorbereiden op de finaleronde – die een week later zou 
plaatsvinden. Den Ham A1 begon uitstekend aan de eerste 
wedstrijd tegen Nieuwleusen en versloeg de oranjehemden 
met een knappe 3-0 overwinning. Omdat Heeten ook won van 
Nieuwleusen was de wedstrijd tegen Heeten beslissend. 
A1 begon moeizaam aan de wedstrijd en keek na 10 minuten 
spelen tegen een 0-1 achterstand aan. Toch gaf de ploeg de 
moed niet op. Sander Holweg versierde even later op geheel 
eigen wijze een vrije trap op de rand van de 16-meter. Jacinto 
van Muijen ging achter de bal staan en hij liet met een prachtig 
schot de keeper kansloos, waardoor de stand op gelijke hoogte 
werd gebracht (1-1). Dit was ook de eindstand. Op basis van 
een beter doelsaldo ging Den Ham A1 door naar de finaleronde. 
In de slotfase van de wedstrijd moest Justen Kamphuis ‘aan de 
noodrem trekken’. De scheidsrechter kon niets anders doen dan 
de gele kaart trekken. Hierdoor was de bloedfanatieke aanjager 
geschorst voor de finaleronde, een enorme aderlating voor de 
ploeg. Het was maar de vraag of A1 dit verlies kon opvangen. 
Kon trainer Jan Exel in een week tijd nog iets speciaals uit de 
hoge hoed toveren? Gelukkig had Justen nog een broertje van 
15 jaar…

Zenuwslopende finale
Op zaterdag 10 mei begon het tweede en laatste deel van 
de nacompetitie. Op deze warme dag gingen de jongens van 
A1 met een gigantische aanhang, in een grote bus richting 
Nunspeet om daar te voetballen tegen Wijhe’92 en de 
plaatselijke hoofdklasser. Gespannen koppies en een volledige 
focus om iets geweldigs neer te zetten. Het werd een dag om 

nooit te vergeten. De ploeg leek op papier verzwakt, maar 
het vocht in de Gelderse streek als leeuwen. Jan Exel had 
enkele jonkies uit de B1 (Michel Kamphuis en Youri Wiggers) 
toegevoegd aan de selectie en deze talentvolle voetballers 
lieten hun voeten spreken en pasten zich moeiteloos aan. 
In de eerste wedstrijd werd Wijhe ‘92 met 1-0 verslagen en 
ook in de nastoot (strafschoppen) bleven de jongens van A1 
superkoel. Deze ‘pingels’ moesten worden genomen om een 
winnaar aan te wijzen als alle drie de teams een keer zouden 
winnen en verliezen met dezelfde cijfers. De échte finale tegen 
gastheer en hoofdklasser Nunspeet begon even na vieren onder 
tropische omstandigheden. Er ontstond een zinderende en 
zenuwslopende partij voetbal en tot ieders verbazing stond aan 
het einde van de wedstrijd de ‘brilstand’ nog op het scorebord. 
Opnieuw moesten er ‘pingels’ worden genomen. Er werd 
overlegd en Rick Wemekamp, Youri Wiggers, Michel Kamphuis, 
Jan Plaggenmars en Jesse Arts werden aangewezen om de 
strafschoppen te nemen. De ochtendfocus zou hierbij goed van 
pas komen…

De strafschoppen werden stuk voor stuk fenomenaal 
ingeschoten en Jeffrey werd door een geweldige reflex de 
‘penaltykiller’. Jesse Arts maakte zijn vader nóg trotser en 
schoot de laatste elfmeter (op zijn Jesses) laag en recht door  
het midden in de touwen. Het onwaarschijnlijke was gebeurd: 
Den Ham A1 promoveert naar de hoofdklasse en het feest kon 
in alle hevigheid losbarsten... 

Speciale herinnering
Aangekomen op De Rohorst werden de helden van A1 
opgewacht door een uitzinnige menigte en daar kon het feest 
worden voortgezet. Het bleef nog lang gezellig in en rondom de 
blauwwitte tempel. Het waren dus niet alleen twee fantastische 
maar ook twee onvergetelijke dagen die vetgedrukt in de 
geschiedenisboeken zijn vastgelegd. Het seizoen 2007 - 2008 
zal voor het vlaggenschip van de Hammer jeugd altijd een 
speciale herinnering blijven.

“De ploeg leek op papier 
verzwakt, maar het vocht 
in de Gelderse streek als 
leeuwen”
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Hugo 
Venebrugge 

Toernooi

“Het vierde jaar van het HVT was zo mooi met de rit van 
Stichting Vechtgenoten (een huis voor kinderen die kanker 
hebben gehad, of ermee te maken hebben gehad). Zij verzorgen 
deze kinderen een mooie dag. Vele verschillende trikes en 
motoren met kinderen daarop kwamen langs op het sportpark 
en het maakte een grote indruk op alles en iedereen. Het geld-
bedrag van dat jaar ging naar deze Stichting”, zo begint Erik. 

Tom denkt gelijk aan een van de toernooien, waar meer dan 
€10.000 euro werd opgehaald voor Vechtgenoten en Stichting 
Kansen voor een Kind, mede door een extra bedrag van sponsor 
NH1860. Ook veel deelnemende teams nemen een mooi bedrag 
mee. “Elk jaar geven sponsoren uit Den Ham en omgeving 
ons een mooi bedrag voor het HVT. Een aantal jaar geleden 
bedachten de ouders bij HHC zelf een actie: elke wedstrijd die 
gewonnen werd, betaalden ouders een euro. Een gelijkspel 
was 50 cent en bij een verliespartij betaalden de jongens zelf 
dat bedrag. Het totaalbedrag werd uiteindelijk aan het Hugo 
Venebrugge Toernooi geschonken. Een fantastisch initiatief!  
Als organisatie bedachten wij om hierop in te spelen. We riepen 
een prijs in het leven voor het team dat het meeste geld voor het 
goede doel ophaalde, zoals bioscoopkaarten of toegang voor 
een pretpark. De jaren daarop zijn er steeds meer acties van 

clubs gekomen, zoals een flessenactie, een sponsorloop of  
het rondgaan met de pet bij de Skyboxen van Excelsior ’31.”

Terwijl de avond vordert, worden steeds meer mooie herinne-
ringen opgehaald: “Sparta Enschede werd een dag van tevoren 
opgebeld door een afmelding van een ander team. Vervolgens 
behaalden zij gelijk de eerste plek! Of wat dacht je van een paar 
jaar geleden, toen we een kaartje van een ouder uit Den Ham 
kregen, met een roos eraan vast als bedankje. Een mooi gebaar! 
Harry Kunst en Mannes Mannessen mogen altijd ‘hun’ wedstrijd 
in de finale fluiten en de vele kinderen die tijdens de lunchpauze 
in de kantine naar de opgehangen handschoenen van Hugo 
kijken, is elk jaar weer mooi om te zien. Of de finale in 2017, 
waarin ons eigen Den Ham om de titel mocht strijden.  
We konden als club en organisatie wel trots zijn dat Den Ham 
een keer in de grote finale stond, ook al werd deze verloren.”
Naast alle mooie herinneringen is er natuurlijk de vraag die 
velen inmiddels wel weten te beantwoorden, maar zeker niet 
onbelangrijk is: waarom dit toernooi en hoe is het begonnen?
Erik vertelt: “Hugo maakte deel uit van onze vriendengroep.  
Hij kreeg te horen dat hij ongeneeslijk ziek was door kanker.  
Gert Nijmeijer en Ronny Drost bedachten dat er een toernooi 
met zijn naam moest komen. Hugo is daar akkoord mee gegaan. 

al jaren een voltreffer

Op een woensdagavond in mei komen Erik Bosch en Tom Hallink, twee van de 
vele personen die jaarlijks het Hugo Venebrugge Toernooi (HVT) organiseren, 

langs om over het toernooi te vertellen. Bij binnenkomst liggen de voorgaande 
edities van de Presentatiegidsen over het HVT al op tafel. Het duurt dan ook niet 

lang voordat de eerste herinneringen boven komen.

Zijn wens was, dat het een leuke dag voor iedereen moest 
zijn. Plezier staat voorop, niet alleen prestatie. En er moest een 
mooi bedrag naar een goed doel gaan. Omdat hij zelf trainer 
van de E1 was (nu JO11-1), moest het toernooi voor deze 
leeftijdsgroep komen. Hij had zelf een lijstje met clubs, die 
benaderd moesten worden, omdat hij binding met die clubs 
had, zoals Bergentheim, HHC en OZC. Hij wilde graag dat 
wij als vrienden erbij betrokken zouden zijn, maar ook Koos 
Hallink en Geerhard Kolkman (die helaas inmiddels niet meer 
onder ons is), omdat zij dit goed konden organiseren volgens 
Hugo. Uiteindelijk is Hugo overleden op 5 augustus 2008. In 
juni 2009 was ‘zijn’ eerste toernooi. 

“We beginnen het toernooi elk jaar met de opkomst van de 
spelers op het hoofdveld, met vervolgens een toespraak van 
Ron Hemmink en het oplaten van ballonnen. Dit is elk jaar een 
emotioneel, maar ook mooi moment. Bij het eerste toernooi 
ging de dag ontzettend snel voorbij, maar verliep fantastisch. 
Na afloop kwam er iemand naar ons toe met de vraag, of alle 
vrijwilligers van het toernooi Hugo kenden. Iedereen was zo 
betrokken bij het toernooi en het was goed geregeld. Dit is wel 
typisch Den Ham: als het nodig is, zetten we onze schouders 
eronder en regelen we het met mekaar.”

“We krijgen elk jaar de complimenten voor de organisatie, 
soms met mailtjes of berichten achteraf. Of jochies die op 
het podium staan bij de prijsuitreiking en roepen: ‘Het was 
fantastisch! Bedankt en tot volgend jaar’. Het maakt ons trots 
dat wij daarmee Hugo’s droom elk jaar weer in vervulling laten 
gaan”, aldus Tom. 

Hij vervolgt: “Het zijn de kleine dingen die het hem doen.  
Zo is er bijvoorbeeld voor elk team een eigen ‘teammanager’ 
(dit was een idee van Geerhard, hij had dit ooit bij een 
toernooi met de O21 meegemaakt), staan er bordjes op de 
kleedkamers met de teamnamen, wordt er voor elk team 
een lunch verzorgd (met een lekkere frikandel!) en is er elk 
jaar penaltyschieten rond het middaguur. Iedere speler krijgt 
sowieso een aandenken aan de dag: een boekje met daarin 
onder andere een teamfoto en spelersfoto. Maar de laatste 
jaren zijn er nog meer dingen bijgekomen om het toernooi 
weer iets beter te maken: springkussen, poffertjeskraam, 
pannakooi, tafelvoetbal, tijdens de finale zijn er fakkels, 
vuurwerk en vlaggen en worden alle spelersnamen van de 
finalisten opgenoemd.“

“Er zijn ook wel ideeën, die het toernooi niet gehaald hebben: 
een legerhelikopter die de beker in de finale naar beneden 
dropt of een parachutist die de beker brengt. Gelukkig zijn 
sommige dingen bij brainstormideeën gebleven.  

“Zijn wens 
was, dat het 

een leuke dag 
voor iedereen 

moest zijn”



Voor de tiende editie in 2018 heeft een roofvogel het 
fluitje naar scheidsrechter Mannes gebracht in de finale. 
We wilden er voor dit jubileum iets bijzonders van maken, 
dat is zeker gelukt.”

Hoe zit het met de toekomst? “Wij vinden dat we moeten 
doorgaan met het Hugo Venebrugge Toernooi, dus ook 
na het jubileumjaar konden we niet stoppen”, aldus 
Erik. ‘De intentie is dan ook, om in juni 2022 weer het 
toernooi te kunnen organiseren. Misschien wel weer 
met een team uit Utrecht, Elburg of Emmen die eerder 
hebben meegedaan, maar we kijken vooral naar de 
teams op Hugo’s lijstje.”

“We hopen dat we in 2022 weer gebruik kunnen maken 
van de hulp van vele vrijwilligers. Onze vrienden en 
vrouwen helpen ieder jaar, veel van onze ouders zijn erbij 
betrokken, Maurits Venebrugge en zijn vrienden zijn er 
ook elk jaar weer bij, maar we kunnen niet zonder de 
huidige (en nieuwe) vrijwilligers.”

“En één ding is zeker: we hebben altijd mooi weer bij het 
Hugo Venebrugge Toernooi, daar zorgt Hugo wel voor!”

Jongere broer van Hugo
“De reden van het ontstaan van het toernooi is 
natuurlijk niet mooi, maar het is wel een eervolle 
dag. Het is een hele emotionele dag. Vooral bij het 
begin van het toernooi, met de toespraak van Ron, 
is het soms best moeilijk. Maar we zijn erg dankbaar 
dat het mogelijk is om dit voor Hugo te doen. In het 
begin was ik er vooral als familie bij. Na een paar 
jaar heeft de organisatie mij betrokken bij het regelen 
van het toernooi, dat ik uiteraard met veel plezier en 
eer doe.
Bij het toernooi wordt overal voor gezorgd, 
iedereen is vrolijk, er is veel te doen. Je ziet de 
vele spelers stralen van plezier. De bewustwording 
bij de kinderen wat er met Hugo is gebeurd, 
in combinatie met het goede doel, vind ik ook 
belangrijk. Tijdens het toernooi heerst er een gevoel 
van saamhorigheid, wat echt bij Den Ham hoort. 
Iedereen wil helpen, ook al hebben sommigen 
verder niets met de voetbal te maken. 

Tijdens het toernooi denk ik er vaak aan, dat Hugo 
hier zelf aan meegeholpen heeft. Ik weet zeker dat 
hij van bovenaf meekijkt en trots op ons is.”

Won de eerste twee edities met HHC E1.
“Mijn vrouw is in hetzelfde jaar als Hugo overleden 
aan kanker. Dat maakt het Hugo Venebrugge-
toernooi voor mij speciaal. Het is voor mij een 
inspiratie ter ere van mijn vrouw. Daarom kom 
ik elk jaar weer langs op het toernooi. Als mijn 
gezondheid het toelaat, kom ik volgend jaar 
weer langs.”
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Speelde de finale met vv Den Ham 
JO11-1 in 2017
“Het was een mooi toernooi met veel goede 
tegenstanders. In de halve finale wonnen we na 
penalty’s van SV Nieuwleusen. In de finale liepen 
we het veld op, langs de beker, met vlaggen, 
vuurwerk en veel publiek om ons heen. Ondanks 
dat we niet wonnen, was het erg mooi om mee  
te maken!”
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Heeft meerdere finales mogen fluiten 
van het toernooi
“Via de vereniging kwam ik met Hugo in aanraking, 
omdat mijn zus rond diezelfde tijd ook ziek was. 
Hugo wilde graag, dat ik de finale van het toernooi 
zou fluiten. Het is voor mij ieder jaar het hoogtepunt 
van het voetbalseizoen. Zo mooi om die gespannen 
koppies van die jochies vlak voor de opkomst van 
de finale te zien. Van het laatste toernooi dat ik floot, 
heb ik een prachtige foto thuis als herinnering.”
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“We wilden er voor dit 
jubileum iets bijzonders van 
maken, dat is zeker gelukt.”

specialisten in beweging
fysiotherapie Den Ham  
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geeft 
vol 
gas

Vrouwen 1

Als ik de kantine binnenloop, 
zitten er al drie dames 
gezellig aan tafel te kletsen. 
Sanne Kelder, Ellen Marissen 
en Lian Dubbink gaan me 
van alles vertellen over hun 
team: Vrouwen 1. 
Na een tijdje wachten, wordt 
de vierde dame maar even 
gebeld. Tien minuten later 
komt Nina Sickman binnen 
rennen. “Sorry, vergeten”. 
De andere meiden moeten 
lachen. Echt iets voor Nina, 
vinden ze.

Lian en Sanne voetballen al twaalf jaar. Ellen heeft eerst nog wat andere sporten 
gedaan maar voetbalt ook alweer tien jaar. Nina speelt het spelletje ook al een 
hele tijd, maar ze voetbalt pas drie jaar in Den Ham. De Vroomshoopse heeft 
eerst bij Sportlust en de Vroomshoopse Boys gevoetbald. “Het bier is hier 
goedkoper en de kantine is langer open”, legt Nina uit. “Geintje natuurlijk”,  
zegt ze. “Maar ik ben blij dat ik in Den Ham voetbal, want het gaat er hier  
een stuk fanatieker aan toe en het is veel gezelliger.” 

Even wennen
Maar liefst zes nieuwe speelsters maken hun opwachting in Vrouwen 1. 
“Allemaal talenten, dus van harte welkom”, zegt Ellen. Trainer Jaap Schoppink 
heeft vorig jaar nieuwe ideeën over de speelwijze gelanceerd. Meer zonedekking 
en spelen zonder laatste vrouw en voorstopper. “Het voetbal is veranderd, 
er zit meer een gedachte achter”, legt Sanne uit. In het begin was de andere 
manier van spelen wel wennen voor de dames, maar nu gaat het stukken beter. 
“Eerst voetbalden we voor de lol, maar nu streven we naar kwaliteit. Jaap wil 
het vrouwenvoetbal op de kaart zetten”, vertelt Lian. De dames zijn hier alleen 
maar heel blij mee. Vrouwen 1 voetbalt aankomend seizoen in de derde klasse. 
Ze moeten vaak een eind rijden naar een uitwedstrijd, maar dat hebben ze er 
graag voor over. Het doel is om te eindigen bij de eerste drie. Natuurlijk willen de 
dames het liefst kampioen worden. 

Laag pitje
Helaas hebben de meiden veel gezelligheid gemist door Corona. Vooral het 
samen in de kantine zitten hebben ze erg gemist. De dames zijn zelf wel actief 
bezig geweest. “Vanuit de feestcommissie zijn er challenges georganiseerd en 
werd iedereen gestimuleerd om in beweging te blijven”, vertelt Nina. Het is een 
gek seizoen geweest zonder wedstrijden. De dames zijn blij dat ze weer mogen 
trainen en dat ze straks weer wedstrijden kunnen spelen. “We trainen nu weer 
met een doel en dat is toch veel fijner”, vindt Sanne. 

Complimenten
Als ik vraag waar Nina, Sanne, Ellen en Lian goed in zijn, regent het 
complimentjes. Nina is veel scorend. Ze zegt:” Ik baal echt als ik een wedstrijd 
niet scoor. Iedereen mag scoren, maar ik eerst.” Sanne functioneert goed als 
opkomende back. Samen met Ellen zijn ze een gouden duo op het veld. Ellen is 
heel sterk aan de bal. Ze kan goed verdedigen maar ook prima aanvallen.  

“v.v. Den Ham is een warme 
club waar we graag zijn”
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“Ellen is de perfecte middenvelder”, vindt Lian. 
Ze strooit met passes. De bijnaam van Lian is de 
bulldozer. “Dub heeft nooit een slechte dag”, zegt 
Nina. “Ze doet wat ze moet doen en zal nooit een bal 
zomaar wegschieten.”

Voetbal is bijzaak nummer 1 
Als de dames moeten voetballen op zaterdag drinken 
ze op de vrijdagavond geen alcohol. Iedereen is 
fanatiek en houdt rekening met de wedstrijd. “Voetbal 
is een teamsport en daarom kun je het niet maken om 
niet fit te zijn voor een wedstrijd”, zegt Nina. “Ik ben 
op vrijdagmorgen al zenuwachtig. Vaak check ik de 
tegenstander op Facebook”, vult ze aan. 
Gezelligheid vinden de meiden ook erg belangrijk. Ze 
zijn een hecht team en iedereen hoort erbij. Iedereen 
kan goed met elkaar opschieten. “De trainers willen 
ook echt dat iedereen plezier heeft”, zegt Sanne. “Als 
je plezier hebt, kun je beter presteren”, vertelt Ellen. De 
derde helft is altijd feest. Voor en na de wedstrijd is er 
muziek in de kleedkamer en wordt er volop gedanst. 
“Vanaf de warming up moet de focus er zijn”, legt Lian 

uit. Het team is een soort vriendinnengroep met allerlei 
leeftijden. De meiden vinden het jammer dat Marianka 
van den Hoeven gestopt is. “Zij was mijn idool toen 
ik klein was”, zegt Lian. De dames willen Marianka 
bij deze dan ook hartelijk bedanken voor alle leuke 
wedstrijden en trainingen. Ze is heel enthousiast en 
gaat zeker gemist worden. Vrouwen 1 hoopt Marianka 
gauw met de kleine langs de lijn te zien. 

Nieuw seizoen, nieuwe kansen
De meiden willen graag kampioen worden. Ze werken 
hard. “Misschien zijn we niet zo technisch”, zegt Ellen. 
“Maar dat hoeft niet slecht te zijn.” Alle vier zijn ze heel 
enthousiast over het spelletje maar ook zeker over het 
team. Ze hopen dat ze de komende jaren met veel 
plezier samen in Vrouwen 1 voetballen. Ellen, Lian, 
Nina en Sanne kijken uit naar de zaterdagen waarop 
ze weer wedstrijden kunnen spelen, vol gas kunnen 
geven en weer gezellig met elkaar in de kantine 
kunnen zitten. “Een zaterdag is voetbal en v.v. Den 
Ham is een warme club, waar we graag zijn”, sluit 
Nina het interview af. 

“Eerst voetbalden we voor de lol, 
maar nu streven we naar kwaliteit”

v.l.n.r: Nina Sickman, Sanne Kelder, Lian Dubbink en Ellen Marissen

Goosensplein 1, 7683CG Den Ham
Tel 0546 674334
www.hwcdenham.nl
info@hwcdenham.nl

Health&Wellness
centrum Den Ham

Vanuit het Health & Wellness centrum 
Den Ham verzorgen wij het inloop 
spreekuur voor de fysiotherapie en  
de hersteltraining bij onze mooie club  
v.v. Den Ham.

Dit jaar gaan wij ook op individuele 
basis herstel- en conditietrainingen 
aanbieden voor voetballers. Dit gaat 
plaatsvinden onder de noemer:  
“personal training”.
Tijdens deze training ligt het accent  
op kracht, explosiviteit, balans, core  

en kort voetenwerk. Ook individuele  
hersteltraining op maat is mogelijk. 
Hierbij wordt natuurlijk door de fysio-
therapie meegekeken.
Voor de dan nog ontbrekende schakel, 
voeding, ligt een concept klaar.

Wij hopen ook dit jaar weer een bijdrage 
te kunnen leveren aan de gezondheid  
en prestaties van de leden.

Namens het Health & Wellness centrum 
een mooi jubileumjaar toegewenst.

Gezond presteren dankzij
herstel- en conditietraining 
van Health&Wellness  
centrum Den Ham
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Ze droomde als klein meisje al van op hoog niveau voetballen, 
die droom is meer dan uitgekomen. Hieronder lees je via een 
vraag- en antwoordinterview over haar bijzondere en imposante 
voetballoopbaan, die op ons sportpark de Rohorst begon. 

Op welke leeftijd begon je met voetballen?
“Op 7-jarige leeftijd ben ik begonnen met voetballen. Toen bij  
de F’jes van Den Ham in een team met mijn klasgenootjes.”

Wat was jouw voetbaldroom?
“Vroeger droomde ik wel van het Nederlands elftal en dan met 
name om een eindtoernooi te halen en belangrijk te zijn voor 
het team. Echt over een betaald voetbalclub droomde ik niet, 
want dat bestond gewoonweg niet voor meisjes. De dromen die 
de meisjes nu kunnen hebben, zijn natuurlijk fantastisch. Er is 
zoveel ontwikkeling geweest in de laatste jaren. Nu kunnen de 
meisjes ook dromen van de topclubs.” 

Wat was jouw favoriete positie in het veld? 
“Ik begon bij de jeugd in de aanval, daarna was het vaak 
middenveld en uiteindelijk centraal achterin.” 

Met welke ‘bekende’ Hammer spelers (jongens/ 
mannen) heb je in de jeugd o.a. gevoetbald?
“Met Gert Nijmeijer speelde ik elk seizoen samen, om het jaar 
voetbalde ik met o.a. John Brakert, Gerko Kolkman, Jeroen 
Bosch, Bram Vuurboom (keeper); Gerdo Kuiper en mijn broer 
Joost deden ook regelmatig mee.”

Wat heb je als het meest positieve ervaren met  
en tegen de jongens voetballen?
“Het positieve is natuurlijk dat het handelingstempo veel hoger 
ligt. Er zijn tenslotte veel meer jongens dan meiden die bij de 
clubs voetballen dus het selecteren op leeftijd en niveau is veel 
gerichter. Jongens zijn vaak veel directer, is er een probleem 
en klets je erop, dan drink je daarna wat samen en is het over. 
Vrouwen en ik kan er zelf ook wat van …, kunnen zich alles als 
de dag van gisteren blijven herinneren ;-)”

Wat waren de mindere ervaringen?
“Ik heb eigenlijk geen mindere ervaringen. Ik heb een supertijd 
gehad bij de jongens. Wel heb ik ook nog een tijdje bij de 
meisjes gespeeld en deed dan ook vaak met de dames/vrouwen 
mee. Je merkt dan wel dat de gesprekken over hele andere 
dingen gaan en ik heb daar ook veel plezier gehad.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Toen ik net op voetbal zat waren er weleens ouders die het 
niet konden hebben dat ik de bal van hun zoontje afpakte of 
jongens die dat niet konden hebben. Daar werden weleens rare 
opmerkingen geplaatst.”
 
Welke hoogtepunten/mooie momenten kun je noemen  
bij v.v. Den Ham?
“Ik heb een geweldige tijd gehad bij Den Ham. De vele 
kampioenschappen bij de meisjes o.l.v. Marjan de Bruin en 
Anjelien Heuver. De voetbalkampen die we daar ook mee 
beleefd hebben. 
De prachtige tijd bij de jongens. De ludieke 1 aprilgrap van Seine 
Hakkers dat we tegen Heracles Almelo zouden oefenen. Het 
kampioenschap met de A1 was wel echt een enorme bekroning 
in mijn laatste seizoen op de Rohorst. Dat ik daarna nog een 
afscheidswedstrijd kreeg tegen het Nederlands vrouwenteam 
vond ik echt zo geweldig. In 2012 na mijn carrière heb ik nog 
de Alpe D’Huzes gefietst, om geld in te zamelen. Bij v.v. Den 
Ham is toen ook nog een prachtige wedstrijd geweest met een 
regioteam tegen het Nederlands team.”

Kun je een aantal leuke momenten/voorvallen noemen 
met het spelen tegen jongens?
“Haha, volgens mij was dat in Nijverdal ofzo. Toen hield een 
jongen mij vast en ging mijn beha los. Ik vroeg Erwin Lukas toen 
of hij wel even de haakjes vast wilde maken en deed mijn shirt 
omhoog. Stond hij daar stamelend, ehhh natuurlijk Marloes ;-)”

Marloes 
   de Boer

“Over een betaald voetbal- 
club droomde ik niet, want 

dat bestond gewoonweg 
niet voor meisjes”

Dat de meeste dromen bedrog 
zijn en het leven pas bij veertig 
jaar begint, die teksten/
uitspraken hebben in ieder 
geval geen betrekking op de 
ervaringen van Marloes de Boer. 
De 39-jarige inwoonster van 
het Groningse Hoogezand heeft 
namelijk al een rijk voetballeven 
achter de rug. 

Een voetbal-
carrière om 

van te dromen
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Welke leuke herinneringen heb je aan ON Groningen  
en Be Quick ’28?
“Met Oranje Nassau in Groningen heb ik een mooie tijd gehad. 
Mijn eerste jaren binnen de top van het vrouwenvoetbal. Met 
andere talenten samen voetballen, veel trainen en wedstrijden 
door heel Nederland. Dat was ook wel echt gaaf en weer eens 
wat anders als tegen SVZW of Daarle ;-)

We wonnen ook de beker. Na een aantal jaren ON wilde ik graag 
nog meer ambities waarmaken. Bij Be Quick ’28 werkte Mary 
Kok (vrouw van Jurgen Kok). Mary is een geweldige trainster 
en ik wilde graag nog stappen maken in mijn ontwikkeling. De 
overstap naar BQ ’28 was geweldig. Fitter dan fit en meedoen 
om de prijzen met snel en dynamisch voetbal.” 

Hoe was het spelen bij FC Twente en hoe lang heb je 
daar gevoetbald?
“Mary was via FC Twente en Joop Munsterman al vroeg bezig 
om ambitieuze plannen uit te werken. Vrouwen onderbrengen 
bij een BVO en een eredivisie opstarten was het idee. Vera 
Pauw was ook met dit plan bezig en samen zijn er toen een 
aantal clubs meegegaan met dit idee. Het begin was best 
wel improviseren, de overgang ging niet zomaar. Dat was 
echt pionieren. Teams indelen op sterkte om maar een goede 
competitie te krijgen die even sterk was. Contractbesprekingen, 
leaseauto’s, werkverletcontracten. Ja, dat was gaaf dat ik daar 
de pionier in was. In 2007 stond ik aan de aftrap in de Grolsch 
Veste met de eerste officiële eredivisiewedstrijd FC Twente – 
Heerenveen. Daarna hebben we ook nog de beker gewonnen 
en heb ik mijn carrière geëindigd met een landskampioenschap 
in 2011. Wat een kilometers heb ik in die tijd gereden. Elke dag 
van Hoogezand naar Hengelo (360km per keer) om te trainen, 
op donderdagavond competitie door heel Nederland en dat 
naast mijn werk, gelukkig wel met 12 werkverleturen.” 

Wat was gaaf aan het ‘international’ zijn en hoeveel  
optredens staan er achter jouw naam? 
“Wat gaaf is? Voor je eigen land uitkomen. Spelen in dat 
Oranjeshirt. Publiek dat in het stadion komt voor jou en fans die 
handtekeningen komen vragen en met je op de foto willen. Ik 
heb 60 interlands gespeeld en 5 op de Universiade. De laatste 

tellen officieel niet mee omdat dat ‘een OS voor studenten was’, 
maar wij waren daar met een compleet NL-team.” 

Kun je zowel van FCT als het Nederlands elftal  
de mooie momenten en hoogtepunten noemen?
“Ja ik heb ontzettend veel mooie momenten beleefd. Helemaal 
als ik nu terugkijk naar die tijd dan voel ik me echt bevoorrecht. 
Ook al heb ik enorm moeten investeren. In de jaren van de 
hoofdklasse zaten we intern in Zeist van maandagavond t/m 
woensdagmiddag. Daarnaast studeerde ik ook nog, dus dat 
was wel pittig. 
Mooie momenten in vogelvlucht. Te beginnen met de jeugd. 
In 1996 ben ik Europees Kampioen geworden O16 met 6 
tegen 6 in Engeland. Ze hadden daar alles mini nagebouwd, 
ook het Wembley. We wonnen een reis naar Rio de Janeiro. 
Daarna debuut in het ‘echte’ oranje in 2001. Scoren in een 
kwalificatieduel met een kopbal in de kruising tegen Frankrijk. 
Zilver op de Universiade 2001 in China. Reizen naar Korea, 
Zuid-Afrika, Canada noem maar op. Op elke voetbaltrip zorgde 
de begeleiding er wel voor dat we ook nog wat van de stad/
cultuur konden proeven. 
Bij FC Twente natuurlijk de eerste keer in FC Twente-shirt. Je 
eigen shirts met naam. Trainen zoals de mannen. Bekerwinnaar 
worden en landskampioen in een goed gevulde Grolsch Veste. 
Daarna kregen we een huldiging met de mannen. Dat zal ik ook 
nooit vergeten. Met o.a. Ruiz, Douglas en Theo Jansen met de 
boot door Enschede en een enorm feest. 

Enorme tegenslagen kwamen nog tussendoor. In de bekerfinale 
in 2008 scheurde ik mijn voorste kruisband van mijn linkerknie. 
Nadat ik me helemaal terug had geknokt kreeg ik de voorkeur 
van Vera Pauw en werd ik geselecteerd voor het EK in 2009. 
Dat was echt een enorm hoogtepunt natuurlijk. Ook al kwam ik 
niet verder dan 10 speelminuten in de halve finale. Ik stond daar 
wel! Een week na de halve finale speelde ik een oefenwedstrijd 
met FC Twente bij HHC Hardenberg. Daar scheurde ik na 
een prima 30 minuten gespeeld te hebben opnieuw mijn 
voorste kruisband in mijn linkerknie ;-( daar heb ik flink wat 
tranen om gelaten maar ik wist ook zeker dat ik terug moest 
knokken. Dat heb ik ook gedaan met als bekroning dus het 
landskampioenschap in 2011.”

Waar kun je aan zien dat vrouwenvoetbal op de  
kaart staat en serieus wordt genomen? 
“Aan alles! De rolmodellen die de vrouwen zijn, de clubs 
waar ze nu spelen. De opleidingen die er voor meisjes zijn 
om zich optimaal te kunnen ontwikkelen. De aandacht die 
ze krijgen, geweldig. Ze worden steeds meer gezien als 
volwaardige atleten en steeds minder vergeleken met de 
mannen.” 

Wat doen je momenteel nog aan voetbal/sport?
“Op dit moment doe ik niets met voetbal. Het ‘moeten’ 
staat me nog steeds tegen na al die jaren. Als je aan 
teamsport doet, dan moet je er ook voor gaan en niet om 
een wissewasje afhaken en afzeggen. Dan laat je je team in 
de steek. Die verantwoordelijkheid wil ik niet meer. Ik steek 
mijn tijd liever in mijn gezin. Wel doe ik aan spinning/fitness 
en hardlopen.”

Wat wil je de Hammer meiden/vrouwen meegeven?
“Eigenlijk aan iedereen die voetbalt: doe dat vooral met heel 
veel plezier en probeer alles eruit te halen wat erin zit. Sta je 
op het veld, probeer dan ook maximaal alles te geven voor 
jezelf en voor elkaar. Als je voor jezelf doelen hebt, dan moet 
je soms moeilijke keuzes maken en verder gaan dan je eigen 
club en vriendenteam.”

Welke banden heb je nog met v.v. Den Ham en hoe 
volg je de verrichtingen nog?
“Blauw en witte kleuren, Den Ham de club waar ik van hou. 
De club zit in mijn hart en dat blijft altijd zo. De geweldige 
jaren die ik gehad heb zal ik nooit vergeten. En dan hebben 
we het nog niet eens over de kantineverhalen. Jodelende 
Jenny en de verhalen van Harmen Broekate … haha, dat zal 
ik allemaal maar niet vertellen. Ik volg het nog via mijn vader 
en via facebook. Geweldig hoeveel clubliefde er zit en v.v. 
Den Ham een spil in het dorp is. De kantine, het complex,  
de velden en nu ook een fietspad met verlichting, Chapeau!” 

“Wat gaaf is? Voor je eigen land uitkomen.
 Spelen in dat Oranjeshirt. Publiek dat in 

het stadion komt voor jou”

“Sta je op het veld, probeer dan 
ook maximaal alles te geven 

voor jezelf en voor elkaar”
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Walter Weghorst, toevallig familie van? Lachend:  
“Nee, niet direct. Het is wel eens uitgezocht en in de 
verte zijn we familie, maar verder geen directe familie.”
In het dagelijkse leven is Walter, vader van drie zonen, 
accountmanager bij Assist Verzuim te Rijssen, een 
organisatie die zich focust op maximale inzet van 
personeel, door verzuim te voorkomen.

In zijn carrière speelde Walter zijn wedstrijden, met 
een uitstapje naar de Twentse jeugdselectie, bij TVC 
’28 uit Tubbergen. Tot zijn 34e als speler van het 
eerste elftal en daarna werd Walter trainer. “Ik heb 
het trainen altijd al leuk gevonden, in het begin de 
F’jes en vervolgens de D’tjes. In het eerste elftal heb 
ik zelfs nog met de jongens samengespeeld die ik 
in de jeugd heb getraind. Toen ik ben gestopt met 
voetballen bij het eerste ben ik gevraagd om trainer 
te worden van het derde elftal van TVC ‘28. Als je iets 
wilt, moet je het goed doen dus ben ik ook gestart met 
de trainingscursus TC3. Dit is me zo goed bevallen 
dat ik het jaar erop direct door ben gegaan voor 
TC2. Hiervoor heb ik stagegelopen bij Quick ‘20 A2, 
we speelden 2e divisie met o.a. Tim Breukers (later 
profvoetballer bij Heracles Almelo en FC Twente) in  
de selectie. Een erg leuke ervaring!”

Na het behalen van TC2 wilde Walter graag bij een 
eerste elftal aan de slag en die kwam er. “Na het 
behalen van TC2 ben ik gestart bij De Tukkers. Ik 
ben hier 2 jaar trainer geweest en hier gevormd als 
trainer. Vervolgens ben ik gevraagd om trainer te 
worden van mijn oude cluppie TVC ‘28. Hier heb ik 
vijf jaar gezeten en heb ik een mooie tijd gehad met 
o.a. kampioenschappen, nacompetities en promoties. 
Na het behalen van TC1, met een stageperiode bij 
Excelsior ’31, de volgende clubs nog getraind KOSC, 
Achilles ’12, DETO, FC Suryoye Mediterraneo en 
De Esch alvorens v.v. Den Ham contact met hem 
zocht. “Op de een of andere manier pakte het me. 
Een toonaangevende club in de regio, met een 
goede mentaliteit, goede groep supporters en prima 
faciliteiten.”
In juni heeft Weghorst al even kort kennis kunnen 
maken met de selectie van het eerste elftal. “Deze 
periode stond vooral in het teken van observeren  
en elkaar leren kennen. In de voorbereiding zullen we 
meer accenten leggen op het spel. Ik wil graag spelen 
vanuit balbezit en zelf dwingend aanwezig zijn. Initiatief 
nemen is belangrijk.”
Walter, heel veel succes en plezier bij onze prachtige 
club v.v. Den Ham.

Ondertussen hebben we de gehele geschiedenis van voetbalvereniging  
Den Ham doorlopen, maar liefst 75 jaar teruggekeken in de historie.  
Maar het is ook belangrijk om vooruit te kijken. Het eerste elftal start dit jaar  
met een nieuwe hoofdtrainer, maar wie is Walter Weghorst eigenlijk?

De nieuwe 
hoofdtrainer: 

Walter  
Weghorst
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De vijftien sterren van 
Starselect sieren al 

vijftien jaar het tenue van 
v.v. Den Ham.

Opgericht in 2006, 
tijdens het 60-jarig 

jubileum van de Hammer 
voetbalclub, is deze 

hoofdsponsorgroep de 
belangrijkste sponsor van 
de voetbalvereniging Den 

Ham. Een zeer stabiele 
groep van sponsoren, met 
slechts enkele mutaties in 

het ledenaantal door de 
jaren heen. 

Starselect Den Ham

De v.v. Den Ham is maar wat blij met deze sponsorgroep. Zonder de inbreng van deze 
sponsoren zou het haast niet lukken om het product voetbal betaalbaar te houden voor 
de leden. Mede door deze sponsorgroep is de v.v. Den Ham een gezonde vereniging, 
waar de jeugd van Den Ham zich thuis voelt, en waar de bevolking van Den Ham 
natuurlijk ook trots is op de 75-jarige jubilaris.

Het begin
Collega voetbalverenigingen in de buurt kenden het fenomeen van zo’n groep al langer. 
In 2006 besloot ook het bestuur van de v.v. Den Ham over te gaan van een enkele 
sponsor naar een sponsorgroep. Tot aan dat jaar kende Den Ham in de bedrijven van 
Autobedrijf Heikens en Koskamp automaterialen steeds een enkele hoofdsponsor.  
Om de financiële positie van de club te waarborgen en te verstevigen werd de 
hoofsponsorgroep Starselect Den Ham opgericht. Er werd door Stijlgenoten een  
mooi logo ontworpen waarbij de vijftien sterren de vijftien leden symboliseren. 

Exposure
Op het sportpark De Rohorst wordt er extra exposure gegeven aan de hoofdsponsor-
groep. Boarding aan de achterzijde en boven de tribune sieren, getooid met de logo’s 
van de deelnemers, het hoofdveld. Ook bij de entree van ons sportpark zijn de logo’s 
van de diverse deelnemers te vinden. Daarnaast trachten we door gezellige informele 
bijeenkomsten en bedrijfsbezoeken de onderlinge band tussen de deelnemers te 
versterken. Vanzelfsprekend is ook het tenue van ons eerste team voorzien van  
de sponsornaam en het logo. Op de achterzijde van dit jubileummagazine vindt u  
de logo’s van de huidige leden van Starselect Den Ham.

Opgericht in 2006, tijdens ons 60-jarig jubileum, mogen we thans na vijftien jaar  
bij ons 75-jarig jubileum nog steeds dankbaar terugkijken op de ontvangen steun.  
De v.v. Den Ham ziet de toekomst dan ook met vertrouwen tegemoet, samen met  
de vijftien sterren van onze hoofdsponsorgroep Starselect Den Ham. 

De Starselect sponsoren bijeen  
tijdens de oprichting in 2006

een select gezelschap!



A-Selectie 
v.v. Den Ham seizoen 2021-2022

Van links naar rechts: Jorn Veldhuis, Randall van Haarst, Mike Bolman, Rane Kootstra, 

Malke Gecer, Jeffrey Ekkel, Ruben Kelder, Thomas Remmink, Luuk Kuiper, Kevin Ruiterkamp, 

Joost Veurink, Mark Nijenhuis, Jelmer Bolks, Tim Pekkeriet, Rick de Weert, Nick Buitenhuis, 

Nick Haselhorst, Michiel Schurink en Daan Timmerman.
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generaties
Nijzink

voetbal, voetbal en nog eens voetbal
Nooit een andere sport
Het liefst blijven vader en zoon thuis voor een 
wedstrijd van hun lievelingsclub Feyenoord of het 
Nederlands elftal. Maar als het niet anders kan, 
gaan ze wel ergens heen waar de wedstrijd zeker 
aan zal staan. Voor zowel vader als zoon Nijzink is 
er nooit een andere sport geweest. Voetbal was 
vanzelfsprekend. Roelof ging met zijn oudere broers 
mee naar de Rohorst. Er was altijd wel een team waar 
plek voor hem was om mee te doen. 

Feyenoord
In de tijd dat voetbal op tv kwam, Roelof was toen 
ongeveer 15 jaar, won Feyenoord de Europacup 1 
tegen Celtic. Dat was in het jaar 1970. Vanaf toen 
was hij fan van Feyenoord. Tim vertelt dat het bij 
hen thuis aan de Roggestraat altijd over Feyenoord 
ging. “De beleving van Feyenoord spreekt me erg 
aan”, zegt Tim. “Zonder altijd naar de kwaliteit te 
kijken”. Er is altijd passie en strijd. “Voetbal is niet 
altijd leuk”, zegt hij met een knipoog. De eerste 
herinnering van Tim aan Feyenoord is het doelpunt 
van Mike Obiku in de bekerwedstrijd tegen Ajax in 
1995. Het kampioenschap in 1999 was ook een 
hoogtepunt. Thuis ging de vlag uit. De heren kijken 
altijd naar Feyenoord als ze thuis zijn. Tim kijkt ook 
andere wedstrijden, maar Roelof kijkt echt niet naar 
Ajax. “Zonde van de stroom”, vindt hij. Ook Sep en 
zijn broertje Job hebben uiteraard al een tenue van 
Feyenoord. 

Blauw en Witte kleuren
“v.v. Den Ham is niet weg te denken uit mijn leven,” 
zegt Roelof. “Het zit in mijn genen”. “Het is een 
vereniging waar ik altijd blijf komen, ongeacht mijn 
toekomst”, legt Tim uit. Ondanks dat hij het prima 
naar zijn zin heeft als hoofdtrainer van Voorwaarts is 
de betrokkenheid bij de Hammer voetbalclub groot. 
Niet alleen omdat Sep er voetbalt. Roelof heeft 

een actief verleden bij de club. Hij heeft lang in het 
eerste elftal gespeeld. Later met veel plezier in het 
zevende. Ook is hij leider geweest bij A1, jarenlang 
grensrechter bij het eerste en heeft hij zo ongeveer 
alle bestuursfuncties wel gehad. 

Een normale zaterdag
Een normale zaterdag begint vroeg aan de 
Lambertinck. Sep is ’s nachts altijd wel een keer 
wakker en ook vroeg uit de veren omdat hij voetballen 
best spannend vindt. Uiteraard gaan Tim en Roelof 
zoveel mogelijk kijken bij het team van Sep. Soms 
moet Roelof voor zijn werk als koster nog even naar 
de kerk. Tim vindt het fijn dat hij geen verplichtingen 
heeft op de zaterdagmorgen. Nu kan hij gezellig nog 
even op het sportpark blijven hangen, een kopje koffie 
drinken en nog een wedstrijd kijken. ’s Middags wacht 
zijn taak bij Voorwaarts. Hanneke gaat vaak of met de 
kinderen naar het eerste kijken of haar man steunen 
bij Voorwaarts. Roelof kijkt ook graag bij Den Ham 1, 
maar als de uitwedstrijd ver weg is, gaat hij ook graag 
naar Voorwaarts. “Ik ken nog wel wat jongens van 
vroeger, dus dat vind ik leuk. Ook ben ik natuurlijk heel 
benieuwd hoe het team van Tim het doet,” vertelt hij. 

De toekomst
Beide heren zijn niet zo met de toekomst bezig. Tim 
hoopt over een aantal jaren terug te komen bij Den 
Ham. Misschien wel als jeugdtrainer. “Ik kijk wel wat 
er op mijn pad komt, maar ik wil vooral dingen doen 
die ik leuk vind”. Sep weet niet wat de toekomst 
betekent, maar hij wil lekker voetballen met zijn 
vriendjes en kan flink balen als hij een kans mist. 
“Met zijn fanatisme zit het wel goed”, lacht Tim. 
Roelof wil zo lang mogelijk genieten op de Rohorst 
van Sep en hopelijk Job en wie weet worden 
kleindochters Suze en Lola wel grote talenten in 
Vrouwen 1. Dan is Roelof daar vast ook te vinden  
als trotse opa. 

Als ik bij Tim en Hanneke aankom staat de tv aan. Tim en Roelof zitten samen onder de 
overkapping Formule 1 te kijken. “Bij gebrek aan voetbal kijken we maar Formule 1”, lacht 
Tim. “Ook geen straf hoor”, vult hij aan. Voetbal is toch wel de belangrijkste bijzaak in het 

leven voor beide mannen. “Een goede gezondheid is natuurlijk het allerbelangrijkste wat er 
is”, legt Roelof uit. Ook kleinzoon Sep is helemaal gek van voetbal. Toen Sep na de lockdown 

weer mocht trainen stond hij de eerste keer om half zes ’s morgens bij Tim en Hanneke in de 
slaapkamer met zijn voetbalpakje al aan. “Dat zegt wel genoeg toch?” vindt Tim. 
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Sep, Roelof en Tim
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Eddy speelt maar liefst 15 seizoenen in Den Ham 8. “Twintig 
jaar geleden zijn we naar Vriezenveen verhuisd en daar heb 
ik enkele jaren bij DETO gespeeld. Nadat we een huis in Den 
Ham hebben gevonden, ben ik ook weer bij v.v. Den Ham gaan 
voetballen en ben in het 8e elftal gekomen.” André en Michel 
zijn de tel ondertussen kwijtgeraakt, maar ook zij spelen al heel 
wat jaren in het 8e. Arjan is geen speler, maar al geruime tijd 
coach van het elftal. “Na een knieblessure ben ik gestopt met 
voetballen en ben ik coach geworden. In het begin hadden we 
een groep spelers, maar totaal geen team. Het was een beetje 
los zand. In een gesprek met Michel heb ik mijn doelstelling 
aangegeven om er een team van te maken. Voetballen dat doe 
je niet alleen, dat doe je met elkaar. Begeleiding, spelers maar 
ook de grensrechter moeten een geheel worden. Kapsones 
worden bij Den Ham 8 de kop in gedrukt. Doe gewoon 
normaal, dan hoor je erbij.” Michel vult aan: “Arjan is gewoon 
een topcoach, zet iedereen op zijn plek wanneer het moet. Om 
er een team van te maken, moet je ook een eenheid uitstralen 
en zodoende ben ik gestart met het sponsoren van een mooie 
kledinglijn van Den Ham 8.” Het is niet bij shirts gebleven, 
Den Ham 8 beschikt momenteel over een zeer compleet 
kledingpakket van o.a. shirts, polo’s, warmloopshirts en jasjes. 
Eerlijk is eerlijk, de heren van DH 8 lopen er picobello bij!

Maar wat is toch de reden dat deze heren elk jaar nog maar 
weer een jaartje doorgaan met voetballen? Hierover zijn ze 
het samen eens. Eddy: “Den Ham 8 is een supergezellig team 
en dat is de grootste motivatie.” André vult aan: “Het is een 
hele mooie mix van jong en oud en naast de gezelligheid is 
voetbal een geweldig mooi spelletje. We zijn een echt team met 
een goede leider. Arjan heeft er in de loop van tijd een team 
van gemaakt. Hij bewaakt de balans en zorgt voor de juiste 
teamspirit.” Zowel Michel als André kregen onlangs nog fysieke 
ongemakken en scheurden de kruisband af, maar gaan gewoon 
weer een jaartje door. Michel: “We hebben een geweldig mooi 
team, een mooie mix van routine en jonkies. Niet alleen spreken 
we elkaar bij de voetbal, maar ook buiten de voetbal spreken we 
met elkaar af. Het is gewoon een soort vriendenteam.” Typerend 
voor de teamband is ook dat Michiel Kleine Deters, woonachtig 
in Dronten, elke zaterdag naar Den Ham komt om met zijn 
geliefde DH 8 een wedstrijd te spelen. Niet alleen de heren 
kunnen het goed met elkaar vinden. Ook de spelersvrouwen 
zijn onderdeel van het team. Het is zelfs zo gezellig, dat de 

damesvrouwen een eigen app hebben en graag aanwezig zijn 
bij de voetbal. Wie denkt dat het Den Ham 8 altijd voor de wind 
gaat heeft het mis. Eddie: “Den Ham 8 heeft niet alleen maar 
goede jaren gehad. We hebben ook vele magere jaren gekend 
en toen was het plezier ook wel iets minder. Gelukkig gaat het 
de laatste jaren beter. Wat ook leuk is dat mijn zoon Stan en 
broer Wilco komend seizoen in het elftal gaan voetballen.”

Elk team kent hoogte- en dieptepunten. Het dieptepunt was 
de verloren kampioenswedstrijd tegen OZC Ommen. Ondanks 
de koppositie en de hooggespannen verwachtingen werd 
er helaas verloren. Arjan: “Na het verlies en het misgelopen 
kampioenschap ging het team met opgeheven hoofd met de 
huifkar terug naar Den Ham.” Eddie: “De teamspirit was top!” 
Over het mooiste moment zijn de heren het snel samen eens: 
het kampioenschap van vijf jaar geleden, seizoen 2015/2016. 
Na een ijzersterk voetbaljaar kwam al ruim voor het einde van  
de competitie de beloning: glorieus kampioen! 
Naast plezier in het veld heeft Den Ham 8 ook plezier buiten  
het veld. Arjan: “Op een familiedag van de voetbal werden we 
als team gevraagd om een optreden te geven. We kozen ervoor 
om als Sjonnies op te treden. Dit bleek een succes want na de 
gezellige feestavond werden we gevraagd om op te treden voor 
een 50e-verjaardag en 25-jarig huwelijk. Omdat dit zo gezellig is, 
treden we nu eigenlijk op bij alle feestjes van alle teamgenoten.” 
Het succes is zelfs zo groot dat ze benaderd zijn om op te 
treden bij de voetbalvereniging in Vroomshoop. Natuurlijk enorm 
trots dat ze benaderd zijn, maar uiteindelijk hebben ze bedankt 
voor de eer. Heren, veel succes komend seizoen en hopelijk kan 
v.v. Den Ham nog jarenlang genieten van het achtste elftal.  
De boys van dit team zijn al jaren een mooi stel binnen en buiten 
de lijn.

Het achtste elftal, een mooi elftal met een prima mix van jong en oud. Enkele ervaren 
spelers spelen al jaren in het 8e. Waarom gaan ze steeds een jaartje door? We vragen  

het aan Eddy Holsappel, Arjan Lukas, André Dekker en Michel Wemekamp.

“Het is een hele mooie 
mix van jong en oud 
en naast de gezelligheid 
is voetbal een geweldig 
mooi spelletje”

Al jaren 
een mooi 

stel 8Den 
Ham 

V.l.n.r. Arjan Lukas, Michel Wemekamp, André Dekker en Eddy Holsappel
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In de afgelopen jaren kreeg de 
gehele onderbouw van v.v. Den 

Ham (JO7 t/m JO13) de trainingen 
aangeboden door middel van een 
goed gefundeerde circuittraining. 

Hiermee ontvingen ze een stevige 
basis voor de toekomst, die nu met 

het gebruik van VTON een extra 
kwaliteitsimpuls krijgt.

Hammer jeugdtrainingen
Kwaliteitsinjectie

“VTON heeft een 
database met ruim 
2000 verschillende 

oefeningen”

VTON is een complete voetbalopleiding voor de jeugd in 
een app. De afkorting VTON staat voor Voetbal Technische 
Ontwikkeling, een programma waarmee trainingen voor 
jeugdelftallen kunnen worden gekoppeld aan een app op  
de smartphone.

Melvin Hallink en Gert Bijlstra zijn de kartrekkers van dit 
project. “Vijf jaar geleden hebben we voor de jeugdopleiding 
een volledig trainingsplan opgesteld vanuit de visie van 
v.v. Den Ham: plezier, structuur en het goed opleiden van 
spelers, trainers en leiders. Dit plan werkt goed, dat krijgen 
we van andere verenigingen vaak te horen”, aldus Gert.

Gert geeft aan, dat er voor spelers, trainers, leiders én 
coördinatoren grote voordelen zijn. “We maken veel gebruik 
van de kracht van de herhaling en herkenbaarheid van 
oefeningen voor de jongste spelers.” Melvin vult aan: “Er 
zijn acht thema’s, zoals aannemen, dribbelen of schieten, 
waar passende oefeningen voor nodig zijn. VTON heeft 
een database met ruim 2000 verschillende oefeningen. 
Met VTON willen wij ons huidige plan aanvullen met nieuwe 
oefeningen. Met deze database wordt de inhoud van het 
trainingsplan kwalitatief steeds beter.”

“Nu moeten we nog de huidige trainingen zelf in elkaar 
zetten, opslaan en daarna versturen via Whatsapp of mail. 
Straks kunnen wij de jaarplanning met oefeningen digitaal 
klaarzetten. Zo kunnen alle trainers via de app zien welke 
oefeningen er de komende training gepland staan, wat het 
doel van de training is, staan er begeleidende filmpjes bij en 
geeft de app tips om oefeningen aan te passen.”

“VTON heeft 
voordelen voor spelers, 
trainers, leiders én 
coördinatoren”

“Alle leiders, trainers en coaches zien ook welk thema er in 
de week is behandeld en kunnen op zaterdag voorafgaand 
aan de wedstrijd met hun spelers terugkomen op de 
doelen en oefeningen van die week. Tenslotte kunnen de 
coördinatoren gerichter hulp en feedback geven tijdens 
trainingen, omdat zij weten waar de teams die week op 
trainen”, geeft Melvin aan. 

‘VTON zal als rode draad worden ingezet voor de oefenstof 
in de onderbouw, dus tot de leeftijd van 12 jaar. In de 
bovenbouw is de app een ondersteuning voor de trainers. 
Er staat voor elke week een volledige training klaar om te 
gebruiken. Trainers kunnen ook de database als hulpmiddel 
gebruiken om nieuwere vormen te vinden voor eigen 
trainingen.”

Hoe is het proces met VTON verlopen? Gert: “Een paar 
jaar geleden hebben we een uitnodiging van FC Twente 
over VTON gehad. De jeugd van FC Twente werkt ook 
met deze complete voetbalopleiding en zij wil meer met de 
regio samendoen. Door de huidige veranderingen binnen 
de verenging en het vernieuwen van ons huidige plan, 
hebben we vorig jaar contact met de mensen van VTON 
gezocht. In juni 2020 hebben wij een kennismakings- en 
demonstratieavond gehad samen met een aantal trainers 
en coördinatoren. Toen is unaniem besloten om VTON te 
gaan gebruiken.” Melvin vult aan: “Ik heb een demoversie 
getest en mijn bevindingen teruggekoppeld naar de 
jeugdcommissie. In een aantal avonden hebben we alle 
trainingen van het huidige trainingsplan digitaal aangemaakt 
in VTON. Deze investeringen willen wij goed aanbieden 
binnen de jeugdafdeling, zoals de club dit voor ogen heeft.”
“Het doel was om na de winterstop 20/21 officieel te gaan 
starten met VTON. Nu willen we als het mogelijk is aan het 
begin van het seizoen 2021-2022 een startbijeenkomst 
houden, zodat iedereen er gelijk goed mee kan beginnen. 
Wij hopen vervolgens van trainers goede feedback te 
ontvangen. De visie van v.v. Den Ham wordt in onze 
beleving goed ingevuld door deze nieuwe kwaliteitsinjectie 
van de jeugdtrainingen op de Rohorst. Voetbal verandert 
steeds meer, het wordt steeds dynamischer en explosiever. 
Om de voetbalvereniging op het niveau te houden waar 
we nu staan, zullen wij ons als club ook moeten blijven 
ontwikkelen. Die ontwikkeling begint al bij de jeugd. Want  
zij zijn de toekomst van onze prachtige club!”

Melvin Hallink en Gert Bijlstra
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Aantal jaren op voetbal vier jaar 
Favoriete positie Centrale middenvelder of aanvaller 
Sterkste been Linksbenig 
Favoriete club Ajax en vv Den Ham 
Favoriete speler Frenkie de Jong en Lieke Martens 
Hobby’s Mountainbiken, hardlopen, voetballen 
Favoriete eten Patat en macaroni 
Hekel aan Klagen bij de scheidsrechter (helpt niks)
Voetballende familieleden Jorian (broer, Den Ham 2) 
en veel neven en een nicht
Is op voetbal gegaan, omdat het een hele leuke sport is. 
Ik doe het al van kleins af aan. Na zwemles mocht ik zelf op 

Leeftijd: 10 jaar 
Team 2021/2022:
 JO11-1G

Carlijn 
Schaap

Aantal jaren op voetbal Drie jaar
Favoriete positie Rechtshalf
Sterkste been Rechtsbenig
Favoriete club PSG
Favoriete speler Frenkie de Jong
Hobby’s Survivallen, afspreken met vrienden of familie
Favoriete eten Spaghetti met spinazie 
Voetballende familieleden Lenn (JO15-2), Jesser (JO13-
2), mijn vader heeft jaren gevoetbald en mijn opa voetbalt 
nog bij de Gold Stars in Vriezenveen (Walking Football)
Is op voetbal gegaan, omdat ik eerst in Vroomshoop op 
de korfbal zat. Ik vond dat niet leuk meer en veel vriendinnen 

Ghisan 
Hekman

Leeftijd: 15 jaar
Team 2021/2022: 
MO17-1

Aantal jaren op voetbal Acht jaar, waarvan nu drie jaar 
in Den Ham 
Favoriete positie Spits 
Sterkste been Rechts
Favoriete club FC Twente 
Favoriete speler Kylian Mbappé 
Hobby’s Gamen, voetballen, afspreken met vrienden, 
drummen en muziek luisteren
Favoriete eten Turkse pizza met zelfgemaakte knoflooksaus
Hekel aan Nare geluiden 
Voetballende familieleden: Yaron (broertje, JO13-2), mijn 
vader (MVV’69), twee neefjes en een nichtje 
Is op voetbal gegaan, omdat het mij wel leuk en stoer leek. 

Leeftijd: 14 jaar 
Team 2021/2022: 
JO15-2 

Manoah 
van Ketel 

Hammer talenten
 op de Rohorst

In de jeugd van v.v. Den Ham loopt genoeg (on)bekend talent rond, 
die wellicht ooit in Den Ham 1 of Vrouwen 1 zullen schitteren. 
Drie jeugdspelers van v.v. Den Ham worden aan u voorgesteld.

voetbal en op school voetbal ik veel
Zit op voetbal, omdat ik samen met mijn team veel kan trainen 
en dan wedstrijd spelen. Ik heb altijd veel energie en dan kan ik 
veel rennen om dit kwijt te kunnen. En het is erg gezellig
Mooiste doelpunt/actie In de JO11-2 dribbelde ik van 
de ene naar de andere kant van het veld en kapte een paar 
tegenstanders uit. Toen kaatste ik met iemand anders. 
Daarna schoot ik de bal in het hoekje en had ik gescoord
Sterkste kant Ik kan veel rennen, goed overspelen, ben fanatiek 
en heb een goede conditie.
Wil beter worden in Meer tegenstanders uitspelen, meer 
doelpunten maken en met mijn rechterbeen beter worden

Kampioenschap In de JO9-3. Was leuk met mijn vader als 
leider. We mochten op de kar door Den Ham en er was een 
blauwe en witte rookbom. We kregen patat, een medaille en 
een T-shirt en in de kantine gingen mensen klappen
Dit moment vergeet ik liever Ik heb mijn sleutelbeen 
gebroken in dezelfde wedstrijd toen ik mijn mooiste goal scoorde
v.v. Den Ham Leuke club, iedereen is vriendelijk en naast 
training en wedstrijden organiseren ze dingen als de 
voetbal-tweedaagse
Komend seizoen Kampioen worden
Toekomst Heel goed proberen te worden en misschien wel 
bij Ajax voetballen

stopten ermee. Ik ben eerst een jaar op survival in Nijverdal 
gedaan. Toen ben ik door Pien Kolkman aangespoord om 
op voetbal te gaan, samen met Tara Kanters
Zit op voetbal, omdat ik teamsport het leukst vind. 
Samen met elkaar een wedstrijd proberen te winnen met 
een goede inzet
Mooiste doelpunt/actie Ik heb in mijn hele carrière drie 
keer gescoord, maar daar zat één mooi doelpunt bij. 
Sterkste kant Een goede conditie en veel 
doorzettingsvermogen
Wil beter worden in aanvallen, schieten op goal en 
meer doelpunten maken 

Kampioenschap Direct in mijn eerste jaar in MO15-1. We 
waren toen ook ver in de beker, maar door Corona ging dat 
helaas niet door
Dit moment vergeet ik liever Dat ik moest voetballen met 
een tampon in mijn neus door een hevige bloedneus
v.v. Den Ham Een mooie club in een klein dorp, iedereen kent 
elkaar. Als je een keer alleen in de kantine bent, is er altijd wel 
iemand die je kent en word je door anderen erbij betrokken
Komend seizoen Hopen op natuurlijk een nieuw 
kampioenschap, maar ook dat ik mezelf verder kan ontwikkelen 
Toekomst Dat het vooral gezellig mag blijven. Vrouwen 1 is 
niet per se het doel, ik probeer het beste eruit te halen 

En het was de enige sport in Marle, iedereen speelde daar
Zit op voetbal, omdat het een teamsport is, waarbij je moet 
samenwerken. En het geeft een kick als je hebt gescoord
Mooiste doelpunt In de E-tjes (huidige O11) heb ik met 
een omhaal gescoord. We kregen een corner, de bal werd 
aangenomen, ging door de lucht en mijn omhaal zat in de goal
Mooiste actie Op een partij bij de JO13-2: één speler 
gepasseerd, met een schaar langs de andere, tussen twee 
verdedigers door en toen een doelpunt 
Sterkste kant Snelheid en scorend vermogen
Wil beter worden in Technischer worden en looplijnen 
herkennen
Kampioenschap Vier keer bij MVV ‘69. De finalewedstrijd 

tegen Vilsteren was de mooiste. De eerste helft gekeept, de 
tweede helft gescoord en uiteindelijk een 3-1 winst en dus het 
kampioenschap
Dit moment vergeet ik liever In de JO13-2 tegen avc 
Heracles. We stonden 5-3 voor met nog vijf minuten te spelen. 
De wedstrijd sloeg compleet om en we verloren alsnog met 6-5
v.v. Den Ham Een mooie club. Ik ben ernaartoe gegaan om er 
dingen te leren en op een hoger niveau te spelen
Komend seizoen Ik hoop aan het eind van het seizoen veel 
geleerd te hebben en het liefst natuurlijk bovenaan te eindigen 
met mijn team. Mijn doel is minimaal 30 doelpunten te maken
Toekomst Zo hoog mogelijk proberen te voetballen bij 
v.v. Den Ham
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Liverpool, Barcelona, Juventus of Manchester United: elk kind droomt er van, om later 
profvoetballer te worden. Vele jaren later dartelen de meesten van hen op de groene 
weide van de Rohorst, strijdend in de lokale derby tegen de Vroomshoopse Boys 1 of 
misschien wel tegen Daarle 3 in de inmiddels beroemde en beruchte kelderklasse. 
Een aantal zeer jeugdige oud-spelers van v.v. Den Ham heeft de mogelijkheid om te 
blijven dromen van die éne kans als profvoetballer: zij trainen of spelen bij een BVO 
in de regio. Een aantal spelers vertellen hun verhaal: Hoe zijn ze er terecht gekomen? 
Hoe ziet hun week er uit? En vooral: waar dromen zij van?
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PEC Zwolle
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10 jaar

FC Emmen

Jorn 
ter Bekke 

“Eerst voetbalde ik bij Den Ham in de F-League en de JO9 en trainde ik 
elke woensdagmiddag in Emmen. Ik heb in oktober 2018 meegedaan aan 
de talentendagen van Emmen en mocht meedoen aan de finaledag op 23 
december in het stadion van FC Emmen. Ik werd voor de JO10 van Emmen 
geselecteerd en heb voor FC Emmen gekozen, want ik kon ook naar PEC. 
Ik heb afscheid van mijn eigen team in Den Ham moeten nemen.
Nu ga ik vier keer in de week naar Emmen, met de zaterdag erbij geteld. 
Het is voor mij een grote eer om voor een club als Emmen te spelen. Het 
voelt daar fijn, iedereen kent elkaar en de trainers zijn erg aardig en fanatiek. 
Elke verjaardag van een speler wordt uitbundig gevierd! We krijgen elke 
zondag een weekbericht van Emmen. Daarin staat het thema van de week, 
met multi-skills en andere oefeningen om thuis al te bekijken en te doen. 
Soms hebben we een gesprek met de trainers en gaan we mijn ‘rapport’ 
bespreken, om te kijken wat er goed gaat of wat er nog beter kan. 

Mijn mooiste momenten zijn het spelen bij andere clubs, zoals bij PEC en 
op de Toekomst, toen we met de bus naar Ajax gingen. We spelen altijd vier 
wedstrijdjes. Tegen Ajax wonnen we er één, speelden we eentje gelijk en 
verloren we er twee. We vonden dat we het goed hadden gedaan!

Mijn bijnaam is ‘Frenkie’, ze vinden dat ik goed overzicht heb en goed kan 
dribbelen. Ik heb hem nog niet in het echt ontmoet. Wel sta ik op de foto 
met Michael de Leeuw en Nathan Rutjes. Arjen Robben was ook een keer in 
Emmen, om bij zijn zoontje te kijken. Ik hoop uiteindelijk bij PSG, Barcelona 
of Ajax te mogen spelen. Emmen is na Ajax mijn favoriete club in Nederland 
geworden, dus daar wil ik ook wel gaan voetballen!”

“Vanaf mijn vijfde zit ik op voetbal. Toen ik in de JO8-1 zat, werd ik 
gescout door FC Twente en PEC. Omdat ik nog erg jong was, wilden 
mijn ouders niet dat ik meerdere keren per week naar PEC ging.  
Bij Twente trainde ik daarom één keer in de week op woensdag bij  
de Zweef. In het begin best spannend, maar later niet meer. 

Door corona kwam alles bij Twente en Den Ham stil te liggen. Toen 
we opnieuw door PEC werden gebeld, wilde ik graag een keer in 
Zwolle kijken. Ook dat was eerst spannend, met allemaal nieuwe 
kinderen. Het is fijn dat we veel partijtjes en techniekoefeningen doen. 
Iedereen kan goed voetballen en is erg fanatiek! Eerst trainden we 
in het stadion van PEC. Nu er ‘gewoon’ gras ligt, trainen we bij Be 
Quick ‘28. Ik heb al een paar spelers ontmoet, zoals Van Duinen en 
Nakayama... Of het was van Wermerskerken? Die lijken best  
op elkaar.

Nu ik bij PEC in de JO10 ga spelen, train ik drie keer in de week en 
speel ik op zaterdag een wedstrijd. Soms wel vermoeiend met al het 
reizen, maar wel gaaf! We spelen wedstrijden tegen Ajax of NEC. De 
uitwedstrijd naar Den Haag was met de bus, dan leer je onderweg 
iedereen goed kennen. Mijn mooiste moment was tegen Lelystad, 
toen maakte ik het winnende doelpunt met mijn chocoladebeen, 
net onder de kruising. Mijn droom? Ik hoop later bij Ajax te mogen 
voetballen!”
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“Toen ik net 8 was, ben ik al naar FC Emmen gegaan, dus erg lang heb ik 
niet bij v.v. Den Ham gespeeld. Ik heb eerst meegedaan met een open dag 
van Emmen. Een paar weken later belde iemand van v.v. Den Ham naar 
mijn vader dat ik gescout was. Toen mijn vader dat aan mij vertelde, was 
ik super blij!
In het begin speelde ik veel toernooitjes en trainde ik bij FC Emmen op de 
Voetbalschool. Tegelijkertijd werd ik ook gescout door PEC Zwolle. Bij PEC 
Zwolle viel ik echter na verloop van tijd af. FC Emmen belde even later of ik 
weer bij hen kwam spelen. Elke zes weken kreeg ik met een beoordeling 
te horen, of ik door mocht gaan of niet. Bij FC Emmen was er ook een 
soort ‘afvalrace’ voor de selectie van de JO10, maar gelukkig mocht ik 
blijven. In juli 2019 heb ik een ‘contract’ getekend bij FC Emmen.
Nu zit ik in de JO11 en ik mag volgend seizoen door naar de JO12. De 
trainingen zijn erg leuk, we doen heel veel oefeningen. Wel moet ik goed 
mijn best doen om op te letten. Ik vind het leuk om veel grapjes te maken, 
maar dit kan alleen voor of na de training. Ik train drie keer in de week en 
op zaterdag speel ik wedstrijden en toernooitjes. Bij de uitwedstrijden moet 
ik soms heel vroeg mijn bed uit, dat is soms een nadeel. Maar dan spelen 
we wel tegen Feyenoord of PSV, dat zijn hele mooie wedstrijden!

Ik heb bij Emmen al veel nieuwe vrienden gemaakt, met wie ik soms ook 
ga logeren. Mijn eigen vrienden zie ik gelukkig nog vaak genoeg, als we 
samen gaan spelen of voetballen op de Rohorst. Als centrale verdediger is 
Virgil van Dijk mijn grote voorbeeld. Ik hoop dan ook bij Liverpool, PSG of 
Barcelona te mogen spelen. Maar in het eerste van FC Emmen spelen, is 
mijn eerste droom om uit te laten komen!”

“Ik voetbal nu vijf jaar bij v.v. Den Ham. Een paar scouts van de FC 
Twente/Heracles academie hebben een aantal wedstrijden van mij 
bekeken. Hierna hebben ze mijn ouders gebeld. Ik heb gekozen voor de 
FC Twente/Heracles academie, omdat ik toen nog bij FC Emmen trainde 
en een keuze moest maken. De FC Twente/Heracles academie voelde 
voor mij beter. Na een aantal proeftrainingen op de woensdag bij de 
Zweef, mocht ik naar Hengelo om daar twee keer per week te trainen.

Een paar weken geleden hebben ze mijn vader gebeld, dat ik bij de 
definitieve selectie van de JO12 van FC Twente/Heracles academie 
mocht blijven. Toen hij mij dit vertelde, was ik superblij en moest ik  
huilen van blijdschap! Ik ga straks drie keer per week trainen en speel 
zaterdags tegen andere profclubs, welke dat zijn is nog niet bekend.
De trainingen zijn wel zwaarder dan bij Den Ham en we trainen maar 
liefst twee uur lang! Ik hoop daardoor nog beter te worden als speler. 
Mijn teamgenoten zijn ook goed, dus daar leer ik veel van. Als ik tegen 
de andere topclubs ga spelen, is dat een grote uitdaging.

Op woensdagmiddag kan ik gelukkig nog wel met mijn vrienden spelen. 
Als het kan, ga ik op zaterdagmiddag met ze voetballen, of kijken naar 
het eerste van Den Ham. Ik hoop ooit bij Liverpool te voetballen, of Ajax. 
In het voorjaar van 2021 mocht ik een echt contract tekenen bij FC 
Twente en kreeg ik de trainingspakken en wedstrijdspullen. Ik heb er  
heel veel zin in!”

10 jaar

FC Twente/

Heracles Academie

Magazijn/Expeditie:
Vriezendijk 23a, Den Ham
Showroom/Kantoor:
Vriezendijk 38, Den Ham 
(0546) 65 66 00
info@erikkuiper.nlBrochure aanvragen? www.erikkuiper.nl

Bestel nu jouw v.v. Den Ham sportkleding  
op www.vvdenham.nl 

  



Met een ongelooflijk aantal vrijwilligers – zie hiervoor de  
vrijwilligersavonden - die telkens weer geheel onbaatzuchtig hun  
bijdrage leveren aan het verenigingsleven.
Heerlijk om na een week van inspanning en een spannende pot  
voetbal te ontspannen tijdens de derde helft, (hopelijk kan het snel 
weer) waar vriendschappen ontstaan, dromen werkelijkheid worden 
en de verhalen steeds sterker! GEWELDIG.
  
Top 3 met mooiste momenten/ herinneringen zijn voor  
mij de volgende sportieve hoogtepunten:
•  Als 14-jarig jochie met de bus naar Excelsior Zetten,  
 waarbij DH 1 promotie afdwong door in de slotfase een 1-0  
 achterstand om te buigen in 1-2 winst.
•  14 jaar later werd ik zelf met DH 1 kampioen in de 2e klasse
 (1-0 SVVN). (PS Een jaar later lukte het – in de 1e klasse - 
 helaas op de laatste speeldag net niet door een 2-0  
 nederlaag uit bij OWIOS)
•  Tot slot staat de heldenontvangst van het 1e bij terugkomst  
 vanuit Kampen - na een zinderende nacompetitiewedstrijd  
 tegen Go-Ahead Kampen – ons allen uiteraard nog vers op  
 het netvlies. Dit keer betrokken als SUPPORTER en bestuurslid.

Het maakt mij ontzettend TROTS om deel  
te mogen uitmaken van de blauwwitte  
v.v. Den Ham-familie. De grootste sportclub  
van ons Brinkdorp, waar met zelfwerkzaamheid 
en gezamenlijke inspanning een schitterende 
vereniging en accommodatie is gerealiseerd  
en wordt onderhouden.

Theo Timmerman
Secretaris en supporter 

Top 3 mooiste momenten/herinneringen (in  
willekeurige volgorde. Tja…misschien ook wel niet):
• Dat is toch wel een voetbalmoment van Den Ham 1, 
 het seizoen ’97-’98. De afloop was niet zozeer mooi, 
 het op een haar na missen van promotie naar de 
 allerhoogste amateurklasse van Nederland maar 
 achteraf was het natuurlijk wel héél erg fantastisch 
 en knap wat er dat jaar gepresteerd is voor zo’n 
 relatief klein cluppie!
• Een bezoek met een gedeelte van de v.v. Den 
 Ham-aanhang naar S.V. Werder Bremen waar ‘onze’ 
 Dennis van Dijk een transfer had afgedwongen naar 
 het 2e elftal van deze club (1998 of 1999) Maar gelijk 
 ook de wedstrijd van de Schotse profclub Aberdeen  
 in en tegen Den Ham (2005). 
• Uiteraard de talloze en vooral gortdroge kleedkamer- 
 en dug-outhumor, onbetaalbaar!

Blauw en witte kleuren, Den Ham 
de club waar ik van hou. Een club waar 
het als thuiskomen voelt, een gezellige 
en gemoedelijke vereniging zonder 
kapsones. Een club waar íedereen 
welkom is en waar iedereen zichzelf 
kan zijn: “Den Ham, de club waar ik van 
hou. Wat er ook hier gebeure, ik blijf je 
altijd trouw!”

Lennart Bosklopper

De hoogtepunten. Er zijn er veel maar deze drie zal  
ik nooit vergeten:
• Toen Den Ham 1 in de derde klasse speelde, hadden ze 
 een uitwedstrijd achter Zwolle. Wij reden in die periode 
 vaak voor de supportersbus aan. Eenmaal aangekomen 
 bij v.v. Wilsum vroegen ze hoeveel supporters er nog meer 
 kwamen. Toen we antwoordden dat dat ongeveer 80 man 
 was, een bus en enkele auto’s wilden ze dat niet 
 geloven. Uiteindelijk hadden ze geen koffie voor iedereen 
 en niet genoeg glazen in de kantine.
• De promotiewedstrijd in Eibergen ruim 10 jaar geleden, 
 waarbij Den Ham met een zwaarbevochten 1-0 
 overwinning op de plaatselijke FC promoveerde naar 
 de tweede klasse 
• De prachtige acties van rechtsbuiten Shakki Mohamed, 
 die hij wekelijks liet zien.

Blauw en witte kleuren, Den Ham de club 
waar ik van hou. Den Ham een geweldige 
club waar ik heel graag en vaak ben samen 
met mijn man Rieks. Hele fijne contacten 
en vriendschappen opgebouwd. In de 
coronaperiode heb ik die enorm gemist. 
 

Janny Bijlstra
Teammanager en actief lid van de ACSupporter en lid van verdienste

(veel vrijwilligerswerk gedaan, o.a. beheer van 
de clubshop, begeleiden pupil van de week en 
organisatie avondwandel4daagse) 

Den Ham,
de club waar 

ik van hou!

“De talloze en 
vooral gortdroge 
kleedkamer- en 
dug-outhumor, 
onbetaalbaar!”

Clubliefde:
Het v.v. 
Den Ham-
gevoel van...

Blauw 
en 

witte 
kleuren
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Als ik Jenny Brakert vraag hoelang ze al in  
de kantine werkt, moet ze even goed nadenken. 
Ze komt tot de conclusie dat ze alweer 35 jaar 
barvrouw is in onze blauwe tempel. Ze bekijkt 
per seizoen hoe het gaat, of ze nog zin heeft  
en hoe het qua gezondheid is.  
“Het is hartstikke gezellig om te doen”, zegt 
ze. Ik wil nog wel twintig jaar verder. Marthijn 
Binnenmars is op zijn zestiende begonnen op de 
donderdagavond. “De mensen zijn altijd gezellig, 
ook al hebben ze verloren. In Den Ham is er 
geen gebrek aan doorzettingsvermogen. Als er 
twee helften verloren zijn, is er altijd de wil om 
de derde helft te winnen”, lacht hij. Ondertussen 
is Marthijn alweer zeventien jaar vrijwilliger in de 
kantine. Mannes Poel is al vanaf 1992 werkzaam 
in de kantine. Hij heeft 25 jaar in het bestuur 
gezeten en had toen de kantine onder zijn 
hoede. 

In 2005 is de kantinecommissie opgericht  
om de taken te verdelen. Mannes legt uit: “Onder 
trainer Ben Sepp presteerde het eerste elftal heel 
goed. Het werd zo ontzettend druk in de kantine, 
dat ik niet alles meer alleen kon regelen.” 

De kick van het werk
“Alles is leuk aan het werken achter de bar”, zegt 
Jenny. “Het omgaan met mensen, iedereen is 
goed te pas en ondanks alles is er altijd sfeer.” 
Het gaat er gemoedelijk aan toe in de kantine 
en in overleg is veel mogelijk. Met name op 
zaterdag hangt er een leuke sfeer in het clubhuis. 
De koffie voor € 0,50 verkopen, is een goede zet 
vinden ze alle drie. De omliggende verenigingen 
praten hier ook over. Ook de mooie inrichting 
zorgt voor veel complimenten. Het clubhuis heeft 
de functie van een dorpshuis. “Met kleine dingen 
zoals een eitje met Pasen en pepernoten met 
Sinterklaas breng je de stemming er wel in”, zegt 
Jenny. ’s Morgens zijn er veel ouders en opa’s en 
oma’s in de kantine. Dat geeft een andere sfeer 
dan ’s middags. Beide is erg leuk. 
Al pratende komen er ook veel herinneringen 
naar boven. Zo weet Mannes nog dat de 
breezers en de cola Berenburg niet aan te slepen 

waren in de jaren negentig en dat de ‘Stroeks’, 
geïntroduceerd door Michiel Soepenberg, nog 
steeds veel gedronken wordt in de kantine. 
Jenny heeft wel eens spelers van DOS ’37 
naar huis gebracht. “Het is ook leuk om nieuwe 
dingen uit te proberen en met de trends mee te 
gaan” vertelt Marthijn. Een voorbeeld hiervan is 
het introduceren van speciaal bier. 
Alle drie zijn ze het erover eens dat de 
damesteams zorgen voor een boel gezelligheid 
in het clubhuis.

Clubliefde
De liefde voor v.v. Den Ham is groot. “Het voelt 
als een grote familie’’, zegt Jenny. “Het hoort 
bij je wekelijkse ritme om op zaterdag naar de 
voetbal te gaan en achter de bar te staan. Ik 
heb altijd zin om te werken. De eerste zaterdag 
in de Coronatijd was het nog wel leuk om thuis 
te zijn, maar al gauw was het waardeloos”, 
vertelt Mannes. “Helemaal in de donkere 
wintermaanden”, vult Marthijn aan. Nu de 
kantine weer open is, is het ritme ook snel weer 
terug. Maar toch is het wel even weer wennen. 
“Hoe werkt alles ook alweer en ik moet heel 
erg nadenken of ik alles wel besteld heb”, legt 
Mannes uit. De drie willen graag vooruitkijken 
naar hopelijk een normaal, gezellig en sportief 
seizoen. “Het is de eerste keer in al die jaren 
dat ik in de kantine werk dat er bier over datum 
gegaan is”, zegt Mannes. 

Een volle kantine
Jenny, Mannes en Marthijn zijn niet bang 
dat de kantine leeg blijft. “Straks is iedereen 
gevaccineerd en is er geen drempel meer om 
de kantine in te gaan”, zegt Marthijn. “Op een 
of andere manier blijven de leden graag in de 
kantine komen”, vult Mannes aan. Het nieuwe 
seizoen wordt gelijk goed begonnen. Bij de 
eerste thuiswedstrijd is er muziek en de 75e 
verjaardag van de club wordt gevierd en de 
activiteitencommissie heeft leuke ideeën.  
Wat dat betreft moet het zeker een topseizoen 
worden. Jenny, Mannes en Marthijn kunnen  
niet wachten….

Het clubhuis als hun tweede huis: 
Marthijn, Mannes en Jenny

“Het voelt als een grote familie’’
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Bij het 75-jarig bestaan willen we stilstaan bij  

de personen die niet meer in ons midden zijn.  

We gedenken de leden en vrijwilligers die ons zijn 

ontvallen. Velen van u weten om wie het gaat en 

wat ze voor onze prachtige club hebben betekend. 

Het zijn de mensen vanaf het prille begin tot die dit 

jaar zijn overleden. We denken dan ook aan hun 

familieleden en geliefden. We kunnen de pijn en 

het verdriet niet wegnemen, maar willen in de vorm 

van onderstaand gedicht aangeven wat zij voor hun 

familie, dierbaren, anderen en voetbalvereniging 

Den Ham hebben betekend.

Al hebben ze ons verlaten
Ze laten ons niet alleen.
Wat wij in hen bezaten
Is altijd om ons heen.

 quote

quote

quote
Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen: een term die je steeds vaker hoort.  
Bij Dasko zit dit in ons DNA: aandacht voor mensen, sponsoring van sportclubs,  
wij vinden het heel vanzelfsprekend. Daarbij zijn we sponsor én supporter in hart 
en nieren van Dos ‘37 uit Vriezenveen: de club waarmee we al jarenlang verbonden 
zijn. Natuurlijk voelen we veel sympathie voor onze voetbalvrienden uit Den Ham 
en we wensen hen daarom ook dit voetbalseizoen weer veel succes toe!

Bedrijvenpark Twente 341
7602 KL Almelo
0546 561 005
info@dasko.nl

Jarenlang verbonden

Dasko en  
de voetbal

www.dasko.nl

Revolutie in  
het ballenhok

• De ballencontainer is ruimtebesparend  
 en zorgt voor overzicht in het ballenhok
• De ballen raken minder snel zoek
• De ballen zijn makkelijk te vervoeren
• De ballen kunnen onder een douche  
 worden schoongemaakt
• De levensduur van de bal 
 wordt verlengd
• De ballen zijn makkelijk 
 op te pompen
• Op de ballencontainer kan  
 sponsoring worden aangebracht

www.ballencontainers.nl

De ballencontainer is een must voor 
elke sportvereniging. Het product is 
gemaakt van het duurzame materiaal
aluminium en voorzien van een hand-

vat, wielen op lucht en een slot. 
De ballencontainers kunnen worden 
geleverd met een poedercoating in 
de clubkleur.

Weth. Buitenhuisstraat 2 Staphorst | T: 0522 - 46 24 00 | E: info@stameta.nl



F-league JO11-2JO8-1 JO11-3

JO9-1 JO11-4JO9-2 JO12-1

JO9-3 JO13-1JO11-1 JO13-2

Jeugdteams 
v.v. Den Ham seizoen 2021-2022



JO13-3 JO17-2JO13-4 JO17-3

JO15-1 JO19-1JO15-2 JO19-2

JO15-3 MO17-1JO17-1 MO19-1

Jeugdteams 
v.v. Den Ham seizoen 2021-2022



VR1 DH 5VR2 DH 6

DH 1 DH 7DH 2 DH 8

DH 3 Heren 35+DH 4 Dames 25+

Seniorenteams 
v.v. Den Ham seizoen 2021-2022



Opgericht
 1 augustus 1946

Clubkleuren
 Shirt: Wit
 Broek: Blauw
 Sokken: Blauw

Secretariaat
 Theo Timmerman
 Postbus 55
 7683 ZH Den Ham
 Tel: 0546-672822
 secretaris@vvdenham.nl 

Accommodatie
 Sportpark de Rohorst
 Rohorst 1a
 7683 PE Den Ham
 tel: 0546-671666

Website
 www.vvdenham.nl

Clubshop
 clubshop@vvdenham.nl
 
Hoofdbestuur
 Marthijn Binnenmars
 Jurgen Bootsveld 
 Dennis Bosch (voorzitter)
 Jan Bosch
 Jeroen Bosch
 Alco Braakman
 Jan Dubbink
 Gerko Kolkman
 Theo Timmerman
 
Erevoorzitter 
  Joop Kleinnijenhuis
 
Ereleden
 Marten Dubbink
 Aart ter Harmsel
 Jan Kleinnijenhuis
 Gerhard Koppelman
 Mannes Poel

v.v. Den Ham
Jubileumprogramma
 17 - 25 juni 2022 

Vrijdag 17 juni:  Finale Hammer Buurtvoetbal

Zaterdag 18 juni:  Den Ham – FC Twenterand 
 en Vriendenteamtoernooi

Maandag 20 juni:  Jubileumreceptie

Dinsdag 21 juni:  Sponsoravond

Woensdag 22 juni:  Cabaretavond

Donderdag 23 juni:  Reünie 

Vrijdag 24 juni:  Pubquiz

Zaterdag 25 juni:  Feestavond

De stichting H.O.C. heeft als hoofddoel het financieel ondersteunen van de voetbalvereniging Den Ham. Dit betekent dat er geen 
activiteiten voor andere verenigingen worden georganiseerd. Daarnaast kan er echter als stichting aandacht worden geschonken 
aan jubilea en andere hoogtepunten van overige sportverenigingen en culturele verenigingen binnen het dorp Den Ham.  
Tevens wordt er door het organiseren van verschillende informele activiteiten getracht de band tussen de deelnemende bedrijven  
c.q. haar vertegenwoordigers te versterken.

De stichting H.O.C. heeft als hoofddoel het financieel ondersteunen van de voetbalvereniging Den Ham. Dit betekent dat er geen 
activiteiten voor andere verenigingen worden georganiseerd. Daarnaast kan er echter als stichting aandacht worden geschonken 
aan jubilea en andere hoogtepunten van overige sportverenigingen en culturele verenigingen binnen het dorp Den Ham.   
Tevens wordt er door het organiseren van verschillende informele activiteiten getracht de band tussen de deelnemende bedrijven   
c.q. haar vertegenwoordigers te versterken.
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www.notaristemmink.nl
Notaris

mr. M.J.H. Temmink
Hammerstraat 14  |  7681 DC Vroomshoop

Postbus 73  |  7680 AB Vroomshoop
T 0546 - 646 787  |  F 0546 - 646 874 | E info@notaristemmink.nl

sinds 1918

Bennie Ekkel

Den Ham | Noël ten Thije

Blekkenhorst
 Dienstverlening

Tommy Blekkenhorst

Vriezendijk 51 • Den Ham

Vriezenveen & Den Ham

bouw- en timmerwerken

Henk
Soepenberg

®

1 2 3 4 5 6

SIMON  KUIPER
T W E E W I E L E R S

Word ook lid!



De selecte hoofdsponsorgroep van v.v. Den Ham

www.ballencontainers.nl




